
Mestna občina 
Velenje praznuje 

ISSN 0350-5561 

VELENJE - V znamenju mladosti, razigranosti, 
želje po izobraževanju, je poteka letošnje prazno-
vanje. 
Osrednja slovesnost je bila sobotna slavnostna 
seja Sveta Mestne občine Velenje. Oder so napol-
nili malčki iz vrtca, osnovnošolci iz Šaleka, Meša-

ni pevski zbor 
Šolskega centra in slušatelji Glasbene šole Frana 
Koruna Koželjskega in poskrbeli za sproščen in 
odličen program. Kulturnemu programu je sledi-
la podelitev priznanj. 
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Pikin dan 
Dnevi od 18. do 26. septembra so dnevi največjega slovenskega otroš-
kega festivala, ki se že devetič zapored odvija v mestu Velenje. V po-
nedeljek so - med drugim - zaživele dejavnosti več kot 70 Pikinih de-
lavnic, v katerih otroška domišljija res dobi krila. Pikoti in Pike so žal, 
tega dne zaradi drugih obveznosti zaman pričakovali uspešno velenj-
sko teniško igralko Katarino Srebotnik, naslov Pikina ambasadorka 
pa so ji kljub temu podelili. 
Višek bo Pikin festival dosegel v soboto na tako imenovanem Pikinem 
dnevu. Pika obljublja vrsto presenečenj, med drugim tudi nekoliko dru-
gačno parado. Stran 12 

Praznični 
september 
ŠOŠTANJ - Ne samo, da slavijo Šoštanjčani 30. septembra občinski 
praznik, letos poteka tudi 650-letnica pridobitve trških pravic mestu. 
Oboje so v Šoštanju povezali in v pripravili niz zanimivih prireditev. 

Vrhunec bo sobotno popolne s povorko, ki bo ob 16. uri krenila od 
križišča Levstikove in Aškerčeve skozi Trg bratov Mravljakov na 
Trg svobode (obvoz bo urejen), kjer bo potekala osrednja proslava. 
V torek, 29. septembra, pripravljajo na Prešernovem trgu med bla-
govnico in Treplovo hišo Mihaelov sejem, praznik občine pa bo po-
častil tudi svet občine s svečano sejo, ki bo v sredo, 30. septembra. 

• mkp 

Tako mislim 
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • 

Na oglasni deski 
Ko so pred časom svetniki v svetu Mestne občin Velenje pregledovali, kdo 
in koliko je dolžan za komunalne storitve Komunalnemu podjetju Velenje 
• skupna vsota je tako vrtoglavo visoka, da podjetju povzroča precejšnje 
težave -, so to lahko opravili le "na skrivaj". Seznani je krožil naokoli in 
še novinarji, ki so tistikrat prisostvovali seji, so si morali zakrili oči, ko 
so šli mimo. Zaradi tega je bil val polemik med tistimi, ki so za to, da se 
lake stvari"obelodanijo", in tistimi, ki so zaradi varovanja osebnih po-
datkov bili odločno proti. Zakon je dal prav slednjim. 
Kaj pa objave dolžnikov (za komunalne dobrine, za stanarine, za upravljalne 
stroške...) na oglasnih deskah (ponekod) v posameznih stanovanjskih blo-
kih? Je podatek, koliko je dolžan sosed, stvar, ki jo je dovoljeno obešati na 
velikzvon (oglasno desko), ali ne? Jože Bogataj, republiški inšpektor za vars-
tvo osebnih podatkov pravi, da gre pri tem za kršitev 10. člena Zakona o va-
rovanju osebnih podatkov in da so take reči nesprejemljive, ker se tako ne-
pooblaščenim osebam posreduje na vpogled osebno stanje drugih. Take objave 
bi bile upravičene le, če je posameznik pisno v to privolil (bi kdo ?), oziroma, 
če je v pogodbi, ki jo je podpisal, opredeljeno, da bodo stvari "tekle" na tak 
način. Ker gre za kršitev, ima prizadeti možnost, da tistega, kije take podat-
ke objavil, opozori, da tako ne gre, ali pa da zadevo (opremljeno z material-
nimi dokazi) prijavi pristojnemu inšpektorju. 
Tako pravi zakon. Držati bi se ga bilo treba, pa čeprav bodo zaradi njega eni 
še nekaj časa ob denar, drugi pa ob zabavo. Saj veste, kako se običajno zač-
ne, ko se pojavi kak tak seznam na oglasni deski: "Ja, za šminko ima, da bi 
pa plačala..." 
Dolžnike bodo pač morali namesto "oglasnih desk" v obravnavo prevzeti za 
to poklicani pa čeprav bi bila prva možnost cenejša in velikokrat tudi hitrejša. 

• Milena Krstič - Planine 
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Vreme 
JI 

Konec tedna se bo vreme po-
slabšalo, v soboto bo v zahod-
nih krajih že rahlo deževalo, v 
nedeljo pa se bo dež razširil 
nad vso Slovenijo. 
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PREDSTAVNIŠTVO 
v poslovnem centru 
v Starem Velenju! 
tel.: 063/851-704 
itt • 
STROPNIK IGOR s. p. 
tel.: 063/854-626 
mobitel: 0609 629 -086 

Občankam in občanom čestitamo ob prazniku! 
v 

Zupan in občinski svet 

—— tihmnpimmt i^Su/upa, 3Jl>•./ž^*iJy, 

Velenje, 25. in 26. septembra 1! 

rally za evropsko prvenstvo 
- petek popoldne, sobota ves dan 
sodeluje 50 posadk iz 10 držav 

nočna krožna preizkušnja 
ob jezeru - petek ob 19.30 

zaključ 
podelit1 
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spremljajoče prireditve pri b m m * • 

Beli dvorani: 
petek od 14" do 22h in sobota od 
do 18" - razstava avtomobilov Al 
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Volitve svetov krajevnih 
skupnosti 

ŠOŠTANJ, 17. septembra - V občini Šoštanj bodo letos prvič 
izvedli tudi volitve članov svetov v krajevnih skupnostih, kijih raz-
piše župan. Potekale bodo sočasno z volitvami za župana in ob-
činski svet, te volitve razpiše predsednik državnega zbora. Zato 
so v Šoštanju na izredni seji sveta sprejeli sklep o določitvi šte-
vila članov svetov v posameznih krajevnih skupnostih in številu 
volilnih enot v njih. 

Največ članov bo štel svet krajevne skupnosti Skorno - Flor-
jan, in to 14, sveta krajevna skupnosti Šoštanj in Topolšica bosta 
imela po 9 članov Ravne 8, v Gaberkah in Lokovici po 7, po 6 čla-
nov pa bodo imeli sveti krajevnih skupnosti Bele Vode, Zavod-
nje in Šentvid. • mkp 

Nagrada tudi za učence OŠ 
Paka in Šoštanj 

LJUBLJANA - V jubilejnem letu 1998, ko praznujemo 45-
obletnico prostovoljnega krvodajalstva na Slovenskem, sta RK 
Slovenije in Zavod Republike Slovenije za transfuzijo krvi iz 
Ljubljane razpisala nagradni natečaj za najboljši plakat s 
sporočilom, ki bo pritegnilo ljudi za darovanje krvi. Na natečaj 
se je odzvalo 740 otrok iz 74 osnovnih šol, izdelali pa so 295 
prispevkov v različnih likovnih tehnikah. 

V skupini nagrajencev od 2. do 11. mesta je tudi izdelek 
učenk podružnične šole Paka Velenje Valerije Erbus, Barbare 
Bračič, Mateje Auberšek in Mateje Videmšek. Posebna komisi-
ja pa seje odločila še za podelitev dodatne nagrade, in sicer za 
kratko sporočilo Danes jaz, jutri ti! Njegov avtor je učenec 6. razre-
da OŠ Biba Roeck Šoštanj Arben Gashi. • tp 

Idejni projekt za 
kanalizacijo 

RAVNE - V krajevni skupnosti Ravne so se krajani pred ne-
davnim veselili na priložnostni slovesnosti ob otvoritvi 
posodobljene ceste mimo Podvinška, v dolžini približno 600 m. 
Po predračunu je naložba veljala približno 6 milijonov tolarjev. 

V bližnji prihodnosti načrtujejo še posodobitev ceste proti 
Konovšku, prav tako letos pa naj bi to dočakala še cesta proti 
Druksu. Po besedah predsednika tamkajšnje krajevne službe 
Viktorja Potočnika poleg cest pozornost v tem trenutku namen-
jajo še ureditvi kanalizacije v strnjenem delu krajevne skupnos-
ti. Idejni projekt imajo, kdaj pa se bodo izgradnje tudi lotili, za 
zdaj še ne vedo. • tp 

Do sedaj več kot 102 
milijona SIT 

LJUBLJANA - Pri RK Slovenije so se pred dvema letoma 
odločili, da bodo ljudem, potrebnim pomoči, pomagali z akcijo 
Nikoli sam. 145 milijonov tolarjev so zbrali, s tem denarjem 
kupili in razdelili več kot 542 ton hrane in higienskih pripo-
močkov, več kot 40 tisoč paketov, omogočili 300 otrokom leto-
vanje na morju ali jim pomagali na kakšen drugačen način. 

Letošnja akcija poteka pod kratkim sporočilom Kadar boli živl-
jenje, denarne prispevke pa zbirajo za materialno pomoč revn-
im, brezposelnim, za letovanje otrok iz socialno ogroženih družin, 
za pomoč bolnim, invalidom in ostarelim ter ob naravnih in 
drugih nesrečah. Do sedaj se je v akcijo vključilo več kot 39.700 
darovalcev, prispevali pa so več kot 102 milijona SIT. Na velen-
jskem območnem združenju RK pričakujejo, da bodo za denar, 
ki so ga za te namene darovali občani občin Velenje, Šoštanj in 
Šmartno ob Paki, pri RK Slovenije kupili blago za prehrambene 
pakete in te zaradi precejšnjih potreb razdelili prej kot ob kon-
cu leta. • tp 

Le tako naprej! 
ŠMARTNO OB DRETI - V čast prazniku nazarske občine so 

se potrudili tudi v Šmartnem ob Dreti in s prvo izvedbo izvirne 
prireditve zanesljivo presenetili vse udeležence in sami sebe tudi. 
Presenečenja v najbolj žlahtnem pomenu besede je bila deležna 
"okrogla miza o spoznavanju domačega kraja." Tako je namreč 
pisalo na vabilu, v resnici pa je bil to čudovit večer, ki je vsem leg-
el na dušo in v srce. Mladi in stari so na izviren, pristen, pogos-
to šaljiv način s pesmijo, glasbo in besedo obudili več kot zanimive 
dogodke iz dalnje in bližnje preteklosti in ob tem je marsikdo 
zvedel kaj povsem novega in zanimivega. 

Kakorkoli že, "opravičilo" glede prve izvedbe je bilo povsem 
odveč, enotna želja prav vseh pa je bila, da morajo podobne 
večere še pripraviti. • jp 

Slika vse lepote tega večera ne more prikazati 

S seje sveta občine Šmartno ob Paki 

Padli na izpitu! 
Šmartno ob Paki, 17. sep-

tembra - Na prvi popočitniški 
seji sveta občine Šmartno ob 
Paki so svetniki največ pozor-
nosti namenili obravnavi Pred-
loga odloka o spremembah in 
dopolnitvah prostorskih sesta-
vin dolgoročnega plana za ob-
močje občine. Uvrstili so ga med 
življenjsko pomemben doku-
ment, saj bo na osnovi dogajanja 
v prostoru odvisen nadaljnji 
razvoj občine. Poleg tega so se 
zadržali še pri obravnavi osnut-
ka Odloka o kategorizaciji ob-
činskih cest, določili volilne eno-
te za volitve župana in članov 
sveta novembra letos, med dru-
gim pa sprejeli še temeljni doku-
ment za delovanje javnega zavo-
da Mladinski center Šmartno 
ob Paki. 

Padli na izpitu! 
To so bile besede predsednika 

sveta Bojana Kladnika, izrazil pa 
jih je v razpravi ob obravnavi spre-
memb in dopolnitev sestavin dol-
goročnega plana za območje obči-
ne. Šmarški svetniki so o tem na-
zadnje govorili novembra lani, 
nato pa zajeten sveženj poslali na 
pristojne organe v Ljubljani. Prejš-
nji mesec so sprejeli mnenje Vla-
de Republike Slovenije, ki ni tak-
šno, kot so pričakovali. Po besedah 
razlagalke in tudi pripravljalke teh 
dokumentov Frančiška Kočar, bo 
potrebnih kar nekaj popravkov, 
saj je Vlada pri oblikovanju mne-
nja upoštevala mnenja pristojnih 
ministrstev. Po pričakovanju je 
največ pripomb dalo ministrstvo za 
kmetijstvo in gozdarstvo, katerega 
nekatere odločitve so, po mnenju 
Kočarjeve, težko razumljive. Od 
približno 100 tako imenovanih 
rdečih pik, ki so jih pripravljalci teh 
dokumentov vrisali na željo obča-
nov, jih je približno pri 60 ministrs-
tvo dovolilo posege v prostor, pri 
preostalih predlogih pa ob soglas-

ju za predvideno rabo prostora 
pripisalo nekatere pogoje oziroma 
omejitve. Povsem negativno se je 
(poleg treh primerov) opredelilo 
tudi za predlagano oblikovanje in-
dustrijsko-obrtne cone med pod-
jetjem Era Vino in cesto. Čeprav 
je (po oceni tajnika občine Janka 
Kopušarja) spodbudno, ker je 
ugodno rešenih večina predlogov, 
ki jih je podala občina in so s tem 
omogočena nadaljnja dogajanja v 
prostoru, so svetniki kljub temu 
izrazili precejšnjo mero nezado-
voljstva, saj v občini niso ustvarili 
osnovnih pogojev za razvoj drob-
nega gospodarstva , na katerem 
temelji njen nadaljnji razvoj. Po 
Kladnikovem prepričanju in pre-
pričanju svetnice Martine Žohar 
bi morali ob dejstvu, da je stro-
kovnjak za kmetijstvo že pred po-
šiljanjem prostorskih dokumen-
tov v Ljubljano podal glede pred-
lagane obrtno-industrijske cone 
negativno mnenje, imeti priprav-
ljene nove predloge. Pa se v 4 le-
tih ni nič zgodilo. Se večje nezado-
voljstvo so med svetniki vzbudile 
besede župana Ivana Raku-
na:"Morda bi lahko za izgradnjo 
obrtnih delavnic namenili določe-
na zemljišča pri baroniji." "To 
možnost bi lahko ponudili zain-
teresiranim namreč že pred 3 leti 
brez kakršnegakoli čakanja na 
mnenje iz Ljubljane, " se je od-
zval Kladnik in se ob tem še vpra-
šal, če morda kdo razmišlja, da 
obrtne cone v občini ne potrebu-
jejo. In to ne glede, da so za pos-
peševanje razvoja te dejavnosti 
lani namenili določena sredstva iz 
občinskega proračuna. Ob koncu 
dokaj burne razprave so svetniki 
sprejeli predlog odloka o spre-
membah in dopolnitvah prostor-
skih sestavin dolgoročnega plana 
za območje občine in odgovornim 
v občinski upravi naložili, da posto-
rijo čim prej vse potrebno za izpol-
nitev pogojev za nadaljnja dogaja-
nja v prostoru tam, kjer je to mož-
no. Občane, ki so se vključili v pri-
pravo prostorskih dokumentov s 

Posvet o Zakonu o 
pospeševanju turizma 

VELENJE - V mali konferenčni dvorani hotela Paka v Velenju 
bo v sredo, 30. septembra Turistično-informacijski in promoci-
jski center Velenje pripravil posvet o Zakonu o pospeševanju tur-
izma. Zakon bosta predstavila in na zastavljena vprašanja 
udeležencev odgovarjala Tomaž Zaje, državni sekretar za turizem 
in Nataša Pobega, svetovalka vlade za področje turizma, oba 
predstavnika Ministrstva za malo gospodarstvo in turizem Re-
publike Slovenije. 

Posvet bodo začeli ob 13. uri. 
mtp 

svojimi potrebami, bodo pisno 
seznanili z mnenjem pristojnega 
ministrstva in z nadaljnjimi aktiv-
nostmi. 

Red bo treba naredi-
ti 

Osnutek odloka o kategoriza-
ciji občinskih cest je prav tako za 
nekaj časa zaposlil svetnike. Zapo-
slil pa jih je zaradi tega, ker stanje 
na terenu ni takšno kot na izdela-
nih kartah in tudi zato, ker niso sli-
šali odgovora na vprašanje, ali 
lahko s sprejetjem predlaganega 
osnutka pride do zapletov pred-
vsem pri javnih poteh, ki so v za-
sebni lasti. Osnutek so ob koncu 
sprejeli. Pred pripravo predloga 
odloka mora občinska uprava pri-
praviti analizo, koliko nujnih od-
mer na javnih poteh ali občinskih 
cestah bi bilo potrebnih, koliko 
bi to veljalo in kdaj bi lahko zade-
ve rešili. "V kislo jabolko bo po-
trebno ugrizniti in narediti red," 
sta poudarila svetnika Franc Pod-
goršek in Franc Korber. Osnutek 
bodo sedaj prevetrili še na sejah 
vaških skupnosti. 

4 volilne enote - to-
liko kot leta 1994 

Novembra letos bodo volivci 
v občini Šmartno ob Paki volili 
člane občinskega sveta in župana 
kot leta 1994. Ali bo volišč več ali 
ne in kje( volilci v vaški skupno-
sti Gorenje namreč zahtevajo ob-
likovanje volišča tudi v njihovem 
domu krajanov, sicer bodo voli-
tve bojkotirali) pa bodo določili 
člani volilne komisije. Znano je, 
da bodo na volitvah volili 10 svet-
nikov, od tega v prvi in drugi vo-
lilni enoti po 3, v preostalih dveh 
pa po 2 svetnika. 

Znova kar nekaj po-
mislekov 

V vseh dosedanjih obravna-
vah, povezanih z delovanjem jav-
nega zavoda Mladinski centre 
Šmartno ob Paki, so nekateri 
svetniki izrazili bojazen, da za-
deve ne bodo takšne kot si želi-
jo, in da bo v prihodnje delovanje 
zavoda veliko breme za občino. 
Prav takšne pomisleke so imeli 
svetniki Franc Korber, Frančiška 
Krbavac, Martina Žohar in 
Franc Drofelnik tudi ob tokratni 
obravnavi Statuta zavoda. Člana 
sveta zavoda Janko Kopušar in 
Rudi Ježovnik ter Bojan Kladnik 
pa so menili, da bo svet Mladin-
skega centra zadevo zapeljal v 
pravo smer. 

V nadaljevanju seje so spreje-
li še sklep o nakupu nepremični-
ne za razširitev pokopališča v 
Šmartnem ob Paki ter predlog 
odloka o delni povrnitvi stroškov 
volilne kampanje na letošnjih no-
vembrskih volitvah. 

• tp 

v enmk 
PREVALJE - Slovensko 

farmacevtsko podjetje Lekje 
na Prevaljah odprlo novo to-
varno za proizvodnjo peni-
cilinov (amoksiklav), vred-
nost naložbe je 50 milijonov 
švicarskih frankov, v 
prevaljskem podjetju je za-
poslenih 153 delavcev, do-
datnih 50 milijonov frankov 
pa je Lek vložil v obrat klavu-
lanske kisline v Lendavi. 

CELJE - Veleposlanica 
ZDA Nancy Ely Raphel in 
celjski župan Jože Zimšek 
sta podpisala sporazum, na 
podlagi katerega bo 
ameriška vlada s 150.000 
dolarji sofinancirala izdelavo 
študije za projekta načrto-
vane gradnje centralne čis-
tilne naprave in regijskega 
centra za ravnanje s komu-
nalnimi odpadki. 

SLOVENJ GRADEC-V 
tovarni oblazinjenega 
pohištva Nova oprema, ki se 
je leta 1991 rešilo stečaja in v 
naslednjih letih v svoji pano-
gi postalo vodilno podjetje v 
Sloveniji, bodo sredi novem-
bra odprli novo proizvodno 
dvorano, v katero bodo 
vložili 240 milijonov tolarjev, 
od tega 33 (od 47) milijonov 
lanskega dobička. 

MARIBOR - Maribors-
ka bolnišnica je v zadnjem 
času v središču pozornosti 
zaradi domnevnih nepravil-
nosti, zato je ministrstvo za 
zdravstvo imenovalo poseb-
no komisijo za upravni nad-
zor, izredni strokovni nad-
zor pa bo opravila posebna 

. komisija zdravniške zbor-
nice, ki bo preverila sume 
zdravniških napak. 

PIRAN - Ta teden bodo 
začeli hidrografske meritve 
slovenskega morja od itali-
janske meje do piranskega 
rta Madona, ki jih bodo skle-
nili 15. oktobra, pri delu pa 
bo sodeloval mornariški 
oceanografski urad vojne 
mornarice ZDA, načrtujejo 
izdelavo štirih navtičnih kart 
slovenskih teritorialnih vod, 
saj uradne pomorske karte 
Slovenija še nima. 

LJUBLJANA - Slovenske 
železnice so z italijanskim 
podjetjem Fiat Ferroviara 
podpisale pogodbo o nakupu 
treh vlakov z nagibno 
tehniko - pendolinov. Njiho-
va vrednost je 4,33 milijarde 
tolarjev, dosežejo hitrost do 
200 km na uro, med Mari-
borom in Ljubljano pa naj bi 
začeli voziti sredi leta 2000 
(čas ura in pol). • 

Vsak državljan naj ima svojega uradnika 
Kar je res, je res! In kar je treba priznati, priznajmo. Pa čeprav naši 

državi. Če ji že lahko očitamo najrazličnejše pomanjkljivosti, ji vsaj skr-
bi za svoje državljane ne moremo. Za to res dobro skrbi. Vse bolj. En 
zaposlen v državni upravi namreč pase čredico 71 državljanov. In 
priznati je treba, da smo vsaj pri tem z osamosvojitvijo naredili pomem-
ben korak dalje. Ko smo še sodili v veliko državo v balkanskem kotlu, 
državi za preproste ljudi skorajda ni bilo nič mar. Ko smo se os-
amosvojili, smo rekli, da je (tudi) tega konec. Ob osamosvojitvi je en ^ 
državni uradnik skrbel za nekaj nad 200 ljudi. Si lahko to mislite? Am-
pak naša država je kmalu pokazala, kako je treba tej stvari streči. V 
skrbi za ljudi se je množila vrsta ljudi, ki so bili odgovorni zanje. Vse 
več jih je bilo. Tako ima zdaj vsak državni uradnik pod sabo le še 70 
državljanov. V taki skrbi se seveda ne more zgoditi, da bi šlo kaj 
narobe. Lahko bi rekli, da nas država pozna do obisti. 

Tako razraščanje državne birokracije je imelo še eno dobro stran. 
Če že z akcijami na gospodarskem področju nismo uspeli znižati 
Števila brezposelnih, smo jih s tem državnim aparatom. Si lahko mis-
lite, koliko brezposelnih bi še vedno trkalo na vrata zavodov za za-
poslovanje, če ne bi bilo skrbne matere države. Tako pa je ta sprejela 
pod svoje okrilje pravo armado ljudi in s tem na najbolj neposreden 
način pokazala, kako se lahko znižajo odstotki, ki kažejo na našo neza-
poslenost. Tako kot vedno se najdejo tudi zdaj nekateri, ki bi radi izničili 
ta zaposlovalski tmd države. Kažejo na te državne uradnike in terja-
jo zmanjševanje njihovega števila. Kot da jih brezposelnost prav nič ne 
briga. S takimi poskusi bi tudi dosegli, da bi se neposredno zaposleni 
počutili še bolj osamljene. Zdaj vsakega takega zaposlenega obkroža 

lepa družina uradnikov, ki mu segajo v žep. Brez njih bi se delavci 
počutili prav osamljene, tako so jih že navajeni. 

Vtem tednu smo več govorili tudi o pastirjih in drvarjih. Pasti/ji so 
bili dušni pastirji, drvarji pa poslanci v državnem zboni. Prvi so i 
prižnic oznanjali škofovsko pismo in terjali "katolizacijo" pouka, dru-
gi so kar v prostorih državnega zbora žagali Gabra in Gantarja. 
Glavno holcarsko orodje poslancev so bili jeziki, nekateri res tako os-
tri, da bi podrli drevo, čeprav je tako trd kot gaber. Med pastirji in hol-
carjije bilo torej le nekaj skupnega. Oboji so se lotili šolstva. Pa čeprav 
vsak na svoj način. Pravijo, da sta bili ti zadevi tako pomembni, da 
so nekateri kar preslišali proteste medicinskih sester in drugega 
zdravstvenega osebja, ki so opozarjali na svoje težave in terjali (seve-
da) višje plačilo. Znova se je izkazalo, da imajo moški močnejši glas 
kot ženske. Ko so s stavko grozili zdravniki, so v boj poslali v glavnem 
moške. In ti so svoje hitro dosegli. Zdaj so na težave opozarjale v 
glavnem ženske. Malo cagavo so jih podprli tudi zdravniki, kot bi se 
bali, da bi se jim spet preveč približale. Pa čeprav jih v glavnem želijo 
imeti čim bliže pri sebi. Morda je zdaj vendarle čas za spravo. Ne na 
novi razpravi o spravi, ampak v vinogradih, ki kličejo z dobro obložen-
imi panogami grozdja. Pravijo, da se pri tem nasmeje srce vsakemu 
Slovencu. In kdor se oprta z brento in zagrize kolena v hrib, ta pozabi 
na vse dmgo. Če je to res, potem bi morali vse državne pomembnele 
poslati na trgatev. A kolikor poznam nekatere od teh, bi ti še to 
dosedanjo idilo spridili. 

m (k) 



Iz septembrske seje sveta MO Velenje 

Kdaj konec prestavlja-
nja prometnih znakov? 
Po tem ko so svetniki že 
tako obsežen dnevni red 
razširili še za tri točke, so se 
lotili dela in ga v celoti kon-
čali. Tako jim po dolgem ča-
su ni bilo treba prekiniti 
seje in točk prenašati na 
naslednjo. Med sprejetimi 
sklepi so sprejeli tudi v s e 
potrebne za bližajoče se lo-
kalne volitve; imenovali s o 
volilno komisijo in sprejeli 
odlok o delni povrnitvi 
stroškov volilne kampanje. 

Kot vedno so uvodoma po-
stavili nekaj vprašanj in podali 
svoje pobude. Pankraca Semeč-
nika (LSD) je zanimalo, zakaj 
PUP ne pobira odpadkov loče-
no, če imajo ljudje posode in jih 
sami odlagajo ločeno. Vprašal se 
je, ali res ni denarja za to. Mir-
ko Lorger (SDS) je županu 
Srečku Mehu zastavil dve vpra-
šanji, ki sta se nanašali na odgo-
vor v časopisu Nedelo, kjer je 
župan odgovarjal na mestu Ve-
lenje zelo nenaklonjen članek. 
Zanimalo ga je, od kod županu 
podatek, da mesto vsako leto 
obišče 200 tisoč turistov in kje 
naj bi bilo 100 stanovanj, ki naj 
bi se zgradila v zadnjih štirih le-
tih. Herma Groznik (ZLSD) se 

. je zavzela, da občina še naprej 
[ zagotavlja dovolj medicinskega 
vdsebja v Domu za varslvo odra-
slih, kjev je, po njenem, pomoč 

zaposlenih preko javnih del več 
kot le dobrodošla. Zato je dala 
pobudo, da se tisti, ki delajo pre-
ko javnih del, preusmerijo z dru-
gih področij v medicinskega. 

Volilna komisija je 
imenovana 

Svetniki so se strinjali s po-
daljšanjem mandata volilni ko-
misiji, ki je bila imenovana pred 
štirimi leti. Tako v volilni komi-
siji ostaja predsednica Milena 
Bukvič Dežman, njena namest-
nica pa Milena Pečovnik. Člani 
so Sonja Arlič, (njen namestnik 
je Slavko Korenič), Franc Oj-
steršek, (namestnica Emilija 
Marija Kovač) in Mojca Lor-
ger, (namestnica Antonija 
Klančnik). 

Koliko članov sveta 
bo v KS? 

Svetniki so sprejeli sklep o 
določitvi števila članov svetov 
krajevnih skupnosti in mestnih 
četrti. Tako bodo sveti v KS Bev-
če, Cirkovce, Paka pri Velenju, 
Plešivec, Stara vas, Podkraj-
Kavče, Velenje - Šmartno in Mč 
Levi breg - vzhod šteli po 7 čla-
nov. Po 11 jih bodo imeli v KS 
Gorica, Konovo, Pesje in Vinska 
Gora. Po 9 pa v Starem Velenju, 
Saleku, Šentilju, Škalah-Hra-
stovcu, Mč Desni breg in Mč 
Levi breg - zahod. V večini kra-
jevnih skupnosti in mestnih če-

trti je število od prejšnjih volitev 
ostalo nespremenjeno. Manj jih 
bo le v KS Paka (prej 10, sedaj 
7), v Vinski Gori (prej 12, sedaj 
11) in Mč Levi breg zahod (prej 
10, sedaj 9). Pri oblikovanju 
predlogov so namreč v občin-
skih strokovnih službah upošte-
vali tudi želje in pripombe posa-
meznih krajevnih skupnosti. 
Tako so se v Šentilju odločili, da 
ohranijo prejšnje volilne enote, 
težave pa imajo v Šaleku, kjer se 
svet KS ne more sestati. 

Vila Bianka spet na 
tapeti 

Ena od bolj vročih točk na si-
cer mirni seji je bila obravnava 
odkupa stanovanja enega od 
etažnih lastnikov v Vili Bianki in 
zamejava stanovanja na Starem 
trgu 3. Zupan Srečko Meh je 
pojasnil, da bi z odkupom stano-
vanja v Vili Bianki občina prido-
bila lastništvo nad celotnim ob-
jektom in šele po tem lahko ob-
javi razpis za prodajo vile. Ugo-
varjal mu je Franc Sever, ki je tr-
dil, da stanovanja niso bila pre-
nesena na Stanovanjski sklad in 
da zato ni pravne podlage za 
odkup stanovanj. Meh mu je 
pojasnil, da Stanovanjski sklad 
MO Velenje nima lastnine, ker 
le upravlja s stanovanji, ki so v 
lasti občine, zato ne more nič 
prenašati. Svetniki so po precej 
dolgem poslušanju »Severjeve« 

in »Mehove« resnice, kot sta jih 
imenovala sama, sklep sprejeli z 
dodatkom, ki ga je predlagal 
Franc Sever; da se vrednost raz-
pisa za prodajo vile Bianke po-
veča za vrednost toplotne pod-
postaje. 

Prometna problema-
tika je še pereča 

Ena od novili točk dnevnega 
reda je bila tudi obravnava pro-
metne problematike v KS Vin-
ska Gora, ki pa so jo svetniki le 
vzeli na znanje in obravnavali 
kpt pobudo, saj je šlo bolj za 
seznanitev s problematiko kot 
konkretne sklepe. V razpravi pa 
se je pokazalo, da imajo s pro-
metno ureditvijo, predvsem pa z 
omejitvami hitrosti, precej te-
žav tudi drugje po Velenju. Tone 
Brodnik je svetnikom pojasnil, 
da imajo v občini bolj malo vpli-
va na kategorizacijo državnih 
cest, predvsem na vpadnicah. 
Pred kratkim je državna pro-
metna komisija določila njihov 
status in med drugim povečala 
hitrost pri gostišču Obirc v Vin-
ski Gori, kar krajane zelo moti. 
Tam si želijo tudi prehod za peš-
ce. Normativ za postavitev je 
200 pešcev, pri štetju pa so jih 
našteli le 25. Tudi, če občina za-
gotovi denar za postavitev pre-
hoda, ga brez dovoljenja države 
ne sme postaviti. Izvedeli smo, 
da naj bi država vendarle zago-

650 - letnica trga Šoštanj 
Z otvoritvijo muzejske gostilne "Pri Basistu" in s ponovnim po-

skusom oživitve besed na glavnem trgu v Šoštanju, se je v sobo-
to, 5. Septembra, začelo praznovanje šoštanjskega občinskega 
praznika. Praznovanje poteka pod naslovom 650 - let trških pra-
vic Šoštanja in že s samim naslovom nakazujejo večjo veljavo, ki 
jo ima letošnji občinski praznik. Ker so se v javnosti pojavile 
različne interpretacije, kaj se je pravzaprav zgodilo pred 650 leti, 
naj mi bo dovoljenih teh nekaj misli. 

Letošnjo obletnico je "zakrivila" listina, datirana z 10. aprilom 
1348, ko se v njej poleg drugih imenuje tudi šoštanjski trški sod-
nik. Pred tem obdobjem namreč nimamo nobenih neposrednih 
dokazov, da je Šoštanj že dosegel status srednjeveškega trga, 
omemba trškega sodnika pa seveda dokazuje ravno to. Poskusi-
mo si najprej odgovoriti na osnovno vprašanje: Kaj je bilo zna-
čilno za srednjeveške trge? 

Osnovno, kar je naredilo v srednjem veku nek kraj za trg, je bila 
pravica do tedenskega sejma. Za Šoštanj vemo, da je imel že v sred-
njem veku pravico do treh letnih sejmov: na dan sv. Ahacija (22. ju-
nij), v nedeljo pred sv. Martinom (pred U. novembrom) in na 
Svečnico (2. februar) in do tedenskega sejma, ki je bil verjetno že 
takrat vsak četrtek. Poleg tega je trg dobil tudi nekatere druge 
specifične pravice, ki so ga ločevale od ostalih agrarnih naselij. 
Tako vemo, da je šoštanjski trg smel imeti svoje točilnice jn da je 
bilo dovoljeno prevažati sol proti Slovenj Gradcu le skozi Šoštanj. 
Z obema pravicama so bili vezani seveda občutni prihodki, tako da 
nas ne sme čuditi, da v večih listinah naletimo na pritožbe Šo-
štanjčanov zaradi nedovoljenih kmečkih vinotočev v okolici in za-
radi tega, ker so prevozniki začeli uporabljati druge poti. 

Poleg teh posebnih pravic je Šoštanj, kot vsak trg, moral imeti 
tudi svojega trškega sodnika, kije bil določen izmed šoštanjskih tr-
žanov in potrjevan za dve leti. Tega sodnika so Soštanjčani izbira-
li tako, da so izmed tržanov določili dva najprimernejša kandida-
ta za to službo, nato pa je med njima izbral zemljiški gospod, ki je 
bil dejanski upravitelj kraja. Prav omemba takšnega sodnika v zgo-
raj navedeni listini je tisti dogodek, od katerega dalje lahko z go-
tovostjo govorimo o Šoštanju kot trgu. 

To seveda ne pomeni, da je Šoštanj dobil trške pravice šele leta 
1348. Le-te so gotovo starejše. Vendar je potrebno vedeti, da je Šo-
štanj, tako kot nenazadnje tudi Velenje, postal trg v tistih časih, ko 
se te podelitve običajno niso izvrševale z neko svečano proglasitvi-
jo in temu primerno listino, temveč je bila takšna "razglasitev" iz-
vršena mnogo bolj neformalno. Tako lahko za mnogo slovenskih sred-
njeveških mest in trgov dolgo časa sledimo v listinah, kako se izme-
nično in brez pravila enkrat imenujejo trg, drugič pa mesto in se za 
kraj šele sčasoma uveljavi ena in dokončna oznaka. Nam bližnji pri-
mer je prav Velenje, v katerem se leta 1264 imenujejo trije njegovi 
tržani kot "cives", se pravi kot meščani, čeprav za to ni bilo nobe-
ne pravne osnove. Velenje se kasneje seveda ves čas imenuje trg. Tako 

je tudi za Šoštanj zelo težko z gotovostjo trditi, kdaj je postal trg. Če 
pa primerjamo preteklost Šoštanja z ostalimi sosednjimi kraji jn nji-
hovo zgodovino in če upoštevamo siceršnji zgodovinski tok v Šošta-
nju ter okolici, smemo z veliko mero gotovosti zapisati, da je Šoštanj 
postal trg v času gospostva grofov Vovbrških, ki so bili svetni gos-
podje Šoštanja od približno leta 1286 do izumrtja dužine v letu 
1322. 

Ne glede na to je omemba šoštanjskega trškega sodnika v letu 
1348 zelo pomembna. Kaj podobnega npr. v Velenju ne moremo 
najti. Čeprav je Velenje verjetno prej dobilo pravico imenovati se 
trg kot Šoštanj, ne najdemo ne v srednjem veku ne kasneje ome-
njenega ne trškega sodnika, ne katerih koli drugih trških pravic, ki 
bi jih ta trg smel imeti. Ker so bili svetni gospodarji Velenja Ptuj-
ski, Šoštanja pa najprej Vovbrški grofje, kasneje pa njihovi nasled-
niki Celjski grofje, si seveda lahko predstavljamo, da so gospodar-
sko mnogo močnejši grofje uspešneje plasirali svojo trško naselbi-
no v primeijavi s sosednjim Velenjem, in da je Šoštanj že v srednjem 
veku napravil korak k popolnemu trgu, ki seje kmalu začel spogle-
dovati celo z značilnostmi mesta, medtem ko je Velenje ostalo na 
ravni vaškega trga vse do 19. stoletja. 

Šoštanj se sicer z nazivom trg, "mareht", imenuje prvič leta 
1355. Zal ne vemo za ime trškega sodnika, s katerim smo začeli na-
šo zgodbo o 650-letnici trga Šoštanj. Prvi sodnik, ki ga spoznamo 
z imenom, je bil Seydlein, šoštanjski trški sodnik v letu 1378, kasne-
je pa poznamo tudi sodnika Toellingerja in nato očeta in sina Voyt-
Iannderja. Slednja sta tudi prva, katerih pečat je ostal do danes ohra-
njen. Njun grb je predstavljal preprost okrogel pečat, ki je bil s pro-
sto roko narezan v obliki neke vrste mreže. Zgoraj sem že zapisal, 
daje Šoštanj že v srednjem veku stopil po poti visoko razvitega trga, 
ki seje že začel spogledovati s pravicami, ki so sicer pripadala me-
stom. Ze leta 1492 zvemo, da je trg dobil pravico, da mu ni bilo po-
trebno vračati ljudi, ki so se naselili v trgu in pravico, da je zahte-
val ljudi, ki so iz trga zbežali. Ti dve pravici pa sta že pravi mestni 
pravici, ki jih ni smel in predvsem ni mogel uveljavljati vsak sred-
njeveški trg. 

Ko sem se lotil pisanja tega besedila, sem imel v mislih dva ci-
lja. Prvič razjasniti, kaj se je pred 650 leti zgodilo in zakaj je upra-
vičeno letošnje praznovanje, četudi letos v Šoštanju ne praznujejo 
650-letnice pridobitve trških pravic, kot je bilo mogoče večkrat sli-
šati in prebrati. Drugi cilj pa je bil opozoriti na velik pomen, ki ga 
ima Šoštanj v srednjem veku. Ta izpostavljen položaj Šoštanja je za-
čel počasi pešati, ko so izumrli Celjski grofje, ki so do kraja kaza-
li upravičen ekonomski interes. Po njihovem izumrtju je Šoštanj po-
stal deželnoknežji trg in se kot tak stopil z mnogimi trgi takšnega 
tipa na Štajerskem. Zato tudi opažamo, da je začel nekje od 17. sto-
letja dalje stagnirati in ni zmogel napraviti koraka od trga do me-
sta, kateremu je bil konec 15. stoletja že tako blizu; to je trajalo vse 
do leta 1911, ko zaradi prizadevanja družine Vošnjakov Šoštanj 
končno le doseže prestižni naziv mesta. 

• Tone Ravnikar 

SPOSTOVANI OBČANI! 

NE PREZRITE DOSLEJ 

N A J U G O D N E J Š E P O N U D B E 
P O T R O Š N I Š K I H I N 
S T A N O V A N J S K I H POSOJIL! 

IN KAKŠNE SO UGODNOSTI? 

- NIŽJE O B R E S T N E MERE 
* PRI POTROŠNIŠKIH POSOJILIH ŽE 

OD T + 3,5 % NAPREJ IN 
* PRI STANOVANJSKIH POSOJILIH ŽE 

OD T + 4,0 % NAPREJ 
- DOBA ODPLAČILA JE PRI 

POTROŠNIŠKIH POSOJILIH DO 5 LET 
IN PRI STANOVANJSKIH POSOJILIH 
DO 15 LET 

- POSOJILA SO NA VOLJO TAKOJ. 

PRIDITE I N SE PREPRIČAJTE! 0 banka velenje 
Banka Velenje d.d., Velenje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke 
telefon 063 854 251, interna 249 in 303, 
faks 063 859 106 

tovila denar za novo asfaltno 
prevleko na klancu v Vinski 
Gori, v skupni dolžini 1100 me-
trov. Župan je ob tem dodal, da 
bodo v kratkem pripravili še eno 
okroglo mizo o prometu. 

V nadaljevanju so svetniki 
brez pripomb prenesli vodovod 
na Prelski v Vinski Gori v uprav-
ljanje M O Velenje, ustanovili 

Javni zavod Kulturni center Iva-
na Napotnika in potrdili osnutek 
o kategorizaciji občinskih cest, 
kjer so imeli pripombe pred-
vsem predsedniki svetov KS iz 
primestnih krajev. Poskušali jih 
bodo upoštevati, ko bodo obli-
kovali predlog odloka. 

• Bojana Špegel 

V Mestni galeriji Šoštanj odprli 
zanimivo razstavo 

Arheološka 
izkopavanja na 
Pustem gradu 

ŠOŠTANJ, 18. septembra - Dva meseca, maja in junija letos, 
so na Pustem gradu v Šoštanju, ko so začeli obnavljati razvalino, 
potekala tudi arheološka izkopavanja. Arheologi, ki so se lotili dela, 
so upali, da so temelji obrambnega stolpa ohranjeni vsaj v nekaj 
legah kamenja, in da bodo te pri izkopavanju tudi odkrili. 

Temelj obrambnega stolpa so dejansko odkrili in to na globini 
enega do dveh metrov, grajenje iz delno klesanih kamnitih blokov. 
Notranjost stolpa meri blizu 25 kvadratnih metrov. 

Pri arheoloških izkopavanjih pa so naleteli tudi materialno kul-
turo - lonce za kuhanje, masivne sklede, majhne lončke, odlomek 
steklene čaše ... in ugotovili, da so stolp v prvi polovici 15. stoletja tudi 
ogrevali. To sklepajo po najdenih odlomkih neloščenih lončastih 
pečnic. Kovinski predmeti, ki so jih izkopali pa so precej poškodovani. 
"Ohranjeno imamo sekiro, puščični osti za samostrel in ključ. Kro-
na izkopavanj pa je odkritje dveh novcev iz aplike z vtolčenim gr-
bovnim ščitom, s pomočjo katerih bomo lahko natančneje časovno 
opredelili nastanek obrambnega stolpa na gradu Šoštanj," je povedala 
arheologinja Danijela Brišnik, ki je vse "najdeno" ob izkopavanju na 
Gradu Šoštanj tudi postavila na ogled v Mestno galerijo Šoštanj. 

• Milena Krstič - Planine 

Ze ob otvoritvi je razstava požela veliko zanimanja med 
obiskovalci. Danijela Brišnik (prva z desne) jih je z veseljem 

popeljala med razstavljenimi eksponati. 
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Območna enota Republiškega 
zavoda za zaposlovanje 

V avgustu prvič po 
štirih letih manj 
brezposelnih 

VELENJE - Avgust je mesec, ko na uradih za delo običajno 
zabeležko povečanje brezposelnosti že zaradi priliva mladih 
iz šol, ki iščejo svojo prvo zaposlitev. V Območni enoti Re-
publiškega zavoda za zaposlovanje Velenje ("pokriva" šest 
upravnih enot) pa so letos avgusta prvič po letu 1994, zabeležili 
zmanjšanje števila brezposelnih: pred štirimi leti seje število 
zmanjšalo za 280 oseb, letos za 84. 

Na uradih za delo je bilo prijavljenih 7.740 oseh, kar je za dober 
odstotek manj kot mesec pred tem. Zmanjšanje so zabeležili v vseh 
uradih za delo, razen v Mozirju, kjer se je povečalo za 17 oseb. 
Sicer pa je bilo letos največ brezposelnih v februarju in to kar 
8.274. V osmih mesecih se je med brezposelne prijavilo 3.527 oseb, 
odjavilo pa 3.687, v zaposlitev so vključili 3.038 oseb, od tega za 
določen čas c)0 odstotkov. V programe aktivne politike zaposlo-
vanja pa je, bila vključena dobra petina vseh prijavljenih. 

Med posameznimi občinami iki i>bm< >čju najvišjo stopnjo reg-
istrirane brezposelnosti beležijo \ nbčim PodvUua Ribnica (23.7 

• CO n 
publiška stopnja relativne bie/poselnoMi je presežena tudi na Muti 
114,9), v Velenju (14.11 pa \c n.i republiški ravni V juniju letos 
ji bila stopnja registrirane brezposelnosti večja od ducerobiskc 
v občinah S a r nji Grad. \W.irje. Nazarje, Kavno • PraaljcJ 
Šm iiiiin ob Paki in Velenju. drugod se |C /ni,'iiiiš;i!,t. 

Avtoshop Podgoršek iz Metleč pri Šoštanju 

Prijavnica 

Postal-a bi član-ica Združene liste 

Ime in priimek 

Naslov 

Poštna številka 

• Datum rojstva 

Podpis 

Glin IPP Nazarje 

Novi prostori, nov zagon 

bomo mogli biti kos. Rešitev 
vidimo v že omenjeni preusmer-
itvi proizvodnje in od slovenske 
razvojne družbe pričakujemo 
konkretne predloge." 

Doseženi rezultati ob koncu 
leta bodo vplivali na usmeritve 
v prihodnjem letu. Dejavnost, 
kjer ukrepi ne bodo dovolj 
učinkoviti, bodo opustili ter jo 
poskušali nadomestiti z novimi 
izdelki, ki jih bodo lahko pro-
dajali po nižji ceni. Ob 8-odstot-

Za vsakogar in vse 

Datum 

Prijavnico pošljite na naslov: Z L S D , P r e š e r n o v a 1, p .p . 6 5 , 3 3 2 0 Ve len je 

Sredi prejšnjega tedna so v 
nazarskem Podjetju za uspos-
abljanje in zaposlovanje invali-
dov odprli nove proizvodne in 
poslovne prostore. Najbolj 
pomembno je, da so po petih 
letih obstoja končna "na svo-
jem," torej so prostori njihova 
last, saj so jih odkupili, da bodo 
tako s polnimi pljuči in v 
človeku primernih delovnih 
pogojih zadihali s polnimi 
pljuči. Nova proizvodna dvo-
rana gotovo zagotavlja nov 
razvojni zagon in uresničitev 
zahtevnih ciljev, ki so si jih 
zadali in že doslej dosegali ter 
presegali. Zelo pomembno je 
tudi, da bodo višek površin zas-
edli podjetniki, ki jih poman-
jkanje prostorskih možnosti za 
proizvodnjo in razvoj še posebej 
pesti. 

Skromne in toliko bolj 
pristne slovesnosti seje med os-
talimi gosti udeležil tudi minister 
za delo, družino in socialne 
zadeve mag. Tone Rop, njegovo 
ministrstvo ima namreč tudi ve-

liko zaslug za veliko pridobitev 
tega nazarskega podjetja. Tone 
Rop je v pozdravnem nagovoru 
pohvalil napore podjetja in nje-
gove nesporne dosežke, zago-
tovil razumevanje in pomoč tudi 
v prihodnje in izrazil prepričanje 
v še hitrejši razvoj. Ob tem je 
med ostalim poudaril, da je v 
Sloveniji trenutno 123 takšnih 
podjetij s skupno 7.000 za-
poslenimi, od tega je 3.600 de-
lovnih invalidov. Ministrstvo si 
bo še naprej prizadevalo za 
zagotovitev gmotnih pogojev za 
še več takšnih podjetij, pred-
videva tudi socialna podjetja, pri 
vseh teh naporih pa je ključnega 
pomena zlasti zagotovitev 
primernega zdravstvenega varst-
va zaposlenim invalidom. Min-
ister je kasneje skupaj z direk-
torjem Glin IPP Tonijem 
Boršnakom in županom občine 
Nazarje Ivanom Purnatom pre-
rezal otvoritveni trak in si 
ogledal proizvodnjo. Zaposleni 
šo mu v zahvalo za pomoč in 
obisk podarili lepo ročno izde-

Minister Tone Rop sije z zanimanjem ogledal proizvodnjo 

lano skrinjo, Toni Boršnak pa je 
ob tem dejal, da so mu jo zares 
podarili v zahvalo, obenem pa s 
skritim namenom, da bo vanjo 
shranil kak "odvečen" tolar, ki 
jim bo v naslednjem obdobju 
prišel še kako prav. 

Za tem se je minister Tone 
Rop v prostorih nazarske 
občine na delovnem posvetu 

sestal z direktorji okoliških pod-
jetij, pogovor je bil obojestran-
sko koristen, zakonec obiska pa 
je obiskal še Kokarje, kjer so 
domačini ob prvem prazniku 
občine Nazarje tudi prvič 
obudili spomin na bogato 
izročilo znamenitih kokarskih 
in zadrečkih lončarjev. 

UjP 

Industrija usnja Vrhnika, poslovna enota Šoštanj nem deležu, ki ga ima pri 
proizvodnji svinjskega usnja In-
dustrija usnja Vrhnika v svetu, 
bo najbrž konkurenco težko ob-
vladovati brez nadaljnjega 
iskanja možnosti za 
preusmeritev proizvodnje tudi 
pri preostalih dejavnostih, brez 
urejanje razmer na domačem 
trgu in prizadevanj po 
zmanjševanju stroškov, ki vpli-
vajo na ceno gotovega izdelka. 

» t p 

Ob cesti Šoštanj - Topolšica, 
pri odcepu za vilo Široko, je 
pred časom na široko odprl vra-
ta prodajno-servisni center Av-
toshop Podgoršek. Kot sta 
povedala lastnika trgovine z 
rezervnimi deli in opremo za 
vse vrste avtomobilov Jasna in 
Marjan Podgoršek, sta sledila 
smernicam iz zahodne Evrope, 
kjer se vedno bolj uveljavljajo 
tako imenovani hitri servisi. 
Pred štirimi leti sta nudila last-
nikom železnih konjičkov 
potrebno opremo v majhni tr-
govini v Šoštanju, v novem cen-
tru pa sta ponudbo popestrila 
še z veliko ostale dodatne 
opreme in z najnovejšimi 
skuterji. Posebna pridobitev pa 
je gotovo tudi sodobno opreml-
jena mehanična delavnica, v ka-
teri kupcem rezervnih delov pri 
njih te na njihovo željo zamen-
jajo. "Prepričana sva, da bo 

Nujna preusmeritev proizvodnje 
V letošnjem prvem polletju 

so zaposleni v poslovni enoti In-
dustrije usnja Vrhnika v Šoštan-
ju izdelali približno 780 tisoč 
metrov usnja in 21 tisoč kosov 
konfekcije, ki so jo v celoti 
izvozili na zahtevna zahodna 
tržišča. Čeprav ocenjujejo, da 
so ti rezultati na ravni pričako-
vanih, bi za zdaj še ne vedo, če 
so tudi poslovali uspešno. 
Razmere v usnjarski industriji 
doma so težke, cene na zunan-
jem trgu v primerjavi z vse 
močnejšo in prodornejšo 
konkurenco z daljnega vzhoda 
previsoke, kupna moč manjša 
ne samo doma, ampak tudi v 
tujini, socialne razmere pa temu 
primerne. Prav iz teh razlogov se 
je vodstvo podjetja v Vrhniki 
odločilo za preusmeritev 
proizvodnje na vseh streh svojih 
dvoriščih (na Vrhniki, v Litiji in 
Šoštanju) in se prijavilo na 
razpis slovenske razvojne 

družbe, ki je predlagan program 
prestrukturiranja tudi potrdila. 
Začasna upravitelj in nadzorni 
svet podjetja sta tako več po-
zornosti namenila pripravi za-
jetne dokumentacije, polletni 
rezultati pa naj bi bili znani do 
sklica skupščine delničarjev v 
naslednjih dneh. Kljub neza-
vidljivemu položaju za zdaj ne 
predvidevajo zmanjšanja de-
lovne sile s klasičnim odpuščan-
jem ali proti volji posameznike 
dodelili na listo čakajočih na 
delo, ampak naj bi odvečno de-
lovni silo prezaposlili, ji 
omogočili prekvalifikacijo. Vod-
ja poslovne enote v Šoštanju 
Ratko Stevančevič ocenjuje, da 
obstajajo realne možnosti za 
uresničitev tovrstnih prizade-
vanj znotraj delniške družbe ali 
v sodelovanju z drugimi v Doli-
ni. 

Pri iskanju najboljših rešitev 
je zaposlenim na šoštanjskem 

"dvorišču" še najbližja nadaljn-
ja specializacija proizvodnje, 
predvsem izdelava usnja in 
določenih modelov konfekcije 
za znanega kupca. Galanteri-
jsko dejavnost so že v minulih 
letih precej oklestili, na teh delih 
pa danes zaposlujejo predvsem 
delavce z zdravstvenimi težava-
mi. "Vodstvo podjetja v Vrhni-
ki zadnja štiri leta vlaga vse 
napore za ohranitev sedanje 
ravni proizvodnje, za povečanje 
produktivnosti ter zmanjšanje 
stroškov na vseh ravneh. No-
tranje rezervne smo v večini že 
izčrpali, obstajajo pa te še pri 
omejevanju vlaganj ter fiksnih 
stroških poslovanja (energije, 
tekoče vzdrževanje in podob-
no). Zaostrene razmere na za-
htevnih trgih, kamor že 25 let 
izvažamo vse svoje izdelke ter 
večja socialna stiska nas silita v 
še zavzetejše prilagajanje 
razmeram. Pri tem nas še do-

datno ovira nepripravljenost 
države za reševanje težav 100-
odstotnih izvoznikov. Močni 
konkurenci z daljnega vzhoda, 
kjer imajo poceni delovno silo in 
katerih cene izdelke so nižje 
tudi do 40-odstotkov, dolgo ne 

lahko našel pri nas vsakdo vse, 
kar bo iskal za svojega železne-
ga konjička. Če ne tisti hip, pa 

v najkrajšem možnem času," 
sta še povedala Podgorškova. 

Utp 

Prodajno-servisni center Avtoshop, v katerem ponudba 
sledi smernicam zahodne Evrope na tem področju. 
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Praznični pogovor z županom Šoštanja Bogdanom Menihom 

Ocenjevali bodo drugi 
Gotovo nikoli ne bo tako, da bi bili 
zadovoljni prav vsi. Ampak če poli-
tik - župan pa je politik - ve, kam si 
želi, in kakšne poti naj ubira, da bi 
bila zadovoljna večina, potem je to 
že nekaj. Šoštanjski župan Bogdan 
Menih trdi, da cilj pozna, da gre pri 
vsem skupaj in vsem skupaj za po-
vrnitev slovesa Šoštanju in za to, 
da bi se občani tam, kjer živijo, do-
bro počutili. Na poti do cilja pa je po-
trebno znati sprejemati kompromi-
se in jih nešteto tudi sprejeti. Med 
njimi so tudi taki, ki niso vsem všeč. 

Na začetku svojega mandata je 
bil, pravi, zagovornik enakomernega 
razvoja vseh naselij v občini in pri 
tem vztraja še danes. Mi smo ga po-
vabili na pogovor. 
0 V zgodovino Šoštanja se boste goto-

vo vpisali kot prvi župan občine po 
tistem, ko je ta po dolgih letih spet 
postala samostojna. In po čem še? 
BOGDAN MENIH: "Tega, po 

čem bi še lahko ostal znan, ne morem 
oceniti sam. Sem pa v tem času kot 
župan naredil več takega, kar bo os-
talo: ustanovitev mestne galerije, ob-
nova Pustega gradu, izgradnja stano-
vanjskega bloka. Morda bo za koga 
velika stvar to, da je v tem obdobju 
dobil v hišo kakovostno pitno vodo, za 
kakšnega bolj skromnega morda to, 
da sem mu pomagal razrešiti kakšno 
težavo, mu dal droben nasvet ali mu 
namenil lepo besedo. V vsakem pri-
meru bodo ocenjevali drugi." 
0 Ce bi primerjali Šoštanj, ko ni bil 

samostojna občina in zdaj, ko je, v 
čem je na boljšem? 
BOGDAN MENIH: "Težko je narediti 

tako primerjavo, saj ne vemo, kako bi bilo, 
če Šoštanj ne bi bil samostojna občina. Go-
tovo pa imajo ljudje od sedanje lokalne 
skupnosti več kot so imeli. Prednost je že ta, 
da lahko v pogovorih z različnimi partner-
ji, ministrstvi, državnimi in drugimi ustano-
vami, nastopamo samostojno in uveljavlja-
mo svoje zahteve brez posrednikov." 
9 Občutek je, da ste s kolegoma, velenjskim 

in šmarškim županom, kar dobro sode-
lovali in nekaj pomembnih zadev uredili 
skupno. 
BOGDAN MENIH: "Župani smo se ve-

liko sestajali predvsem v začetku razdeli-
tve bivše skupne občine. Postavljali smo 
smernice za delovanje vsake posamezne ob-
čine na določenih področjih. Veliko smo 
govorili o delovanju Komunalnega podjet-
ja in o delitvi premoženja oziroma delitve-
ni bilanci. Vendar so bile to zgolj smernice, 
odločitve so sprejemali občinski sveti, ki so 
jih bodisi potrdili bodisi spremenili." 
% Bi danes naredili kaj drugače, kot ste ? Če, 

kaj? 
BOGDAN MENIH: "Naredili smo veliko 

in ničesar ne bi naredil drugače. Imeli smo 
dober program, dokončali smo vse naložbe 
iz obdobja, ko še nismo bili samostojni, saj 
je bila to konec koncev tudi naša dolžnost. 
Naredili pa smo še marsikaj drugega, zgra-
dili telefonijo v celi občini, v marsikaterem 
kraju pijejo kakovostno vodo in uporablja-
jo nove asfaltirane ceste, začeli smo z eko-
loškim projektom gradnje kanalizacije in re-
šili še vrsto drugih težav: odprli oddelek vrt-
ca, obnovili dve otroški igrišči, veliko prispe-
vali k obnovi šol in športnih objektov, z grad-
njo stanovanjskega bloka pa rešili kar nekaj 
stanovanjskih problemov." 
# V Velenju vam "zamerijo", da ste zakon o 

renti za odkopani premog vložili samo ZA 
občino Šoštanj. Kako to, da pa se pri tej za 
vso Šaleško dolino pomembni zadevi, ni-
ste povezali, posvetovali, dorekli zadev z Ve-
lenjem? 
BOGDAN MENIH: "Moram vas popra-

viti. To ni zakon o renti za odkopani premog, 
ampak predlog zakona o renti zaradi posle-
dic rudarjenja. V predlogu je navedeno, da 
ne predvideva plačila rente za nazaj. Menim, 
da zamera z velenjske strani ni upravičena. 
Res je, daje vsa Šaleška dolina doživljala v 
preteklosti škodo in velike spremembe, kot 
je tudi res, daje Velenje zraslo iz premogov-
nika. Škoda, ki je bila povzročena Velenju, 
je bila sanirana. Vsak v Šaleški dolini pa 
ve, da se ugreznine, posledice na objektih in 
izguba površin, danes kažejo na območju ob-
čine Šoštanj. Zdaj pa nekateri govorijo in pi-

šejo, češ da gre za politično rento. Problem 
rente ali odškodnine je tako resna zadeva, 
da bi jo bilo žalostno in nemoralno uporab-
ljati v politične namene. Govoriti o izgubi 
delovnih mest in zapiranju premogovnika ni 
resno, saj ta predlog ne more ogroziti prido-
bivanja premoga. 

Jasno sem že povedal, da temu ni tako, 
a je bilo to žal preslišano. Povedal sem tudi, 
da vem, da bo predlog pred sprejetjem do-
živel še vrsto sprememb. Obravnavan bo v 
delovnih telesih parlamenta, kamor bodo se-
veda posredovani še dodatni argumenti in 
podatki. Se bomo pa tako vsaj začeli pogo-
varjati o pravi ureditvi tega vprašanja in o 
tem, da bo tudi država morala začeti razmiš-
ljati o energetiki tja do leta 2025. Premogov-

Župan občine Šoštanj Bogdan Menih je za enako-
meren razvoj vseh naselij v občini. 

nik Velenje je o takih rešitvah začel razmiš-
ljati že pred desetimi leti in jih tudi uspešno 
izvajal. S Premogovnikom dobro sodeluje-
mo in ta nam vedno pomaga pri določenih 
projektih, tudi sanacijskih, ki jim jih pred-
stavimo. Država pa je dolžna urediti vpra-
šanje odškodnine po pravni poti, ne pa, da 
je ta odvisna od dobre volje, kot je to sedaj." 
0 Kakšno leto se je Svet občine Šoštanj ukvar-

jal s popravki in dopolnitvami Statuta ob-
čine Šoštanj, predvsem s tistim delom, ki 
govori o krajevnih skupnostih. Svet je po-
pravke in dopolnitve sprejel, vi pa jih po-
tem nekaj časa niste hoteli objaviti. Zakaj? 
BOGDAN MENIH: "Ni res, da nisem 

hotel objaviti sprememb in dopolnitev statu-
ta. Komisijo, ki se je s tem ukvarjala in svet 
sem od januarja pisno in ustno opbzarjal, da 
spremembe niso skladne z zakonom o lokal-
ni samoupravi, ustavo in z veljavnim statu-
tom občine. Objavo sprememb sem le zadr-
žal, ker sem ocenil, da bi sprejete spremem-
be in dopolnitve po svoji vsebini ovirale ne-
moteno in zakonito delovanje občine in kra-
jevnih skupnosti v njej. Taka pooblastila mi 
daje tako zakon o lokalni samoupravi kot sta-
tut občine. Komisija in svet mojih pripomb 
nista upoštevala, svet se je avgusta vseeno 
odločil za objavo sprememb v Uradnem li-
stu, sam pa sem jih dal v ustavno presojo. Sta-
tut je listina, ki se sprejema po natančno 
določeni proceduri in tudi spreminja se po 
njej. Če se spremembe statuta opravijo za-
radi pridobivanja političnih točk ali celo 
osebnih koristi, pa to gotovo ni dobro." 
# Bodo v Šoštanju že letos volitve v svete 

krajevnih skupnosti? 
BOGDAN MENIH: "Seveda, volitve 

bodo 22. novembra, takrat kot volitve župa-
na in občinskega sveta." 
# Na začetku mandata ste poudarjali po-

membnost enakomernega razvoja obči-
ne, enakomernega razvoja vseh naselij v 
njej. Koliko vam je to uspelo? 
BOGDAN MENIH: "Tega nisem pou-

darjal samo na začetku svojega mandata, 
to poudarjam še danes. Več kot trideset let 
sem kot zdravnik hodil po terenu, opravljal 
obiske po hišah na podeželju in v mestu. V 
tem času sem videl, slišal in tudi začutil 
ogromno razlik, tako med različnimi deli 
podeželja kot tudi med podeželjem in me-
stom. Prepričan sem, da je politika enako-
mernega razvoja edina prava pot in nam 
uspeva. Izvajamo različne programe, za vsak 
kraj posebej pa določimo prioriteto skupaj 
s predstavniki krajevnih služb in krajani. 
Krajani tudi sami prihajajo k meni in mi 
povedo, kaj potrebujejo in kaj si želijo. Ne 
more se dogajati to, o čemer sem slišal pred 
dnevi, da je nek predstavnik krajevne služ-

be govoril naokoli, češ, če se bo meni kdo za-
meril, že ne bo dobil tega in lega... Mislim, 
da to ni prav. Na sestankih krajevnih služb 
se odločajo o tem, kateri program bo imel 
prednost. Pri tem je nujno sodelovanje kra-
janov in to, da se znajo za določen čas tudi 
odpovedati kakšnemu programu, da razu-
mejo, da je nek problem ali pa program v 
drugem kraju veliko bolj pereč kot je njihov 
in da ga je zato treba prej rešiti. Ljudje ra-
zumejo, kakšna je razlika med tistim, ki 
doma odpre pipo in mu iz nje vedno prite-
če voda in tistim, ki čaka, da mu vodo pri-
peljejo gasilci s cisterno."^ 
0 Najbolj pereč problem Šoštanja v nasled-

njih letih bo gotovo osnovno šolstvo. Svet 
je zeleno luč za pripravo vsega potrebne-

ga za novogradnjo že dal, ne bo pa naj-
brž preprosto zagotoviti sredstev za 
novo šolo, ki bo nadomestila dve današ-
nji, ki sta dotrajani. 
BOGDAN MENIH: "Vedeti je treba, 
da eni šoli poteče uporabno dovolje-
nje leta 2001, da pa je tudi druga že 
zelo stara. Že lani sem navezal stike z 
ministrstvom za šolstvo in predstavil ta 
problem, letos nas je obiskal sekretar 
tega ministrstva, ki sije obe šoli ogle-
dal. Problem je bil predstavljen svetu 
in ta je soglašal, da začnemo pripra-
ve za gradnjo nove šole, da začnemo 
pridobivati potrebno dokumentacijo. 
Sredstev seveda ne bo takoj na razpo-
lago, šola se bo gradila nekaj let. 
Sredstva bomo našli v občinskem pro-
računu, ministrstvu, računamo pa tudi 
na sponzorje." 
e Je že vsaj okvirno znano, kje naj bi 
šola stala? 
BOGDAN MENIH: "Ne še. V Ljub-
ljano smo poslali dolgoročni prostor-
ski plan.Najbrž bomo tudi od tam do-

bili kakšen namig o možni lokaciji. O njej pa 
tudi sami razmišljamo. V Šoštanju namreč 
še nimamo urejenih prostorskih aktov in 
dokler si ne bomo z njimi na jasnem, je tež-
ko zakoličiti takšen objekt." 
e Najbrž pa bo tudi še veliko časa, da se bo-

ste v Šoštanju odločili, čemu nameniti 
prazne prostore teh dveh šol? 
BOGDAN MENIH: "Ne dveh, ampak 

ene, kajti šola Bibe Roecka je v takem sta-
nju, da ne bo bo izgubila samo uporabnega 
dovoljenja za izvajanje dejavnosti pouka, 
ampak tudi uporabno dovoljenje za vse dru-
go. Prazna bi ostala Kajuhova šola, kjer pa 
imamo nekaj zamisli o tem, kako bi lahko te 
prostore izkoristili. Morda bi v Šoštanj lah-
ko pripeljali kakšno obliko srednješolskega 
izobraževanja. Zakaj ne? Druga možnost 
je, da bi lahko bil v njej tudi kakšen muzej, 
morda Napotnikova galerija, tudi kakšen 
prostor, ki bi služil promociji občine Šo-
štanj ... Razmišljamo o tem, razmišljamo." 
e Ponekod ob praznovanjih režejo trakove, 

saj ne rečem, da jih pri vas ne boste, am-
pak tisto, kar vaše praznovanje dela pre-
poznavno, je skrbnost, s katero ga pri-
pravljate. Vedno ima neko rdečo nit. Lani 
je bilo to Družmirje. Pa letos? 
BOGDAN MENIH: "Pri nas režemo tra-

kove skozi vse leto. Za vsako novo pridobi-
tev prerežemo trak, čeprav se mi zdi, da to 
vedno niti ne bi bilo potrebno. Pa vseeno to 
opravimo, ker pripravimo tudi kakšno majh-
no slovesnost, likof. Ljudje sami ponekod 
pripravijo tak zaključek in to prav prisrčno. 
Letošnja rdeča nit pa bo 650-letnica prido-
bitev trških pravic mesta Šoštanj." 
# Bi radi povedali še kaj, pa niste bili vpra-

šani? 
BOGDAN MENIH: "Velika cokla mesta 

Šoštanj je problem denacionalizacijskih po-
stopkov. Upam, da bodo zdaj, ko je zakon 
dokončno sprejet, zadeve stekle hitreje. 
Tako bomo lahko tudi v mestu začeli obno-
vo sedaj opuščenih hiš, ki so nam v sramo-
to. Ker se je zakonov treba držati, doslej v 
ta poslopja nismo mogli posegati." 
e khše misli ob prazniku. 

BOGDAN MENIH: "Praznika se veselim 
in želeli bi si, da se ga veselijo vse naše ob-
čanke in občani. To naj bi bilo praznovanje, 
ki bi nas združevalo, nas opomnilo na pre-
teklost in spodbudilo k razmišljanju o pri-
hodnosti nas vseh. Zahvaljujem se za vse, 
kar smo skupaj naredili dobrega in vesele-
ga, zato praznujemo skupaj. Praznovanje z 
dobrimi ljudmi naredi življenje vrednejše. 
Želim pa, da bi ta stavek po praznovanju 
razširili tudi na - delujmo skupaj." 

• Milena Krstič - Planine 

Izšla je knjiga Franca Hribernika 
Mesto Šoštanj 

Slika 
preteklosti 

ŠOŠTANJ, 18. septembra - Gostilna pri Basistu, ki jo je na Ttgu 
bratov Mravljakov iz muzejskih eksponatov stare gostilne Muze-
ja Velenje "postavil" Damjan Kljajič, je s številnimi prijaznimi 
prireditvami, ki se ob večerih odvijajo v njej, postala kraj, kjer so 
vsi obiskovalci, pa od koderkoli že pridejo, dobrodošli. Njen sloves 
prijaznosti in domačnosti seje hitro razširil in za vse, ki bi bili radi 
v njej posedeli kakšen večer, postaja že kar tesna. 

V septembru seje že in se do konca še bo, v njej odvilo nešteto 
zanimivih reči in marsikomu bo najbrž žal, ko jo bodo konec 
mesca morali "razdreti". Organizacijski odbor prireditev ob 
prazniku občine in obeležitvi 650-letnice pridobitve trših pravic 
Šoštanju, z Jano Kovič na čelu, je izpeljal res odlično zamisel. 
Tudi za predstavitev nove izdaje knjige Franca Hribernika Mesto 
Šoštanj - izdala jo je Občina Šoštanj - ne bi mogli najti lepšega in 
primernejšega kraja kot je ta gostilna. Spremno besedo in opombe 
k njej je napisal urednik izdaje Tone Ravnikar, ki jo je 
Šoštanjčanom v sproščenem pogovoru tudi predstavil, "poslovenil" 
tam, kjer je bilo to nujno, Ivo Stropnik, fotografije ji je pridodal Pe-
ter Marinšek, oblikoval Marko Marinšek, na pot pa pospremil 
župan Šoštanja Bogdan Menih in Šoštanjčani so dobili nekaj na kar 
so lahko ponosni, s čimer bodo lahko spoznavali sebe, svojo 
zgodovino, prednike in njihovo življenje. 

"Delo Franca Hribernika - Mesto Šoštanj, zgodovinski oris - je 
izšlo v dveh zvezkih v letih 1930 in 1932, tretji, zaključni del, pa je 
ostal žal v rokopisu, je ostalo do danes edini poskus prikaza 
popolne slike preteklosti Šoštanja, oziroma še bolje, zahodnega dela 
Šaleške doline. Zato je pomen tega dela za Šoštanj in okolico, pa 
tudi za celotno Šaleško dolino neprecenljiv," je med drugim 
poudaril Tone Ravnikar ob predstavitvi. 

Pri tem je z obžalovanjem ugotavljal, da temu pomembnemu 
dogodku za Šoštanj, ni mogel prisostvovati Viktor Kojc, kije bil med 
prvimi, ki se je zavedal pomena tega Hribernikovega dela, in ki je 
z vsem spoštovanjem govoril o njem in njegovem neprecenljivem 
delu za Šoštanj že v času, ko se o Hriberniku ni veliko govorilo. 

• Milena Krstič - Planine 

V pristnem okolju domače gostilne Pri Basistu so se zbrali 
številni, da na pot pospremijo Hribernikov zgodovinski oris 

mesta Šoštanja. 

Osebna Jzkaznica 
občine Šoštanj 

Občina Šoštanj leži v osrednjem delu Šaleške doline, med mest-
no občino Velenje in občino Šmartno ob Paki. Razprostira se na 
površini 9.558 hektarjev in šteje 8.100 prebivalcev. 

Občino sestavljajo krajevne skupnosti: Šoštanj, z dolgoletno tradi-
cijo, ki je obenem upravno središče in šteje 2707 prebivalcev; letoviška 
Topolšica z 1200 prebivalci s priznanim termalnim zdraviliščem, internim 
in pljučnim oddelkom bolnice; Bele Vode z 228 prebivalci, od koder se 
ponuja čudovit razgled nad Dolino in kjer vodi tudi znana božja pot k 
cerkvi Sv. Križa; Skorno- Florjan s 1064 prebivalci - v Florjanu se meša 
kmečko okolje samotnih kmetij z najnovejšim zaselkom Pobrastnik, 
kamor so se preselili prebivalci zaradi rudarjenja pogreznjenega Družmir-
ja, Skorno pa je znano po kraških jamah, med katerimi izstopa Ro-
tovnikova -, Gaberke z 703 prebivalci, polkmečko naselje, kjer se 
odvija vrsto zanimivih prireditev; Lokovica z 833 prebivalci, kjer se ved-
no bolj ambiciozno uveljavljajo podjetniki z služnostnimi dejavnostmi; 
raztegnjene Ravne z 1.018 prebivalci, kjer se nahaja čudovit baročni 
park, zaselek Pristava pa je znan po kmečkem turizmu in gojenju srn-; 
jadi; Zavodnje so z 331 prebivalci pravi etnološki rezervat, v katerem 
se je ohranili mnogo pristnih kmečkih poslopjih, med njimi pravi bis-
er Kavčnikova dimnica - muzej na prostem in samotno hribovsko 
naselje Šentvid s planinsko postojanko Andrejevim domom. 

Med večjimi podjetji na njenem.ozemfu velja našteti Termoelektrarno 
Šoštanj, največjo termoelektrarno v Sloveniji, ki je pomemben nosilec 
razvoja občine, Tovarno usnja Šoštanj in Gorenjevo Notranjo Opremo. 
' F - K ' . - n-V: seu« ^TiPiNSKa, K ' Gaieska > -

V obCini Šoštanj pa deluje tudi 61 društev in združenj! 
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Jakob Presečnik, župan občine Mozirje: 

"Dvojna funkcija ima slabo 
in dobro plat" 

V občini Mozirje letos prvič slavijo občin-
ski praznik, za datum praznovanja pa so 
izbrali 25. september. Z njim želijo 
obeležiti pomembne dogodke, ki so se v 
daljni in bližnji preteklosti zgodili v Mozir-
ju in na Rečici ob Savinji prav v mesecu 
septembru. 

Znano je, da je s spremembo lokalne 
samouprave iz nekdanje skupne občine Mozir-
je nastalo pet novih, tem pa se bo v začetku pri-
hodnjega leta pridružila še šesta v Solčavi. Začet-
nih težav je bilo obilo, navsezadnje zapuščinska 
razprava še vedno ni v celoti sklenjena. V mozirs-
ki občini pravijo, da se je z razdelitvijo pri njih 
spremenilo manj kot v povsem novih, občina je 
ostala, seveda pa so se precej spremenile pris-
tojnosti, kar razumljivo velja za vse občine. 
Država je korenito posegla v delovanje in pris-
tojnosti občin, zato pa so se občine, tudi mozirs-
ka, bolj približale občanom, kar je bil tudi 
temeljni namen sprememb. 

Vseh želja občanov ni moč ure-
sničiti 

Kako na minula štiri leta gleda župan občine 
Mozirje Jakob Presečnik? "Potrebe so bile in so 
še vedno zelo velike na področju komunalne in-
frastrukture, šolstva, otroškega varstva, varstva 
starejših, kulture, športa..., težave pa so seveda 
pri denarju, saj je občinski proračun vedno 
prekratek. Takšno je pač stanje in nemogoče je 
uresničiti vse, kar občani želijo. Pred štirimi leti 
smo si zadali dve najpomembnejši nalogi. Prva je 
izgradnja popolne osnovne šole na Rečici ob 
Savinji, za katero so prebivalci krajevne skupnosti 
izglasovali samoprispevek in jo že gradimo Dru-
ga je izgradnja večnamenske telovadnice v 
Mozirju. Zanjo smo že pridobili zemljišče, 
pripravljamo dokumentacijo, ob tem pa moramo 
zagotoviti, da gradnja ostane v državnem pro-
računu, dajo bomo v prihodnjih letih lahko ure-
sničili. Seveda moram že sedaj povedati, da bo 
zanjo potreben referendum za samoprispevek v 
krajevni skupnosti Mozirje. Brez njega ne bo šlo 
in upam, da bo uspel." 

To pa niso edini problemi na področju šolst-
va. v Teh letih so morali temeljito obnoviti 

mozirsko osnovno šolo. Vsako leto posebej je bil 
to precejšen zalogaj, saj je bila šola zgrajena 
pred 30 leti in po takratni "modi" z ravnimi stre-
hami in neprimernimi materiali. Seveda izva-
jalec ni kriv, dela in stroškov pa je bilo veliko, da 
so zagotovili primerne pogoje, ki so zdaj res do-
bri, podobno je bilo v vrtcu, je k šolstvu dodal 
župan. 

Občani so se zares izkazali 
Nekaj večjih naložb so namenili kulturi in 

športu, uspehi pa temeljijo na veliki volji in 
prizadevnosti zanesenjakov na obeh področjih. 
"Krajani vasi in zaselkov iz okolice Rečice in 
Mozirja imajo velike potrebe glede cestnih 
povezav in na tem področju smo bili zares tan-
ki. Zato smo posodobili precej kilometrov cest, 
za našo občino kar veliko. Ob ostalih odsekih naj 
omenim ceste na Dobrovlje, v Lepi njivi in Pol-
janah, ki so za krajane in nas vse zelo pomemb-
ne, med drugim tudi preprečujejo ali vsaj 
zmanjšujejo odseljevanje. Pri tem seveda moram 
posebej pohvaliti krajane, ki so vložili veliko 
denarja in zlasti dela, da smo s skupnimi močmi 
uspeli. Občina je pri tem prispevala zgornji us-
troj, saj moram povedati, da ne sodimo med de-
mografsko ogrožena področja, zato smo iz tega 
naslova dobili le simbolična sredstva. 

Prav teh dneh smo v Mozirju sklenili eno na-
jbolj perečih zadev, to je cesta na pokopališče. 
Zadeva se je res vlekla zelo dolgo in med krajani 
je bilo veliko slabe volje. Vendar je treba 
upoštevati, da je celotno področje okrog 
pokopališča zelo plazovito, zato smo morali 
predlani in lani z odvodnjavanjem umiriti 
zemljišče. Če bi cesto urejali prej, bi denar vrgli 
stran," pravi Jakob Presečnik. 

Z gajem bodo zadeve uredili, 
bodo rešili Golte? 

Mozirje, Rečica ob Savinji in celotno področje 
občine vidi dobre možnosti v krepitvi in razvoju 
turizma, župan Jakob Presečnik pa je posebej 
poudaril dve točki in za vsako posebej tudi težavo: 
"V ospredju je seveda Savinjski gaj, saj je njego-
va 20 - letnica pokazala in dokazala, da se je 
"prijel" tudi v državnem merilu. Vsem njegovim 
ustvarjalcem v preteklih letih, prav tako sedanjim 
upravljavcem, velja veliko priznanje. Seveda 

moram omeniti ostre kritike sedanjih upravl-
javcev, ker pogodbene zadeve z njimi še vedno 
niso urejene. Dejstvo je, da Savinjski gaj leži ob 
vodi, zakonodaja na tem področju pa je zelo po-
manjkljiva. Zdaj čakamo nov zakon o vodah, ki 
bo omogočil razrešitev te zares pereče zadeve. 
Navzlic sedanjim sporom sem prepričan, da 
bomo z dobro voljo in upoštevanjem enega in 
drugega problem odpravili. 

Drugačen problem je RTC Golte. Tu smo vsi 
skupaj naredili premalo, temeljni problem je v 
lastninjenju, ki je predpogoj, da temu središču 
omogočimo razvoj. V nasprotnem primeru se 
lahko zgodi najhujše, da ga bomo morali zapreti, 
čeprav osebno menim, da do tega ne bo prišlo." 

Kje bodo gradili? 
Sedanjih in bodočih nalog je seveda veliko, 

župan pa je posebej poudaril naslednjega: "Na-
jprej in nujno moramo zagotoviti prostorske 
možnosti za stanovanjsko izgradnjo, prav tako za 
podjetništvo. Zdaj je na vrsti javna razgrnitev 
prostorskih dokumentov, kar je pogoj za nadaljn-
je ukrepe. Ne samo za našo občino, temveč za vso 
dolino, je najbolj pomembno zemljišče "pri-
hovske gmajne," navsezadnje so se vse občine 
odločile, da bodo v sodelovanju z zgornjesavin-
jskim podjetniškim centrom in in obrtno zbor-
nico zgradile podjetniški kom-
pleks. Zal so možnosti za 
stanovanjsko in podjetniško 
izgradnjo pogojene z vračan-
jem zemljišč nekdanjim last-
nikom in vsaj za področje Pri-

hove upam, da bo denacionalizacijski postopek 
sklenjen do konca leta. Šele po končanih postop-
kih se bomo lahko pogovarjali s pravimi lastni-
ki. Trenutno pravih sogovornikov nimamo, 
imamo pa zagotovila upravičencev, torej 
prejšnjih in seveda s tem tudi bodočih lastnikov, 
da bodo zemljišča po končanem postopku pro-
dali, torej lahko pripravimo prostorske doku-
mente. To velja za "prihovsko gmajno," na dru-
gi strani pa imamo kar nekaj težav z lastniki, ki 
zemljišč ne želijo prodati." 

Župan in poslanec Državnega 
zbora? 

"Najprej je to velika obremenitev, saj me pogos-
to ni na občini. Ob tem, da sem poslanec, imam 
še dodatno zadolžitev, saj vodim parlamentarni 
odbor, ki pokriva obsežno in zahtevno področje 
prometa in zvez ter okolja in prostora, dela je izred-
no veliko, zato mi preprosto zmanjkuje časa za 
županovanje. To je slaba plat te dvojnosti, je pa še 
dobra. Dobro je, da smo župani kot poslanci blizu 
informacijam in lahko marsikje sovplivamo na 
odločitve. Čeprav moram takoj zavrniti očitke, da 
je položaj občin z župani kot poslanci boljši. Že pre-
proste ocene kažejo, da to ni res. Res pa je, to 
trdim brez lažne skromnosti, da so se tudi po zaslugi 
mojih zadolžitev v Državnem zboru po nekajletnem 
mrtvilu stvari v naši dolini le premaknile, čeprav se 
še vedno premikajo prepočasi. Končno smo pričeli 
graditi prepotreben jez na Savinji v Spodnji rečici, 
spet je odprto gradbišče na cesti med Ljubnim in 
Lučami, kmalu bodo začeli gradnjo ceste proti 
Pavličevemu sedlu, ki ni odvisna od mesta mejne-
ga prehoda,, zgradili smo še kakšen jez, most, pre-
plastili precej kilometrov cest in podobno. Končno 
smo v državne prekategorizirali ceste med Nazar-
jami in Gornjim Gradom, v Podvolovljeku in 
panoramsko cesto v Podolševi, ki zdaj niso več na 
plečih občinskih proračunov. Poslej zanje skrbi 
država, kar pa seveda ne pomeni, da bodo preko 
noči veliko boljše, dejstvo pa je, da bodo prihodnje 
leto zgradili cesto in most v Gornjem Gradu, 
pripravljamo pa tudi dokumentacijo za 
posodobitev nekaj odsekov Zadrečke ceste in grad-
njo mostov na njej. 

Ne glede na vse težave in ovire se skupaj s 
kolegi iz naše doline v Državnem zboru nenehno 
trudimo, da bi dolina čim več pridobila. 

Naj ob tej priliki ob prvem prazniku občine 
Mozirje iskreno čestitam in jim zaželim čim več 
skupnih radosti ob bodočih uspehih.!" 

MjP 

Zakaj 25. 
september? 

V občini Mozirje so si za izbiro datuma občinskega prazno-
vanja glede na bogato zgodovino kraja in celotnega področja vzeli 
dovolj časa za tehten premislek. Na koncu so se odločili za sep-
tember, saj so se v tem mesecu v Mozirju in na Rečici ob Savin-
ji zvrstili nekateri prelomni dogodki, pri čemer datum 25. sep-
tember dovoljuje odmik slavja, seveda s primerno usklajenostjo 
praznovanja z zgodovinskimi dogodki v obeh krajih. 

Tako je v Mozirju septembra 1787pričela delovati prva javna 
šola, njen prvi in slovenski učitelj pa je bil Franc Hofbauer. 
Pomembno je, daje Franc Hofbauer na lastno pobudo za potrebe 
učencev pripravil dvojezični učbenik, saj so sicer imeli otroci na 
voljo le nemške učbenike. 

Na Rečici ob Savinji so 3. septembra 1899 ustanovili zadružno 
hranilnico, ki je vzorno delovala vse do leta 1941. Pobudnik za 
njeno ustanovitev je bil takratni kaplan Melhior Zorko, pri us-
tanavljanju pa je neposredno sodeloval tudi dr. Janez Evangelist 
Krek. Njeno delo je temeljilo na ohranjanju slovenskih kmetij in 
tako je hranilnica v prenekaterem primeru odkupila propadlo 
kmetijo in jo posredovala v slovenske roke. 

Občina Mozirje 
Sestavljata jo krajevni skupnosti Mozirje in Rečica ob Savinji, 

šteje 6335 prebivalcev in 1775 hišnih številk, na 82 kvadratnih kilo-
metrih pa je 21 naselij: Brezje, Dobrovlje pri Mozirju, Dol Suha, 
Grušovlje, Homec, Lepa njiva, Ljubija, Loke pri Mozirju, Mozirje, Niz-
ka, Poljane, Prihova, Radegunda, Rečica ob Savinji, Spodnja Rečica, 
Spodnje Pobrežje, Šentjanž, Šmihel nad Mozirjem, Trnovec, Varpol-
je in Zgornje Pobrežje. 

V Mozirju imajo sedež Upravna enota Mozirje in ostale državne us-
tanove, ki pokrivajo področje sedanjih petih občin. 

V občini imajo sedež podjetja Zadruga Mozirje, Elkroj Mozirje, Trgov-
ska delovna organizacija Savinja, Poslovna enota Kemija Cinkarne Cel-
je, samostojnih podjetij v občini je 260, družb z omejeno odgovornostjo 
pa 30. Temu je treba dodati še RTC Golte in zlasti Savinjski gaj. V občini 
je tudi 506 kmečkih gospodarstev. 

Praznik občine Mozirje je namenjen tudi šolstvu, zato nekaj številk: 
matično šolo v Mozirju obiskuje 517 učencev, podružnične v Nazarjah 119, 
na Rečici ob savinji 126, v Šmihelu 13 in v Lepi njivi 21, skupno je torej 
vpisanih 796 učencev; v predšolsko vzgojo je vključenih 190 otrok, od 
tega 30 v malo šolo, skupno pa to pomeni 37,5 odstotka predšolskih otrok. 

Praznične prireditve 
Za slavje ob prvem prazniku občine Mozirje so pripravili 

obsežen in raznolik spored športnih, kulturnih in slavnostnih 
prireditev. 

Slavnostna seja občinskega sveta bo v soboto, 26. septembra, v 
prostorih osnovne šole Mozirje, začeli pa jo bodo ob 9.00. Uro za 
tem bodo pred osnovno šolo odkrili doprsni kip nekdanjemu 
učitelju in velikemu možu iz zgodovine Mozirja Hrancu Hribe miku. 

Sicer so še sinoči (sreda) v galeriji predstavili monografijo in 
odprli retrospektivno razstavo tlel akadenisl srja \t«>jza 
/avolovška. jutri, v petek, ob 19.00 pa hodov galeriji /ačeli spomin-

ski večer v počastitev Franca Hribernika. V petek in soboto bo v Sav-
injskem gaju Extempore 98, ki ga bodo s predstavitvijo del in 
družabnim srečanjem sklenili v soboto ob 18.00 v restavraciji ob Sav-
injskem gaju. 

V nedeljo popoldne (17.00) bo v dvorani kulturnega doma na 
Rečici ob Savinji koncert godbe pa pihala Zgornje Savinjske doline, 
v ponedeljek zvečer( 19.00) pa bodo na Rečici predstavili še nasta-
janje zajetne knjige Naše življenje, v kateri bodo zajeli preteklost 
in ljudi širšega področja Rečice ob Savinji. Prihodnji petek bodo 
odprli obnovljeno cesto na mozirsko pokopališče in posodobljeno 
cesto Ljubija - Završe - Riiše. v soboto dopoldne pa še novo 
igrišče oh podružnični šoli v Šmihelu: 

Mestna občina Velenje 
TURISTIČNO INFORMACIJSKI IN 
PROMOCIJSKI CENTER VELENJE 
Šaleška 3, SI-3320 Velenje, Slovenija 

S E M I N A R 
ZA PRIDOBITEV NAZIVA 
TURISTIČNI VODNIK PO REGIJI 

Skladno z letnim programom dela Turistično 
informacijskega in Promocijskega centra Velenje ter 
Sekcije turističnih vodnikov Velenje 

razpisujemo 
seminar za lokalne - regijske 
tur ist ične vodnike 

Seminar bo potekal po programu, ki ga določa 
Gospodarska zbornica Slovenije v soglasju z 
Ministrstvom, pristojnim za delo, družino in socialne 
zadeve. Ministrstvom, pristojnim za turizem, ter 
Društvom turističnih vodnikov Slovenije. 
Kandidati, ki bodo uspešno zaključili izobraževanje, 
bodo pridobili uradno licenco - regijski turistični 
vodič. 

Prijave in d o d a t n e in formaci je za udeležbo na 
seminarju lahko kandidati dobijo na naslovu: T IC & 
PC Velenje , Šaleška 3 (Rdeča dvorana) ali na telefonu: 
063/ 862-780, 063/ 862-980, fax: 063/ 862-780, E-mail: 
tic.velenje@net.rr-vel.si 

V A L J E N I 



Pogovor s Petrom Robidom, direktorjem Šolskega centra Velenje 

"So vedeli in vemo, kaj hočemo!" 

t 

Štiri desetletja dela na po-
dročju vzgoje in izobraže-
vanja mladih je gotovo ju-
bilej, ki si zasluži pozor-
nost širše javnosti. Sploh, 
če s svojim poslanstvom 
tako pomembno vpliva na 
življenje in delo v okolju 
kot je to moč trditi za Šol-
ski center Velenje. "Raz-
voj in pomen naše ustano-
ve sta v tesni povezavi z 
dejstvom, da so začetniki 
vedeli, kaj hočejo, in da 
njihovo delo po svojih naj-
boljših močeh mi nadalju-
jemo, " je v pogovoru ob 
40-letnici delovanja Cen-
tra med drugim poudaril 
njegov direktor Peter Ro-
bida. 

e Pred 40. leti najbrž niti v sa-
njah ni nihče pomisli, da bi 
lahko iz skromnih začetkov 
nastal Šolski center, pod stre-
ho katerega se danes stiska 
pet šol in dva programa višje 
strokovne šole. 
Peter Robida: "Res je. Lah-

ko pa priznamo, kako smelo, 
dolgoročno in preudarno so 
razmišljali takrat nekateri po-
samezniki, ki so uvideli potrebo 
po izobraževanju lastnih ka-
drov, brez katerih ni razvoja. 
Začetek delovanja Šolskega 
centra so zaznamovali 103 dija-
ki Poklicne rudarske šole. Po-
trebe so narekovale še nasta-
nek preostalih šol, v katerih izo-

bražujemo kadre 
za strojništvo, elek-
trotehniko, raču-
nalništvo, leta 1965 
je steklo izobraže-
vanje v prvem let-
niku gimnazije, raz-
širili smo ponudbo 
še za šolanje de-
klet. Eno z drugim 
je raslo in se dopol-
njevalo. Elektro-
računalniška šola je 
- na primer - edina 
v slovenskem pro-
storu, ki ima vse 
programe. Začeli 
smo z eno šolo in 
enim programom, 
danes izobražuje-
mo v petih srednjih 
šolah 2600 dijakov 
za 28 poklicev. Tudi 
nekaj študentov 
imamo. Trdim, da 
je prispevek našega zavoda k 
razvoju tega okolja pomem-
ben." 
0 Najbrž je kar nekaj mejnikov 

v letih delovanja Centra, na 
katere velja še posebej opozo-
riti? 
Peter Robida:"So, vendar jih 

ne bom našteval, saj bi lahko 
nehote kaj izpustil. Zato je bo-
lje, če na vaše vprašanje odgo-
vorim z lastnim in mnenjem ne-
katerih naših sogovornikov, da 
celoten zavod deluje dokaj do-
vršeno. Mislim, da imamo uspe-
he na področju vzgojno- izo-

tudi na področju 
vzgoje in izobraže-
vanja. Naši matu-
rantje se vsako 
leto izkažejo, vsa-
ko leto komu med 
njimi za vrhunski 
dosežek sežeta v 
roko predsednik 
države in republiš-
ki minister za šols-
tvo in šport. Ob 
tem seveda ne 
smem pozabiti na 
uspehe mladih ra-
ziskovalcev, pev-
cev, športnikov, 
kulturnikov in še 

Peter Robida: "Mislim, da smo s skupnimi močmi ve- kaJ J3'lahko ome" 
liko postorili in želim si, da bi bilo sodelovanje med m'-
vsemi, ki se tako in drugače vključujejo na področju O Imate morda in-

vzgoje ter izobraževanja, v prihodnje tvorno in v formacije, kako us-
skupno zadovoljstvo. " pešni so vaši dijaki 

pri študiju na uni-
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braževalnega dela, v prizade-
vanjih za opremljenost šolskih 
prostorov s sodobnimi učili in 
podobno. Seveda to ni dovolj. 
Čeprav nekateri menijo, da je 
naš Center velik, nam za do-
bro, humano organizacijo pou-
ka in delo pedagoških delavcev 
manjka še kar nekaj prostora." 
# Ce primerjate vaš zavod s po-

dobnimi ustanovami v Slove-
niji, kje vidite njegovo mesto? 
Peter Robida: "Najbolj po-

šteno bi lahko rekli, da smo 
med prvimi tremi, štirimi v Slo-
venije glede na število udele-
žencev in izvajalcev, zelo visoko 

verzah ali visokih 
strokovnih šolah? 
Peter Robida: "Zanimivo 

vprašanje. Natančnih podatkov 
nimamo. Moram pa reči, da se 
študija dobro lotijo, uspevajo, 
seveda so tu in tam objektivne 
okoliščine, ki koga odvrnejo od 
sprotnega dela. Vesel sem, da 
zelo hvalijo naše tehnike na 
univerzi, fakultetah. Morda bo 
za koga malo preveč domišlja-
vo, če povem, da v prvem letni-
ku včasih obravnavajo strokov-
ne vsebine, ki so jih naši že pri-
dobili v srednji šoli." 
e kaj ocenjujete je dobro in kaj 

bi morali spremeniti, da bi 
bile šole prijaznejše, prijetnej-
še ... Skratka, da bi uresniči-
li pričakovanja vseh? 
Peter Robida: "Mislim, da 

je potrebnega zelo malo. Če bi 
izrazil svojo željo in mislim, da 
jo delijo z mano tudi kolegi in 
kolegice, želimo si ustvariti zelo 
dobre medsebojne odnose s 
starši. Takšne, da bi bilo v nepri-
jetnih trenutkih prenašanja od-
govornosti na enega, drugega 
ali tretjega čim manj. Dogaja 
se namreč, da so nekateri star-
ši premalo pripravljeni za so-
delovanje, ker se morda pre-
malo zavedajo, da je takšno 
delo potrebno. Mislijo, da je 
dovolj, če otroka pošljejo v šo-
lo. Neposredno sodelovanje 
med vsemi je pri vsakem proce-
su izjemnega pomena. Izjem-
no pomembno in potrebno je -
po mojem mnenju - tudi, da bi 
Šolski center sprejeli v širšem 
okolju ne samo nekateri pred-
stavniki javnega življenja, gos-
podarstva, ampak tudi ostali, 
vsi." 
0 Tudi v prejšnjih pogovorih ste 

večkrat naglašali pomen pove-
zovanja, sodelovanja Centra 
z gospodarstvom, lokalnimi 
skupnosti in še s kom v Doli-
ni. Ali to v minulih štiridese-
tih letih ni bilo dobro? 
Peter Robida: "Bilo je iz-

jemno. Tudi minister Slavko 
Gaber je v svojem prispevku v 
našem zborniku ob 40-letnici 

delovanja zapisal, da smo dose-
gli takšne rezultate prav na os-
novi odličnega medsebojnega 
sodelovanja, da vemo vsi, kaj 
hočemo." 
9 Vemo, da se konec tega mese-

ca poslavljate. Ali ob odhodu 
v pokoj zapuščate to veliko 
družino z lahkim ali težJtim 
srcem? 
Peter Robida: "Na Šolskem 

centru Velenje sem zaposlen 
od leta 1965 dalje, najprej kot 
učitelj, zadnjih 12 let kot direk-
tor zavoda. Mislim, da sem si 
zaslužil svoj pokoj. Ne zapuš-
čam te velike družine težko, 
ampak z nekim zadovoljstvom, 
da smo skupaj veliko postorili in 
da imamo dobro osnovo za na-
daljnje delo. Zelo vesel bom, 
če bodo takšne uspehe dosega-
li tudi v prihodnje." 
9 Inuite znanega svojega nasled-

nika in kaj mu polagate na 
srce? 
Peter Robida: "Ves čas sem 

zastopal stališče, da mora biti 
nekdo iz hiše, zato ker razme-
re najbolje pozna. Ocenjujem, 
da ni čas za načrtovanje zadev 
na novo, ampak da je tisto, kar 
sedaj ni najboljše, potrebno 
spremeniti, urediti in nadaljeva-
ti uresničevanje zastavljenih ci-
ljev. Med tremi prijavami se je 
svet odločal za ravnatelja Po-
klicne in tehniške rudarske šo-
le Ivana Kotnika. Ob tem izbo-
ru nimam bojazni, da ne bi šlo 
dobro naprej. Na srce mu pola-
gam poštenost, predvsem pa 
doslednost, naklonjenost star-
šem, dobro sodelovanje z oko-
ljem in nenazadnje razumeva-
nje do države, ministrstva, kije 
naš ustanovitelj in financer." 
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Glasbena šola Frana Koruna Koželjskega Velenje 

Največja osnovna šola v 
Dolini 

Na glasbeni šoli Frana Ko-
runa Koželjskega v Velenju to-
likšnega vpisa v novem šolskem 
letu niso pričakovali. Za nižjo 
oziroma osnovno stopnjo glas-
benega izobraževanja se je 
(brez pripravnice) odločilo 816 
učencev, kar je za 10-odstotkov 
več kot lani. Nad pričakovanji je 
bil tudi vpis v oddelek glasbene 
(umetniške) gimnazije. Febru-
arja prihodnje leto (vsaj za zdaj 
tako kaže) bodo objavili vpis v 
oddelek instrumentalne peda-
gogike Pedagoške fakultete 
Maribor. 

Dobro delo v preteklih letih 
ter dejstvo, da na glasbeni šoli 
Frana Koruna Koželjskega Ve-
lenje izobražujejo za vse in-
strumente, ki obstajajo, je na-
jbrž botrovalo temu, da je v 
novem šolskem letu to največja 
osnovna šola v občinah Velenje, 
Šoštanj in Šmartno ob Paki. "K 
številu 816 vpisanih učencih na 
nižji stopnji glasbenega izo-
braževanja sodi tudi podatek, 
daje za to potrebnih kar 976,5 
pedagoških ur na teden, 44,5 
učiteljev in prav toliko oddelkov. 
Z zadovoljstvom ugotavljamo, 
da je zanimanje povsod veliko. 
Poleg že tradicionalnega za 
klavir, pihala in trobila, smo 
tokrat zaznami še povečan vpis 
za godala, saksofon (20 
učencev), harfo (kar 21), celo za 
violo. Na orglah se bo v novem 
šolskem letu izobraževalo 10 

učencev. Po našem mnenju 
bomo morali prihodnje šolsko 
leto zmanjšati vpis za igranje 
na citre ter sinteseizer," je 
povedal ravnatelj velenjske glas-
bene šole mag. Ivan Marin. 

Tudi 26 dijakov, ki bodo letos 
prvič prestopili prag oddelka 
glasbene oziroma umetniške 
gimnazije je več, kot so pričako-
vali. Poleg njih je potrebno 
omenit še dijake, ki se izo-
bražujejo na glasbeni šoli po 
koncesiji za srednješolski pro-
gram. Takih bi smeli 
izobraževati 12, sprejemni 
preizkus v Velenju jih je oprav-
ilo 19, zato so ustrezne naslove 
v Ljubljani zaprosili za 
povečanje vpisa. V prvem let-
niku srednje šole bo tako 38 di-
jakov, vseh skupaj na tej stopn-
ji 110. "Med njimi se jih je kar U 
odločilo za opravljanje glasbene 
mature, kar je najbž največ v 

Sloveniji. Zaradi vsega 
povedanega bo kar nekaj težav 
predstavljala organizacija pouka 
na naši šoli. Pri nas namreč gos-
tujeta še dva oddelka Splošne 
gimnazije Šolskega centra Ve-
lenje." 

Hkrati z izvajanjem pouka 
na nižji in srednji stopnji se na 
velenjski glasbeni šoli zavzeto 
pripravljajo na uvedbo novosti v 
prihodnjem šolskem letu. Po in-
formacijah odgovornih Uni-
verze Maribor so uskladili 
oziroma izpolnili zahteve sveta 
za visoko šolstvo pri Vladi Re-
publike Slovenije, kar pomeni, 
da bodo februarja prihodnje 
leto objavili razpis za vpis v odd-
elek instrumentalne pedagogike 
v Velenju, in sicer v okviru Peda-
goške fakultete Maribor. V 
njem naj bi bilo 30 za redni ter 
15 mest za študij ob delu. 
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1988 
V kolofonu desete številke Našega časa, ki je 

izšla 10. marca leta 1988, je prišlo do neznatne, 
a vsebinsko zelo pomembne spremembe teksta, 
saj poleg imena Staneta Vovka ni bilo več za-
pisane kratice v.d.. Stane Vovk je bil torej 
ponovno imenovan za direktorja Centra za in-
formiranje, založništvo in propagando Velenje ter 
glavnega urednika Našega časa. V trinajsti števil-
ki, izšla je 31. marca, je bil na strani "Objave, 
razpisi" prvič objavljen program oziroma spored 
Radia Velenje, ki je še vedno oddajal štirikrat 
tedensko na UKV frekvencah 88,9 in 97,2 MgH. 
Leto 1988 je pravzaprav na strani Našega časa pri-
neslo precej novih, zanimivih in odmevnh rubrik. 
Taka je bila tudi rubrika z naslovom "Emona ek-
spres", ki jo je od petnajste številke naprej, izšla 
je 14. aprila leta 1988, pripravljal Vinko Vasle. V 
uvodu prvega prispevka z naslovom "Padli an-
geli" je uredništvo zapisalo naslednje: "Z današn-
jo številko Našega časa se pričenjamo odpirati 
"svetu". Odslej bomo tedensko malo pokukali v 
našo prestolnico - belo Ljubljano. Seznanjali se 
bomo z njenim utripom, pa z delom vrlih repub-
liških ustanov in organov, ki se tudi nas presne-
to tiče, in še s čim. Na pomoč smo poklicali, koga 
bi drugega, našega someščana, znanega novinatja 
Kmečkega glasa in družbenopolitičnega delavca 
- VINKA VASLETA. Z veseljem se je odzval 
naši želji in prošnji, vi pa z veseljem preberite nje-
govo prvo pismo. Naslednja boste lahko prebirali 
vsak teden v naši novi rubriki "EMONA EK-
SPRES"." Novost na straneh Našega časa je bila 

tudi rubrika z naslovom "Vaš intervju" (v prvi na-
javi so ga poimenovali Naš intervju), pri kateri 
so lahko bralci izbrali kanditata za intervju in 
mu seveda sami postavljali tudi vprašanja. Za 
prvega intervjuvanca so izbrali takratnega 
predsednika Skupščine občine Velenje Draga 
Šuleka (intervju je bil objavljen 2. junija v dvaind-
vajseti številki Našega časa). V tej številki je bila 
prvič objavljena tudi nova rubrika "Savinjsko -
šaleška naveza", podpisana s "frk", ki jo lahko na 
straneh Našega časa spremljate še danes. Že v 
naslednji številki so ponovno obudili rubriko 
"Rekli so" v kateri so v glavnem objavljali izjave 
politikov in drugih vodilnih delavcev iz naših 
krajev (prvi prispevek je podpisan z J. J.). Vroča 
tema prvega polletja leta 1988 je bila na straneh 
Našega časa tudi polemika okoli izgradnje 
skakalnega središča ob Velenjskem gradu, saj so 
zagovorniki in nasprotniki te gradnje na časopis-
nih straneh zagovarjali vsak svoj prav. Precej 
časa je na straneh Našega časa vztrajala tudi glas-
bena lestvica Našega časa, Radia Velenje in dis-
ca Super Fleck; zadnjič je bila ta lestvica s 
kuponom za sodelovanje in izbiranje najpopu-
larnejših skladb objavljena 23. junija v petindva-
jseti številki Našega časa. Lokal je zamenjal last-
nika in ime in od 15. septembra oziroma od 
sedemintridesete številke dalje so v časopisu 
ponovno redno objavljali lestvico najpopu-
larnejših skladb Radia Velenja in disca Super Li. 
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Gorenje - razstavni prostor 

Gostuje Vasilij J. Jordan 
Danes (v četrtek) ob 14.30 uri bodo v razs-

taviščnih prostorih Gorenja d. d. odprli razstavo 
akademskega slikarja iz Zagreba Vasilija Jor-
dana. 

Do sedaj je ta priznani umetnik razstavljal na 
več kot 300 skupinskih razstavah, samostojno pa 

je svoja dela postavil na ogled tudi v številnih 
evropskih mestih. Med mnogimi nagradami in 
priznanji je zlasti omembe vredna nagrada 
"Vladimir Nazor", ki jo je prejel leta 1992. 

Njegova dela bodo v prenovljenih razstavnih 
prostorih na ogled do 15. oktobra. 



Spoštovani! 

V Premogovniku Velenje si prizadevamo 
uresničevati štiri strateške cilje podjetja: 

zagotavljati ekonomično poslovanje 
Premogovnika Velenje in Termoelektrarne Šoštanj, 

* 

omogočiti največjo stopnjo varnosti in humanosti pri delu, 
* 

sproti in učinkovito odpravljati ekološke posledice energetske dejavnosti, 
v 

v občinah Velenje in Šoštanj ter 
• 

zagotavljati nova delovna mesta. 

Prizadevamo si soustvarjati 
v 

kakovostno življenje v Šaleški dolini! 

V v 

Čestitamo občankam in občanom Šoštanja 

ob občinskem prazniku! 

Že več kot štiri desetletja skrbimo za slovensko blagostanje s proizvodnjo električne energije. 
Zadnja leta pa uresničujemo tudi obsežne ekološke naložbe. Razžveplalna naprava na 
četrtem bloku že obratuje, prav tako smo z izgradnjo zaprtega krogotoka tehnoloških voda 
povsem prekinili z onesnaževanjem jezer in Pake. 
Začeli pa smo tudi že s pripravljalnimi deli za izgradnjo razžveplalne naprave še na 
največjem, petem bloku. 
To nalogo hočemo uresničiti še v tem tisočletju. 

CE=?mOELECC=? A SoSlAFIJ P.O. 
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24. septembra 1998 PRAZNIČNE ČESTITKE 

i Z L E t n i k 
POSLOVNE ENOTE: 

>v * promet 

i 

POSEBNE 
UGODNOSTI: 

- dijaki, ki bodo kupili 
mesečno vozovnico 
vsak mesec, se bodo 
julija vozili brezplačno 

- plačilo s čekom 
zapade v plačilo šele 
15. v mesecu 

- imetniki dijaških 
vozovnic imajo 10 % 
popust pri opravljanju 
vozniškega izpita v 
avto šoli Izletnik 

Čestitamcj za praznik! 

Družmirje 20 
—i 3325 Šoštanj 

telefon: 063 497 01 00 Z j 
fax: 063 497 01 01 M 
GSM: 041 629 949. 
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olšica erme 
Privoščite si kakšen prijeten 
dan ali nekaj uric za plavanje, 
masažo, sprostitev v savni... 

m V SEPTEMBRU VELJAJO ŠE 
IZJEMNE CENE: 

pjjpr turistična kosila s kopanjem 
vse dni v tednu /odrasli 1.400, 
otroci 9 5 0 sit/ kopanje / 6 5 0 sit, 
vikend 7 0 0 sit/, savna / 8 0 0 sit, 
vikend 9 0 0 sit/ 

Vsak dan vas prijazno vabimo v j 
B ISTRO s pestro izbiro pijač in 
sladkih dobrot . 

Preživimo praznik skupaj! 
Sedanjost preteklih stvari je spomin. 
Sedanjost sedanjih stvari je pogled. 

Sedanjost prihodnjih stvari je pričakovanje. 

ČESTITAMO ZA PRAZNIK 
OBČINE ŠOŠTANJ! 

Trg svobode 12, 3325 Šoštanj 
telefon (063) 882-567, 882-626, 883-005 
telefax (063) 882-261 

Kupcem, poslovnim partnerjem in občanom 
občine Šoštanj čestitamo za občinski praznik 

K M E T L S & A Z A f e r j i h v a b i m o v n a š e p o s i o v a i n i ( e i 

SALHKA m u M . Mesnjca jn deijkatesa $alek (prj 
Pristanu), tel. 863-883 

- Mesnica in delikatesa Velenje, 
Tomšičeva 10 b (pod OŠ MPT), tel. 
851-454 

- Mesnica Šoštanj (za Kajubovim 
domom), tel. 882-527 

- Kmetijska trgovina Šmartno ob 
Paki, tel. 885-124 

- DE Turn (jabolka), tel. 856-574 
- Kmetijska trgovina Velenje, Cesta 

talcev 2, tel. 863-780 

Lekarna Velenje, te lefon: 854-303 

' Lekarna Šoštanj, telefon: 883-002 

Lekarna Šmartno ob Paki, telefon: 885-136 

NAŠ ČAS 9 

N O V S A L O N P O H I Š T V A N A Ž A R O V I 1 9 V V E L E N J U 

Kratki dobavni roki, ugodne cene in plačilni pogoji. 

NAŠ CIU: 
Biti uspešen in kvaliteten v 
zadovoljstvo kupcev in 
investitorjev! 

ČL^UlZLLLL! Lti /J/ 

V a š e s a n j e o l e p e m d o m u s e l a h k o 
u r e s n i č i j o , č e b o s t e o b i s k a l i N O V SALON 
P O H I Š T V A n a Ž a r o v i 1 9 v V e l e n j u ( o b 
pol ic i j i ) s p e s t r o p o n u d b o p r i z n a n i h 
t u j i h i n d o m a č i h : s p a l n i c , k u h i n j , 
d n e v n i h in o t r o š k i h s o b , s e d e ž n i h 
g a r n i t u r t e r p o s t e l j n i h v z m e t n i c ( t u d i 
p o m e r i j . 

T R E N U T N O 
ZELO 
U G O D N A 
P O N U D B A 
SEDEŽNIH 
GARNITUR! 

S A L O N Z A V S E , 
K I C E N I J O 
U D O B N O S T 



Dvanajst imenitnih, dvanajst 
znamenitih 
S Šoštanjem je bilo tako ali drugače, v njegovi 
preteklosti, povezanih veliko pomembnih ljudi, ki 
so dali trgu, mestu in občini Šoštanj v njegovi zgo-
dovini svoj pečat. Ni naključje, da so se nanje 
spomnili letos, ko Šoštanj praznuje 650-letnico 
pridobitve trških pravic. V Mestni galeriji v Šošta-
nju je Tone Ravnikar, kustos muzeja Kulturnega 
centra Ivana Napotnika Velenje, postavil razsta-
vo (pomagala sta mu Damjan Kljajič in Milena Ko-
ren - Božiček), kjer se predstavlja dvanajst najz-
namenitejših. 

Tone Ravnikar poudarja, da 
je to "njegov" izbor, če bi ga 
opravil kdo drug, bi morda 
koga iz dvanajsterice zamenjal 
s kom, ki ga sam mednje ni uvr-
stil. Zagotovo, poudarja Ravni-
kar, pa je bilo poleg teh še ve-
liko imenitnih imen, takih, ki 
imajo in bodo imeli v zgodovi-
ni Šoštanja svoje mesto. Žal se 
je bilo treba nekje ustaviti. Pr-
votno je bilo celo zamišljeno, da 
bi jih predstavili le deset, a ... 

Razstavo si bodo najbrž z 
zanimanjem ogledali mnogi 
tudi od drugod, še posebej za-
nimiva pa bo za Šoštanjčane, ki 
se ponašajo z zanimivimi roja-
ki. In kdo so? 

Šoštanj prvič 
kot ime -
Eberhard I. 
Šoštanjski 

Brata Eberhard in Herman 
Šoštanjska sta tista, ki prva no-
site ime "iz Šoštanja", o čemer 
priča listina iz leta 1189. Svo-
je mesto med dvanajsterico sta 
si zaslužila prav zaradi tega. 
Verjetno sta bila tista, ki sta 
grad Šoštanj (po katerem se 
imenujeta), dala tudi zgraditi. 
Ime gradu seje kasneje prene-
slo na trško naselbino pod 
njim. 

Šoštanj prvič kot 
trška naselbina -
Friderik I. Celjski 

Med leti 1318 in 1359 je bil 
na čelu rodbine najpomem-
bnejših Žovnečanov Friderik 
I., ki je bil leta 1341 proglašen 
za prvega Celjskega grofa. Iz 
časa njegovega vladanja je list-
na s prvo omembo trškega sod-
nika in prav ta omemba je tista, 
od katere dalje zgodovinarji 
brez zadržkov govorijo o trški 
naselbini Šoštanj. 

Učitelj, čebelar, 
sadjar - Peter 
Mussi 

Rodil se je 27. julija 1799 
na Vranskem, umrl 6. marca 
1875 v Šoštanju, kjer je od leta 
1822 do leta 1873 tudi učite-
ljeval (leta 1822 je bil imenovan 
za "vzglednega učitelja", leta 
1870 za nadučitelja). Leta 1830 
je bila natisnjena njegova knji-
ga "Navod za nedeljske šole. 
Kako je treba učiti.", ki je bila 
kasneje izdana še štirikrat. So-
deloval je pri štirih Slomško-
vih šolskih knjigah: Malem be-
rilu, Velikem berilu, Velikem 

berilu za slovensko-nemške šo-
le in Ponovilu. 

Ukvarjal se je tudi s čebe-
larstvom in sadjarstvom. 

Lekarnar, politik, 
pisec - dr. Josip 
Vošnjak 

Rodil se je 4. januarja 1834 
v Šoštanju, umrl 21. oktobra 
1891 na Visolah pri Slovenski 
Bistrici. Leta 1868 je v Šoštanju 
ustanovil prvo lekarno. V Ljub-

Dr. Josip Vošnjak 

ljani in Kranju, kamor se je po-
tem preselil, se je navdušil za 
slovenstvo. Bil je eden najpo-
membnejših slovenskih liberal-
nih politikov 19. stoletja, de-
želni in državni poslanec in pi-
sec vrste člankov o gospodar-
skih in socialnih vprašanjih, av-
tor enajstih dram. V Šoštanju je 
leta 1874 pomagal ustanoviti 
šoštanjsko posojilnico. V svojih 
Spominih I. in II. pa je ohranil 
tudi dragocene podatke o kul-
turno-zgodovinski podobi Ša-
leške doline v prejšnjem sto-
letju. 

Oče slovenskega 
hranilništva -
Mihael Vošnjak 

Rodil se je 18. septembra 
1837 v Šoštanju, umrl 2. julija 
1920 v Švici. Bilje eden najza-
služnejših za izgradnjo želez-
niške proge Celje - Velenje, ki 
je bila dokončana leta 1891, za 
ustanovitev slovenske gimna-
zije v Celju, ki je izzvala burne 
odzive v avstrijskem parlamen-
tu, kar je privedlo celo do pad-
ca vlade. Osnoval je Zadružno 
zvezo, ki je združila slovenski 
kapital tik pred izbruhom prve 
svetovne vojne, in s tem okre-
pila slovenske pozicije v med-
vojnem času. Zaradi takšnega 

Mihael Vošnjak 

delovanja je moral med vojno, 
leta 1915, zapustiti domovino. 
Štejejo ga za očeta slovenskega 
hranilništva in bančništva. 

Ravnatelj in 
zgodovinar -
Franc Hribernik 

Rodil se je leta 1887 v Bra-
slovčah, umrl leta 1965 v Mo-
zirju. Bilje ravnatelj meščanske 
šole v Šoštanju od njene usta-
novitve, leta 1920, do leta 1941, 
ko mu nemške oblasti poučeva-
nja niso več dovolile. Preselil 
se je v Moziije, kjer je leta 1945 
za leto dni prevzel ravnateljeva-
nje novoustanovljene nižje 
gimnazije. 

V zgodovino Šoštanja se je 
vpisal kot predan ravnatelj in 
vodja meščanske šole, ob peda-
goškem delu pa se je ukvarjal 
tudi z zgodovino. 

Leta 1930 in 1932 je objavil 
prva dva dela zgodovine Šošta-
nja - Mesto Šoštanj, tretji je 
ostal v rokopisu. Hriberniko-
va zgodovina Šoštanja je prvi in 
edini poskus napisati popolno 
zgodovino zahodnega dela Ša-
leške doline od njenih začet-
kov pa vse do 20. stoletja. Še 
danes ima neprecenljivo vred-
nost. 

Novinar, 
pripovednik, 
prevajalec -
Davorin Ravljen 

Rodil se je 7. novembra 
1898 v Šoštanju, umrl 26. juni-

Davorin Ravljen 

ja 1965 v Ljubljani. V Zagrebu 
je študiral pravo, leta 1922 seje 
kot novinar zaposlil pri Jutru, 

Kajuhov muzej, leta 1969 pa 
mu postavili spomenik. 

Kipar - Ivan 
Napotnik 

Avtor razstave pomembnih Šoštanjčanov Tone Ravnikar v 
mestni galeriji Šoštanja tik po otvoritvi. V rokah ima "svež" 

izvod Hribernikove zgodovine mesta Šoštanj. 

kjer je ostal do leta 1945, nato 
pri Slovenskem poročevalcu in 
pri Tovarišu. 

Že kot gimnazijec je začel 
pisati pesmi. V slovensko le-
poslovje pa je vstopil s pripo-
vednimi deli. V socialnem ro-
manu "Mrtvi ognjeniki" (1944) 
je opisal Šoštanj in svet pod 
Smrekovcem pred drugo sve-
tovno vojno. Pisal je povesti, 
potopisne zgodbe in humore-
ske, prevajal je iz ruščine, srbš-
čine, hrvaščine, makedonščine 
in nemščine. 

Zavedna Sloven-
ca: Božo 
Mravljak in dr. 
Dušan Mravljak -
Mrož 

Dušan Mravljak, rojen leta 
1914 v ugledni šoštanjski druži-
ni, je bil že med študijem medi-
cine, zlasti pa v letih pred dru-

Dr. Dušan Mravljak 

go svetovno vojno, skupaj z 
bratom Božom zelo dejaven v 
narodno-obrambnem taboru, 
oba sta bila tudi člana KPS. Že 
od poletja 1941 je sodeloval z 

osvobodilnim gibanjem, apri-
la 1942 pa je odšel v partizane, 
kjer se je pridružil II. grupi 
odredov, s katero je prišel na 
Štajersko. Septembra 1942 je 
bil dodeljen štabu Pohorskega 
bataljona. Padel je 8. januarja 
1943 v zadnjem boju Pohorske-
ga bataljona na Osankarici. 22. 
julija 1953 so ga proglasili za 
narodnega heroja. 

Božo Mravljak, dijak trgov-
ske akademije, se je od sep-
tembra 1937 boril na strani 
španske republikanske arma-
de, leta 1941 pa se j e vključil v 
osvobodilno gibanje. V začetku 
leta 1942 so ga na železniški 
postaji v Celju aretirali Nemci 
in ga 3. aprila 1942 kot talca 
ustrelili v Mariboru. 

Pesnik - Karel 
Destovnik -
Kajuh 

Rodil se je 19. decembra 
1922 v Šoštanju, umrl 22. fe-
bruarja 1944 v Šentvidu nad 
Zavodnjami. Po osnovni šoli v 
Šoštanju je obiskoval gimnazi-
jo v Celju, iz katerega so ga leta 
1940 kot šestošolca zaradi ko-
munističnih idej izključili. Bil 
je dejaven član SKOJ-a in se 
leta 1941 pridružil osvobodilne-
mu gibanju. 

Že v nižji gimnaziji, leta 
1938, je začel pisati pesmi. Nje-
gov največji predvojni uspeh je 
cikel pesmi z naslovom Žalost-
ne. V tem času je začel tudi 
vneto prevajati iz ruščine. V 
vojnem času je napisal ciklus 
vojnih pesmi, ki so izšle med 
vojno z naslovom Pesmi. 

Umrl je med pohodom 
XIV. divizije kot član kultur-
niške skupine. Leta 1953 so ga 
proglasili za narodnega heroja, 
leta 1968 so v Šoštanju odprli 

Rodil se je 12. decembra 
1888 v Zavodnjah, umrl 19. ju-
nija 1960 v Šoštanju. Učil se 
je v podobarski delavnici An-
dreja Rovška v Ljubljani, ka-
sneje na Umetno-obrtni šoli v 
Ljubljani. Od leta 1908 do 
1912 je študiral kiparstvo na 
Akademiji upodabljajočih 
umetnosti na Dunaju, leta 
1915 pa nadaljeval študij v Bu-
dimpešti. Leta 1918 seje vrnil 
v Zavodnje, tri leta kasneje pa 
drugič odpotoval v Budimpe-
što. Ko se je leta 1941 poročil, 
se je preselil v Šoštanj in se 
vedno rad vračal v Zavodnje. 

Kiparil je v bronu, kamnu in 
glini, kasneje predvsem v lesu. 
V Šoštanju je stalna zbirka nje-
govih del. Izhajal je iz dunajske 
secesije (Portret Marije Ce-
rovšek, 1905), nadaljeval z 
barlachovskim ekspresioniz-
mom z razpoznavno baročno 

tradicijo (Egipčanka, 1912) in 
socialno tematiko v ekspresiv-
nih kmečkih (Zavodenjska Ve-
nera, 1940), delavskih (Usnjar, 
1936) in otroških figurah (Fan-
tek z rožo, 1951). 

V času življenja je bil žara- I 
di svoje skromnosti in odmak-
njenosti od večjih mest prema-
lo opažen, po smrti pa vse bolj 
dobiva vlogo enega najpomem-
bnejših ekspresionističnih ki-
parjev v lesu. 

Kipar, slikar, pe-
dagog, pesnik -
Aladin Lanc 

Rodil se je 21. januarja 1917 
v Pulju, umrl 2. novembra 1990 
v Kamniku. Ljudsko in meš-
čansko šolo je obiskoval v Šo-
štanju. Leta 1937 se je vpisal 
na kiparski oddelek Umetniške 
akademije v Beogradu, a se je 
leta 1941 zaradi začetka druge 
svetovne vojne vrnil domov. 
Takoj po prihodu je bil prisilno 
mobiliziran na delo v Maribo-
ru, od koder je pobegnil čez 
severno mejo. Leta 1945 so 
uprizorili njegovo pesnitev Ži-
va kri in se jeseni tega leta za-
poslil na nižji gimnaziji v Šošta-
nju. Študij kiparstva je zaklju-
čil v Beogradu. 

Leta 1948 se je preselil v 
Ljubljano, leta 1956 pa v Kam-
nik. V začetku petdesetih let 
se je preusmeril v slikarstvo. 
Leta 1946 je imel prvo samo-
stojno kiparsko razstavo v Šo-
štanju, v letih 1962 in 1965 pa 
se je Šoštanju predstavil še kot 
slikar-akvarelist. Za literarno 
delo je prejel več nagrad, izdal 
pa je tudi dve pesniški zbirki 
Šatulja utrinkov (1987) in Cve-
tovi košenin (1989). 

• Povzela: 
Milena Krstič - Planine 



Ob 70-letnici Ivana Atelška, tvorca Gorenja 

je strog, a 
pravičen in človeški 
V avgustu s e je srečal z 
lepim okroglim jubilejem -
70. letnico - t v o r e c in dol-
goletni direktor Gorenja g. 
Ivan Atelšek. 

Dejavno je bil vpet v vse os-
rednje mejnike in prelomne 
trenutke razvoja Gorenja. Kot 
njegov ustanovitelj in graditelj je 
podjetju že od samega začetka 
vcepljal podjetniško kulturo z 
logiko dobrega gospodarja, 
neprestano razvojno naravnanost 
in korajžo za spoprijem z izzivi 
zahtevnih tržišč ter mednarod-
nega poslovnega okolja. Kot di-
rektor se je pri tem vseskozi opi-
ral na strokovno znanje in ust-
varjalnost zaposlenih in imel 
posluh za zdrave, odkrite ter 
poštene medsebojne odnose med 
sodelavci. 

Neskromno lahko zapišemo, 
da so te njegove usmeritve in 
vrednote postale stalnica v živl-
jenju in vodenju Gorenja tudi v 
obdobju po Ivanu Atelšku. 
Takšen pečat uspe vtisniti pod-
jetju le močnim osebnostim, ki 
znajo motivirati ljudi za skupne 
cilje, ki dajejo osebni zgled 
predanosti razvoju podjetja, 
doslednim, odločnim in pogum-
nim ljudem. 

Nemogoče je v bežnem 
portretu osebnosti Ivana Atelška 
zaobseči vse njegove bistvene 
črte, odločilne korake in smele 
odločitve, ki so postavile na noge 
Gorenje in ga že v njegovem času 
uveljavile kot mednarodno poz-
nano sodobno korporacijo. 

Ko je v maju, daljnega leta 
1953, Ivan Atelšek prišel v takrat-

no Okrajno kovinsko pod-
jetje Gorenje, poimenovano 
po kraju njegovega nastan-
ka, seje soočil s povsem ne-
zorano ledino. Pričel je z 
deseterico zagnanih mož, 
tako rekoč iz nič. Z 
občutkom dobrega gospo-
darja, z ogromno prosto-
voljnega dela, s težnjo ust-
variti pogoje za boljše živl-
jenje ljudi v kraju, je kmalu 
stekla proizvodnja kmeti-
jske mehanizacije. Gradil je 
ugled podjetja in razmero-
ma kmalu ustvaril prvi 
dobiček. Temu je sledila 
proizvodnja štedilnikov, na-
jprej na trda goriva, po pre-
selitvi podjetja v Velenje pa 
električnih in plinskih 
kuhalnih aparatov ob 
poslovno-tehničnem sode-
lovanju s firmo Zanussi. 

Če kaj, potem so bila os-
rednja značilnost takšnega 
okolja v Gorenju 
neprestana vlaganja v nove 
proizvodne prostore, v 
sodobnejše tehnologije, v 
boljše delovne pogoje za-
poslenih, vlaganja v trge in last-
no prodajno mrežo, vse v korist 
izpopolnitve in boljšo kakovost 
izdelkov Gorenja. 

Prav umetelno je znal Ivan 
Atelšek to večno zagato, ta 
neprestani konflikt med interesi 
zaposlenih po delitvi dohodka 
ter potrebo po nadaljnjih vla-
ganjih razreševati z zaposlenimi 
Gorenja. Zelo pogosto je razvo-
jne načrte razlagal na zborih 
delavcev in še pogosteje je na 
poti skozi proizvodnjo neposred-

Znal je tudi zagrmeti 

no komuniciral z delavci. Zato 
je za mnoge napake, nedosled-
nosti, neizpolnjene naloge in sla-
bosti v proizvodnji izvedel hitre-
je, kot so mu jih javljali vodilni 
sodelavci. Tedaj je znal "zagrmeti 
in dobro izprašiti" vest tistega, 
ki mu je kanil kaj prikrivati ali 
narediti škodo zaposlenim ali 
podjetju. 

Njegovi sodelavci se ga spom-
injajo kot strogega, neomajnega 
v doseganju postavljenih ciljev, 
a tudi kot dobrega, pravičnega 
in človeškega, ko je bilo treba 
prisluhniti ali pomagati človeku. 

Ob vsaki večji delovni 
zmagi se je znal temeljito 
poveseliti z delavci. 
Po zaslugi direktorja 
Atelška je bilo Gorenje od 
samega rojstva izrazito 
razvojno naravnano. Svo-
je vizionarstvo je gradil na 
neprestanem iskanju 
razvojnih možnosti v 
okviru razpoložljiyih ma-
terialnih, finančnih in 
človeških virov ter z iz-
jemnim posluhom za 
potrebe tržišča. 
Ni bilo slučajno, da se je 
pri iskanju navezave na in-
dustrijsko tehnološko 
razvitejši svet pri osvajan-
ju programa gospodin-
jskih aparatov odločil za 
firmo Rex Zanussi Italija, 
saj je ta naša soseda že 
tedaj sodila med vrhunske 
evropske proizvajalce bele 
tehnike. 
Ob pomembni prelomni-
ci v zgodovini Gorenja, 
njegovi preselitvi v novo 
mlado rudarsko mesto 

Velenje, je Ivan Atelšek odigral 
ključno vlogo. Doumel je nove 
možnosti razvoja, v takem okolju 
pa tudi širše družbene vidike pre-
selitve, saj se je v naglo razvija-
joče podjetje lahko vključevalo 
vedno več ljudi, zlasti žene rudar-
jev. To je pomenilo novo življen-
jsko perspektivo mnogih družin 
in njihovih otrok. Ob navezi z 
Rudnikom lignita Velenje je od 
tedaj dalje Gorenje dajalo ključni 
pečat gospodarskemu, kulturne-
mu in socialnemu razvoju 
Šaleške doline in sosednjih 

območij. 
V skoraj poldrugo desetletje 

dolgem načelovanju Gorenju je 
Ivanu Atelšku uspel podvig, ki 
mu skorajda ni bilo najti primere 
v tedanji Jugoslaviji. Izgradil je 
velik poslovni sistem s podjetji 
širom države in v tujini, ki je v 
nekem obdobju združeval prek 
20 tisoč zaposlenih. Svoj 
proizvodni program je Gorenje 
ob beli tehniki širilo na različna 
področja, od kmetijske meha-
nizacije, malih gospodinjskih 
aparatov, zabavne elektronike, 
robotike, medicinske opreme in 
malo je manjkalo tudi proizvod-
nje računalniške opreme. 

Na tej točki je njegova sa-
monikla, uporna in na trenutke 
trmasta narava prvič trčila ob čeri 
nerazumevanja nekaterih poli-
tikov tistega časa. Naslednjič se je 
to zgodilo ob kampanjskem in 
včasih s proizvodno in ekonom-
sko logiko skreganim tozdiran-
jem. Obakrat je Ivan Atelšek rea-
giral dosledno s svojim, v znoju in 
garanju prekaljenim značajem in 
se uprl. Take in podobne zamere 
so ga stale tudi predčasnega 
odhoda z mesta prvega moža 
Gorenja. Očividci pripoveduje-
jo, da se je pokončnemu, klene-
mu možu orjaške postave tedaj 
utrnila solza. Gorenje je bilo 
namreč njegova druga družina. 

Tudi to je prebolel in v dobro 
mu je šteti, da danes ne poliva 
gnojnice po nikomur, ki so tedaj 
botrovali zasuku njegove kariere. 
Leta 1979 je postal podpredsed-
nik PO Združene Ljubljanske 
banke ter poslanec Gospo-
darskega zbora Skupščine SRS. 
Prejel je nagradi Avnoj in poleg 
številnih državnih tudi najvišje 
republiško priznanje za gospo-
darske dosežke. Tri leta kasneje 
je postal podpredsednik Gospo-
darske zbornice Slovenije in se 
leta 1984 invalidsko upokojil. 

Danes, poln delovne in živl-
jenjske zagnanosti, neguje na pri-
jaznem griču v Šmartnem ob 
Paki svoj vinograd, se veseli do-
brih letin, vmes pa svojim pri-
jateljem in sodelavcem pomaga z 

nasveti in bogatimi izkušnjami 
gospodarstvenika. Pri tem iz kri-
tične distance nevsiljivo, a vs-
eskozi spodbujevalno, bdi nad 
utripom današnjega, še vedno 
tudi njegovega Gorenja. 

V čem sta torej veličina in 
pomembnost njegovega dela za 
današnji čas? V odgovor na to 
vprašanje zadoščata dve nesporni 
dejstvi. 

Prvo, da se naša država danes 
dostojno predstavlja v areni sve-
tovnega ekonomskega dogajanja 
tudi s poslovnim sistemom 
Gorenje in da je ob osamosva-
janju Slovenija dosegala svoje 
mednarodne potrditve ter pod-
poro tudi z imenom Gorenje. 

Drugo dejstvo pa je v zavesti 
in spominih mnogih generacij 
Gorenjčanov o tem, da je Ivan 
Atelšek jemal kot glavni smisel 
vsega svojega početja ustvarjan-
je pogojev za boljše življenje lju-
di, za prosperiteto njihovih 
družin, za zanesljivi kruh njihovih 
potomcev, za kulturni in vses-
transki razvoj Šaleške doline in 
vse Slovenije. 

Kronisti in analitiki novejše 
gospodarske zgodovine Sloveni-
je zagotovo ne bodo mogli 
prezreti dosežkov, lastnosti in vr-
lin osebnosti gospodarstvenika 
Ivana Atelška, ki ga z njegovimi 
nespornimi dosežki delajo leg-
endo. In ljudem - legendam, pri-
pada še posebej žlahten in 
prepričljiv lesk, če to postanejo že 
za časa življenja. Z Gorenjem je 
naš jubilant ostal osebno in de-
lovno povezan vse do današnjih 
dni. Vodil je Začasni Nadzorni 
svet Gorenja, po končanem last-
ninjenju pa mu je Svet delavcev 
soglasno ponovno zaupal članst-
vo v novem Nadzornem svetu 
delniške družbe kot pred-
stavnikov delavcev in interesov 
notranjih lastnikov. 

Tudi v tem je svojstvena 
potrditev nespornega zaupanja, 
spoštovanja njegovega dela in 
graditeljstvo v skoraj polstoletni 
zgodovini Gorenja. Zaželimo mu 
še mnogo let in mu nazdravimo. 

• Dr. Emil Roje 

Velenjski Mladinski center bo odprt vsak dan 

Kunigunda - zaščitni znak 
mladostne ustvarjalnosti 

Po precejšnjih zapletih je 
lansko leto, uradno 2. de-
cembra, zaživel velenjski 
Mladinski center. Dolgolet-
na želja velenjske mladi-
ne, predvsem študentov, se 
je tako uresničila, "rojs-
tvo" pa so spremljale tudi 
zelo skeptične napovedi. 
Da center ne bo uspešno 
zaživel, da bo leglo mamil, 
proč vržen denar. Mnogi 
svetniki, ki s o nasprotova-
li ustanovitvi tega javnega 
zavoda, so mu, skratka, 
napovedovali kratko življe-
nje. Vse kaže, da so s e mo-
tili. Po poletnih počitnicah 
bo v naslednjih dneh Mla-
dinski center zaživel z še 
pestrejšim programom in 
ponudbo, kot smo jo spoz-
nali v prvem polletju. Vrata 
pa odpira tudi Kibernetična 
kavarna Kunigunda. 

O vsem tem smo se pogovar-
jali z vodjo Mladinskega centra 
(MC) Alešem Ojsterškom, ki se 
je najprej dotaknil našega uvoda. 
"Ustanavljanje pozabimo, zade-
va je šla skozi. Danes kaže, da 
smo v Velenju kljub vsemu uspe-
li narediti velik korak, saj se v 
slovenskem prostoru pojavlja 
vsaj 30 žarišč, kjer bi radi posta-
vili enak mladinski center. K 
nam hodijo na obiske tudi občin-
ski svetniki iz različnih občin. 

"Naval" je tako velik, da že ok-
tobra Urad RS za mladino sku-
paj z nami pripravlja v Mladin-
skem centru srečanje vseh zain-
teresiranih skupin, da se končno 
razčisti, kako bo z mrežo mladin-
skih centrov po Sloveniji. Smo 
eni prvih, če ne prvi. To se je iz-
kazalo kot sreča. Rekel bi, da to 
ni to, ampak prej nekaj desetle-
tij dolga želja mladih in stalni 
pritisk, da se to zgodi." 
0 Kako so center sprejeli mladi? 

Aleš Ojsteršek: "Zdi se mi, 
da je bilo prisotne kar nekaj 
naivnosti, češ, da imamo sedaj, 
ko je Mladinski center tukaj, vse. 
To seveda ne gre tako hitro. Naj-
prej se mora center kot institu-
cija zgraditi navznoter, si poi-
skati krog zainteresirane mladi-
ne, ki bi bila voljna ustvarjalno 
delati. Tu je en profesionalec, 
ostalo pa je ustvarjeno na prosto-
voljni osnovi. Tako je tudi dru-
god po svetu. Naloga mladine 
je, da pride sem, najde svoj inte-
res in začne delati. Z našo logi-
stično podporo, seveda. Nekaj 
od tega je že zaživelo. Našli so se 
likovniki, lutkarji, fotografi, glav-
ni poudarek letos pa bo na raču-
nalniški delavnici. Zelo dejavna 
je ekipa, ki zastavlja koncertni ci-
kel. Vsi imajo imena, lahko bi jih 
našteval, a pomembno je, da si je 
center v slabem letu ustvaril no-
tranjo strukturo, ki jo še dogra-
juje. Sedaj se lahko počasi začne 
odpirati navzven. Poleg Kuni-
gunde je tik pred otvoritvijo tudi 
čitalnica, ponovno bo zaživela 
Galerija..." 

# Galerija je dejavna od vsega 
začetka, v njej so se mm pred-
stavili številni mladi umetniki. 
Aleš Ojsteršek: "Tudi v na-

daljevanju bo tako. Nataša Taj-
nik, ki jo vodi, je že pripravila na-
črt za prihodnje leto. Vsaj trije 
razstavljalci bodo domačini." 
e Koncertna dejavnost je bila v 

prvem polletju med pestrejši-
mi. Kako ste bili zadovoljni z 
obiskom? 
Aleš Ojsteršek: "Mnenja se 

krešejo. Obisk je nihal od 50 do 
150 obiskovalcev na koncert. Po-
membno je upoštevati dejstvo, 
da moramo zagotoviti zgodnji 
začetek koncerta, ker bi radi 
ugodili tudi nekoliko mlajši po-
pulaciji, ki mora zgodaj domov. 
Druga zadeva je stalno prepira-
nje okoli vstopnine. Mislim, da 
400 ali 500 tolarjev za vstopnico 
ne more biti velika ovira za 
obisk." 
e Poleti je bilo Velenje zelo mrtvo. 

Mnogi so vam zamerili, ker 
ste zaprli vrata. Zakaj? 
Aleš Ojsteršek: "Razlog je 

preprost. Če hočemo zagotoviti 
kvalitetno ponudbo, potrebuje-
mo ljudi, ki bi jo bili sposobni 
zagotavljati. In program. Pro-
gramsko bi še šlo, a ni bilo ljudi, 
saj sem si kot edini profesiona-
lec tudi jaz privoščil dopust. 
Glavni razlog so bila gradbena 
dela. Nismo obešali na velik 
zvon, da smo Mlaadinski center 
razširili za dodatnih 35 kvadrat-
nih metrov, kjer bomo odprli ra-
čunalniški center. Ker so bile fi-

Aleš Ojsteršek, vodja MC Ve-
lenje: "To, da smo prvi, se je 

izkazalo kot sreča..." 

nančne zmožnosti omejene, je 
gradnja tekla bolj počasi." 
0 Še pred iztekom septembra naj 

bi torej v velenjskem M C odprl 
vrata Cyber kaffe Kunigunda. 
Lahko rečemo, da je to prvi 
dostop do Interneta za vse Ve-
lenjčane? 
Aleš Ojsteršek: "Tako, ja. 

Izraz "za vse Velenjčane" je naj-
bolj na mestu, ker enega že ima 
Šolski center. Kibernetična ka-
varna Kunigunda pa je predvi-
dena kot vstopna točka v svetov-
ni splet za vse, ne glede na sta-
rost. Dostop bo brezplačen. Na 
razpolago bodo tri vstopne točke, 
imeli pa bomo tudi svoj strežnik, 
kjer bomo lahko sami ustvarjali 
svoje spletne strani in s pomoč-
jo teh promovirali domačo civil-

no družbo, produkcijo mladih. 
Dela so v zaključni fazi; v teh 
dneh opravljamo mizarska dela, 
vzporedno vlečemo mreže in na-
bavljamo opremo. Računamo, 
da bi kavarno odpirali ob 14. uri 
, zapirali pa okoli 20. ali 21 ure. 
Odvisno od povpraševanja. Seve-
da bomo poskrbeli za strokovni 
nadzor pri delu. Animirali bomo 
mlade računalničarje, saj je inte-
res med dijaki velik, osnove pa 
nam bodo postavili študentje. Fi-
nančno je projekt v največji meri 
podprl Zavod za odprto družbo-
Soros- iz Ljubljane, kije dal prvo 
finančno injekcijo (850 tisoč to-
larjev). Pomagal je ŠŠK, upamo 
na vsaj simbolični delež MO Ve-
lenje, dodali pa bomo tudi lastni 
vložek, tako v obliki dela kot de-
narja." 
% Nekoliko širše boste odprli vra-

ta med Pikinim festivalom, 
potem pa boste začeli zares. 
Kaj vse še pripravljate v jesen-
skem času? 
Aleš Ojsteršek: "Pikin festival 

je le ena od institucij, s katerim 
MC pričenja sodelovati. Nasled-
nje je vključevanje v Dneve mla-
dih in kulture v organizaciji ŠŠK. 
Tudi LAS bo moral dvigniti svoj 
glas. S pomočjo te lokalne akcij-
ske skupine za boj proti drogam 
smo v centru že postavili kon-
domat. Povezovali se bomo z 
raznimi uradi; zveza kulturnih 
društev pripravlja že v nasled-
njih dneh srečanje pisateljev Slo-
venije v naših prostorih... Priče-
li bomo s koncertnim ciklom 99, 
tu bo MC-jev Hora Legalis, ki bo 
težišče iz potopisnih predavanj 
prenesel na tematske sociološke 
večere. Sredine pete bodo no-
vost - to bo otroški program v 
sodelovanju z MZPM Velenje 
namenjen osnovnošolcem. Rav-
no v teh dneh imamo na testira-
nju videotop za filmske večere. 
Upamo, da nam ga bo uspelo 

pridobiti. Želimo postaviti tudi 
Forma Vivo na zelenici pred 
MC-jem. "Kunigunda fest 99" 
pa je eden javečjih projektov, ki 
je v zraku, ker računamo na 
podporo ministrstva za kulturo. 
Rezultati razpisa niso znani, ko 
pa bodo in če bodo uspešni, se 
Velenju obeta velik festival od 
28. avgusta do 4. septembra z, 
upamo, vsaj 10 tisoč obiskovalci 
in 140 nastopajočimi." 
e Tako sva spet pri financah. 

Program je zelo pester in am-
biciozen. Kdo pa bo kril veči-
no tega kar je že sigurno, da se 
bo dogajalo v MC-ju? 
Aleš Ojsteršek: "Kot javni za-

vod imamo na prvem mestu "za-
daj" MO Velenje, ki krije stroš-
ke za enega zaposlenega. Za 
program so v letu, ki se izteka 
namenili 1,5 milijona SIT. Tuje 
še naš prihodek od vstopnin in 
oddaje prostorov. Z nami pa so 
tudi sponzorji, donatoiji in Urad 
RS za mladino, kije že takoj na 
začetku prispeval denarni vlo-
žek v izgradnjo centra. Na razpi-
si!) smo bili zelo uspešni. Vse 
skupaj se vrti okoli 7 milijonov 
SIT. Zaenkrat smo uspešno de-
lovali in poslovali, kako bo pri-
hodnje leto, pa je na žalost odvi-
sno od ministrstev. Sredstev, ki 
jih sami pridobivamo, je dovolj le 
za sprotno porabo." 
# Za konec še za nekatere po-

membno, za druge obrobno 
vprašanje. Kako je z šankom? 
To, da ni redno deloval, je v pr-
vem polletju precej motilo. 
Aleš Ojsteršek: "Kot javni za-

vod nimamo dovoljenja, da bi 
sami imeli gostinsko ponudbo. 
Po javnem razpisu je bil izbran 
Marko Kolšek, Max klub. V teh 
dneh naj bi odprli tudi ta del po-
nudbe. Šank bo odprt v istem 
času kot klub. Ne bomo pa pro-
dajali žganih pijač in cigaret." 

• Bojana Špegel 



HOROSKOP 
OVEN OD 21.3. DO 21.4. 

Vse se bo odvijalo po načrtu, vi pa boste kljub vsemu vznemirje-
ni. Ne veste, kaj lahko pričakujete od prihodnjih dni. Zaplet, ki 
ste si go toliko časo želeli, ni obrodil pravih sadov, dolgočasile 

se in si na vso moč želite sprememb. V odnosih s partnerjem bo-
ste hoteli imeti prvo in zadnjo besedo, a zaman. Ne bo se vam 

pustil. $e več - močno se bo uprl, zato si bosta izrekla ludi kakšno krepko. Vse pa bo 
hitro minilo in spet bo vse po starem. 

BIK OD 22.4. DO 20.5. 
Veliko razlogov boste imeli, da boste srečni in zadovoljni s svo-

j im življenjem. Nekdo od vaših bližnjih vas bo močno presenetil 
in morali mu boste čestitati. Ob.tem vas bo malce zapekla slaba 
vest, saj ob vsesplošnem pomanjkanju časa naredite premalo za 

svoje najdražje. Že kmalu bo boljše, a zna se zgoditi, da vam bo 
zmanjkalo energije. Varčujte z njo, da vam ne bo spet ponagajalo zdravje. 

DVOJČKA OD 21.5. DO 21.6. 
Čim bolj boste hiteli, manj vam bo jasno, kaj pravzaprav hočete 

od življenja in kaj pričakujete od partnerja. lo se bo poznalo 
prav na vsakem koraku, zato se ne čudile, če bodo dnevi doma 

bolj molčeči, v službi pa moreči. Začetek jeseni bo za vas bolj 
naporen, kot ste pričakovali, saj vom bodo v naslednjih dneh 

ponagajale tudi že znane zdravstvene težave. Dobra novica je ta, da bo denarja dovolj 
za vaše skrite želje. 

|*AKj OD DO 22.7. 
Kritičnim mislim bodo sledile besede in nato tudi dejanja, vi pa 
se boste modro držali ob strani. Navsezadnje veste, da se ni do-

bro spuščati na področje, kjer niste dobro podkovani, zato si ludi 
ne boste prizadevali, da bi se na njem izkazali. Preveč vam godi, 
če blestite, s porazi pa se ne morete sprijazniti kar tako. Partner 

bo imel nekaj težav sam s sabo, zato j ih bo nehote povzročal tudi vam. Stojte mu ob 
strani. 

LEV OD 23.7. DO 23.8 
Bolj kot boste razmišljali, manj vam bo jasno, kako naj ukrepa-
te, da se bo izšlo tako, kot si vi želite. Načrti niso slabi, a kaj, 

ko so tako visoko leteči, da še sami ne verjamete, da vam bo us-
pelo. Zvezde vom priporočajo, da kakšen teden odložite vse skrbi in pozabite no teža-

ve. Ko se boste spočili, bo vse lažje, ludi odločali se boste modreje. Glavobole boste 
najlažje odpravili, če se boste sprostili in pozabili na skrbi. 

DEVICA OD 24. 8. DO 23. 9. 
Ce boste veliko spraševali, boste marsikaj izvedeli. In marsikaj 
od slišanega vom ne bo niti najmanj všeč. Zato se pogovarjajte 
le s tistimi, ki vam trenutno lahko pomagajo, vse oslale, ki po 

svetu prenašajo čveke, pa raje pustite na miru. Manjka vam pra-
ve sprostitve, saj ste že nekaj tednov precej napeti. Še malo, pa bo tudi za vas prišel 

srečnejši in mirnejši čas. 

TEHTNICA OD 24. 9. DO 23. 10. " 
Nekoga si boste z lahkoto ovijali okrog prsta, vendar se vam bo 
ravno zaradi tega zdelo vse skupaj zelo dolgočasno. Pripravljate 

se na spremembo, ki je od daleč videli vznemirljiva, iz bližine 
pa bo izpadla prav vsakdanja. Nekdo vam bo ali pisal ali pa tele-
foniral, vsekakor bo želel od vas nekaj, česar vi niste pripravljeni 

dali. lo mu raje povejte takoj, da boste imeli mir in se boste lahko posvečali stvarem, 
ki j i h imate radi. 

ŠKORPIJON OD 24.10 DO 22.11. 
Upate in si želite, da izjeme ne bodo več dolgo izjeme. Nekdo, s 
katerim se dogovarjate za sodelovanje, omahuje in nemara si bo 

ludi sam še premislil, če ne boste pravočasno postregli s trdimi 
in prepričljivimi dokazi. Kjer je dim, je tudi ogenj, zato ne bodi-

te loko lahkomiselno brezskrbni. Raje se pobrigajte, da boste s 
starimi grehi opravili čim prej, vsekakor pred jesenjo. 

STRELEC OD 23.11. DO 22.12. 
Neka odločitev je dobra, da bi boljša ne mogla biti. Naleteli bo-

ste na človeka, s katerim imate mnogo skupnega. Prepiri bodo 
utihnili, čakajo vas dnevi neskaljene sreče. Nekdo gleda za vami 
in vas poskuša predramiti iz vaše slepe zaljubljenosti. Ne bo mu 

uspelo, saj bodo vaše oči videle čisto drugo kot njegove. Nad de-
narnim stanjem se ne boste mogli pritoževati. 

KOZOROG OD 23.12. DO 20.1. 
Ne sprašujte preveč, da ne boste slišali tudi stvari, ki j ih ne želite 
izvedeti. V prihodnjih dneh se boste izognili nekemu neprijetne-

mu srečanju, nato pa si boste privoščili nekaj, kar se zdi razkošje 
somo na prvi pogled. Biti neodvisen pomeni včasih tudi biti osam-

ljen, mar ne? Nekdo vam bo dokazal svojo ljubezen, vi pa boste 
še vedno nesigurni in je ne boste upali vračati. Preveč grenkih izkušenj je še živih.. 

VODNAR OD 21.1. DO 19.2. 
Dobro ste se znašli v okoliščinah, ki bi marsikoga spravile ob živce. Od ponedeljka da-

lje boste želeli počivati na lovorikah, a vam tega ne bodo dovo-
li l i. Bodite pazljivi in ne dovolite prijatelju, da bi si ustvaril do-
ber glas na vaš račun. S partnerjem se boste pogovarjali o zade-
vi, ki vas vedno znova vrže in tira, ker vas močno vznemiri. Pri-

voščite si tudi počitek in nikar ne mislite, da bodo brez vas stva-
ri propadle! Vsak je nadomestljiv. 

RIBI OD 20. 2. DO 20.3. 
Vse se bo vrtelo okoli denarja, vi pa boste le stali ob strani, molčali, in gledali, kaj se 

bo zgodilo. Zgodilo se bo točno tislo, kar si boste na tihem žele-
li, pa ne boste prav verjeli, da se bo kdoj uresničilo. Dnevi pred 
vami bodo pestri in polni prijetnih dogodkov, tudi takih, ki vas 

bodo malce vrgli iz tira. Vezani boste srečni v dvoje, nevezani pa 
se boste zagotovo zaljubili. Od vas je odvisno, ali bo ljubezen 

tudi kmalu vzcvetelo. 

Zadnji dnevi Pikastega mesta 

Pikin dan bo najbolj razigran 
Prišla je, kot je napovedala, v 

petek zvečer. V prvem mraku jo 
je množica malih in velikih lju-
biteljev Pike Nogavičke poz-
dravila na ploščadi pred kul-
turnim domom, na Pikinem 
trgu. Prešerno jim je mahala v 
pozdrav in skupaj s svojimi pri-
jatelji poskrbela za prijeten 
začetek devetega festivala, imen-
ovanega po najbolj neustrašni, 
veseli, iskrivi in nagajivi deklici 
na svetu. V ponedeljek so vrata 
odprla še številna druga pri-
zorišča, bliža pa se glavni dan 
prireditve - sobotni Pikin dan. 

Plesno in glasbeno začinjen 
prvi dan letošnjega festivala se 
je, po dobri dve uri dolgi zabavi, 
končal z bogatim ognjemetom. 
Potem se je Pika odpravila spat, 
saj jo je v soboto čakal planinski 
pohod po okolici Velenja. Bojda 
je bilo prelepo. V nedeljo so si 
številni Velenjčani ogledali prvo 

predstavo Mladinskega 
gledališča Velenje z naslovom 
Pika, kije sicer ves teden razpro-
dana. Malo čez opoldne so v kul-
turnem domu otvorili razstavo 
nagrajenih del akcije Pika, ki jo je 
pripravil Urad RS za mladino, 
potem pa so v avli občinske 
stavbe odprli še razstavo Vsi dru-
gačni - vsi enakopravni. Se ved-
no si ju lahko ogledate. 

Mnogi so se silno razveselili 
ponedeljka, ko je vrata odprla 
Rdeča dvorana, v njej in okolici 
pa preko 70 ustvarjalnih 
delavnic. Mnoge so povezane s 
športom, prav vse pa ne, zato 
zagotovo v njih vsakdo najde kaj 
zase. Predstave na malem in ve-
likem odru v Kulturnem domu 
se nemoteno vrstijo, prav tako v 
Mladinskem centru. Vsako 
popoldne zaživi tudi Cankarje-
va... In počasi prihaja dan, ko 
bomo za leto dni pomahali Piki v 

slovo. Organizatorji, Pikin festi-
val, obljubljajo veliko zanimive-
ga, marsikaj presenetljivega, 
predvsem pa ogromno zabave. 
Ne zamudite Pikine parade, ki 
bo ponovno krenila po velenjskih 

ulicah, saj bo letos drugačna. V 
njej bodo tudi znani športniki. 
Zagotovo bo zraven tudi letošnja 
Pikina ambasadorka Katarina 
Srebotnik in še marsikdo... 

• bš 

Jubilejna Napotnikova kiparska kolonija 

Optimizem in svoboda v govorici lesa 
Dva sončna dneva ob koncu preteklega tedna je rahel veter da-

jal ritem udeležencem letošnje jubilejne Male Napotnikove 
kiparske kolonije, ki jo je v Zavodnjah, kjer je živel in delal ta umet-
nik, že petindvajsetič pripravila Medobčinska zveza prijateljev mla-
dine Velenje. Delovnemu delu kolonije bo predvidoma 15. oktobra 
sledila še predstavitev v šoštanjski mestni galeriji, ko bodo orga-
nizatorji izdali tudi katalog in tako zaokrožili četrt stoletno ust-
vaijalno obdobje otrok. Iz vsega tega bo razvidno, da kvaliteta del, 
nastalih v Zavodnjah, nenehno narašča. 

Ko smo v soboto dopoldne obiskali mlade kiparje, ki so tokrat ust-
varjali v lipov les, pri delu pa so jih vodili njihovi likovni pedagogi, so 
žage še pele. Prepletale so se z udarci dlet in kladiv in iz minute v min-
uto so bile lesene skulpture bolj podobne pravim umetninam. Ker je 
bila tema tudi letos svobodna, so bila tudi dela polna optimizma in svo-
bode. Tako jih je ocenila predstavnica organizatorja Tinca Kovač, ki 
nam je povedala: »Zelo veseli smo, ker lahko govorimo o tako dolgo-
letni tradiciji in po naših pogovorih in mnenjih otrok mislimo nadal-
jevati še dolga leta. Zlasti zato, da se bomo še dolgo spominjali kipar-
ja Ivana Napotnika in da bodo otroci od kiparjenja v lesu imeli lepe 
spomine, razstavljene v Mali Napotnikovi koloniji.« 

Udeležba je bila približno takšna kot prejšnja leta. V okolici šole, 
ki jih vsako leto zelo toplo in gostoljubno sprejme, so prišli so mladi 
kiparji iz 8 osnovnih šol v Dolini, dveh velenjskih šol ni bilo. Bila pa je 
tudi gostujoča šola Prebold in nekaj članov Šaleških likovnikov. 

Kolonijo so zgodaj popoldne zaključili z manjšo razstavo pred 
Malo Napotnikovo galerijo, torej pred Potočnikovo hišo v Zavodnjah, 

Mladi kiparji so tudi letos ustvarjali ekipno, saj je les mater-
ial, s katerim se le redko srečajo. Tako je delo teklo hitreje 

in bolje, večina pa je bila z izdelkom zadovoljna. 

tako da so lahko udeleženci videli, kaj je nastalo v teh dveh dneh. 
Tinco Kovač smo vprašali še, koliko del je v vseh the letih nastalo. 

»Težko je govoriti o številkah. Zagotovo je vsako leto nastalo vsaj 15 
del, tu pa so še dela odraslih umetnikov, ki jih je vsako leto kar nekaj.« 

• bš 

t k D A K l i m A I I Q Q / Q C I 1. VITA MAVRIČ, slovenski in tuji šansoni; 
# % D W I X I V I M J I 2. TOMO KRIŽNAR, potopis in diapozitivi iz Afrike; 

3. IRA ROMA, ruski ciganski duo Irina in Aleksander, ruska 
1. GLEDALIŠKI ABONMA - BELI IN RUMENI b e s e d a i n p e sem ter gost večera; 
1 .Primorsko dramsko gledališče Nova Gorica 4. PLESNI TEATER "IN" Velenje, koreografija Nina Mavec, z 
Eugene lonesco: PLEŠASTA PEVKA, farsa novo predstavo; 

Režiser Vito Taufer. Igrajo: Janez Starina, Ivo Barišič, Radoš Bolčina, 5. Dušan Jovanovič: KARAJAN C, monokomedija. Režiser 
Iztok Mlakar, Stane Leban, Peter Musevski; Dušan Jovanovič. Igra: Branko Šturbej; 
2. Slovensko ljudsko gledališče Celje 5. j o e orton: DAN NOROSTI, komedija. Režiser: Branko Burič -
Ray Cooney: MINISTER V ŠKRIPCIH, bulvarka Duro. Igrajo: Boris Veselko, Jožef Ropoša, Uroš Maček, Mirjam 

Režiser Dušan Mlakar. Igrajo: Tina Gorenjak, Mario Selih, Igor Korošec, Korber, Nina Ivanič, Jernej Kuntner. 
Zvone Agrež, Janez Bermež; Dodatek: nagradna predstava ali koncert. 
3. Slovensko narodno gledališče Maribor - Drama 
Arthur Miller: LOV NA ČAROVNICE, drama « ' • ZLATI ABONMA Cankarjevega doma v 

Režiser Zvone Šedlbauer. Igrajo: Peter Trnovšek, Maša Zidank, Irena Ljubljani, 
Varga, Mojca Simonič, Irena Mihelič, Sonja Blaž, Bojan Maroševič, 6 vrhunskih koncertov iz tujih glasbenih središč. V celoti razprodano! 
Veronika Zajdela, Mirjana Sajinovič, Peter Boštjančič, Breda Pugelj, Rado 
Pavalec, Iztok Bevk, Milada Kalezič, in drugi; IV. PIKIN ABONMA 
4. Mestno gledališče ljubljansko 6 predstav slovenskih lutkovnih in gledaliških hiš. Spored bo 
Curth Flatow: MOŽ, KI SI NE UPA, komedija, objavljen naknadno. 
K S 2 ™ Š e d ' b a U e r l 9 r a j 0 : M 3 j a B ° h ' E V 9 e n C 3 r M a d a n a J 3 k" V CENE ABONMAJEV IN VPISOVANJE 
5. Slovensko narodno gledališče Maribor - Drama Gledališki beli oz. rumeni abonma: 
Tone Partljič: MAISTER IN MARJETA, komedija Sredina 8.500 SIT 

Režiser Mario Uršič. Igrajo: Maša Zidanik, Anica Sivec, Irena Varga, S t r a n s k i l e v 0 i n d e s n 0 8 0 0 0 S I T 

Nataša Sirk, Sonja Blaž, Mojca Simonič, Vlado Novak, Miloš Battelino, Iz- Upokojenci in mladina (potrdila) 7.000 SIT 
tok Bevk, Alojz Svete, Zvone Funda, Bojan Maroševič, Franci Gabrovšek, Mladinski abonma 2.400 SIT 
Ivica Knez, Rado Pavalec. Zlati abonma od 16.000 do 25.000 SIT 
6. Slovensko narodno gledališče Ljubljana - Drama P i k i n a b o n m a 2 - 4 0 0 S I T 

Edvvard Albee: KDO SE BOJI VIRGINIE W00LF? drama Vpisovanje bo od ponedeljka 5. do petka 17. oktobra 1998, vsak dan od 
Režiserka Mateja Koležnik. Igrajo: Milena Zupančič, Radko Polič, 8.00 do 17.00, v soboto do 12.00., v pisarni priredtev Kulturnega centra Ivana 

Nataša Tič Ralijan in Matjaž Tribušoir Napotnika Velenje, Titov trg 4, Velenje, telefon 862 002, faks 862 094. Stari 
Dodatek: nagradna predstava za abonente: Gledališka skupina iz Lju- a b o n e n t i i m a i ° P r a v i c 0 Podaljšati abonma prve tri dni razpisa, se pravi od 

t o m e r a . 5. do 7. oktobra 1998. Abonma je možno plačati z dvema čekoma. 
Agatha Christie: MIŠOLOVKA, kriminalka. PRVA PREDSTAVA 

II. MLADINSKI ABONMA Prva abonmajska gledališka predstava bo 18. in 19. oktobra ob 19.00 
- SNG Maribor, Drama: Lov na čarovnice. 



RADIJSKI IN ČASOPISNI MOZAIK * RADIJSKI IN ČASOPISNI MOZAIK 

LESTVICA DOMAČE GLASBE ( š t . 2 8 4 ) 
Vsako nedeljo ob 17.30 na Radiu Velenje in Mestni TV ter vsak 
četrtek v tedniku Naš čas. 
Takole ste glasovali v nedeljo, 20. septembra: 
1. VADNAL: Ta glažek je prazen 10 glasov 
2. MIHELIČ: Fant od fare 9 glasov 
3. PET0VI0: Predrage žene 8 glasov 
4. SOTOŠEK: Pivce za živce 3 glasovi 
5. IGOR & ZL. ZVOKI: Gospodična 0 glasov 
Predlogi za nedeljo, 27. septembra: 
1. HENCEK: Ljubezen je prelepa 
2. NAGELJ: Planšar 
3. POLJANŠEK: Veselo v Kamnik 
4. SLAKI: Čaše dvignimo 
5. ŠTAJERSKIH 7: Se enkrat na leto dobimo 

• Vili Grabner 

Pike in DIM 
V program Radia Velenje seje 
po poletnem premoru znova 
vrnilo veliko oddaj, ki ste jim 
radi prisluhnili. Med njimi je 
zabavno-glasbena oddaja 
DIM, ki jo za vas pripravlja-
jo Irena Berzelak, Maja So-
polšek in Dragan Berkenja-
čevič. Novo sezono oddaj so 
otvorili v soboto, 12. septem-
bra, to soboto pa ji boste zno-
va lahko prisluhnili. V pro-
gramu je namreč vsakih 14 
dni, od 17. do 18. ure. 
"Oddaja DIM je nekoliko 
spremenjena, čeprav potek 
tekmovanja ostaja enak. 
Vprašanja so sestavljena iz 
dveh delov, v prvem so splo-
šna, v eni oddaji vedno na isto 
temo, zadnjič je bila denimo 
rdeča nit Šaleška dolina, dru-
gi del pa vsebuje kratka vpra-
šanja, ki se od prejšnje "sezo-
ne" razlikujejo po tem, da so 
bolj šaljiva, in da je za pravilen 
odgovor potrebne več iznaj-
dljivosti ter nekoliko manj 

splošne razgledanosti. V odda-
jah bo seveda vedno tudi veli-
ko glasbe, spotov, predstav-
ljali bomo sponzorje, to so 
tisti, ki vedno prispevajo tudi 
nagrade zmagovalcem," pravi 
I rena Berzelak. V odda jo 
DIM lahko kličete po telefo-
nu 49 76 680 ali 49 76 681. Na-
grade in to lepe, bo v soboto, 
tako kot prejšnjič, prispeval 
obrat HTZ - Higiena, tehnika, 
zaščita, Premogovnika Vele-
nje. 
Ker brez nas ne mine noben 
dogodek, če pa že mine, ga pa 
gotovo ni bilo, smo ta teden 
bdeli tudi nad Piko. Ne samo, 
da smo hodili k njej, imeli smo 
jo kar "pri nas doma". Janja 
Košuta - Špegel, naša obliko-
valka, je ugotovila, da Pikina 
oprava pristoji vsakomur, pa 
če tudi ni ravno pikastih let, 
dovolj je, da zna biti pikasto 
nagajiv. 

• mkp 
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LENNY KRAVITZ 

KAJ POČNEJO, 

ALENKA KOLMAN 
Po njenem prvem projektu "Ti si 
zvezda mojih sanj", mini albumu, ki 
je poleg naslovne prinesel še uspe-
šnico "Piši mi", seje Alenka odloči-
la pripraviti nov izdelek, ki bo izšel ko-
nec prihodnjega meseca. Podobno 

kot na prvem, bo avtor vseh skladb 
tudi na novem albumu Martin Lesjak. 
Prvo njegovo skladbo s prihajajoče-
ga CD-ja Alenke Kolman "Vedno ho-
čem te le zase", je že mogoče sliša-
ti, posneti pa sta še dve, "Čutim te" 
in "Kako je to mogoče", ki bosta 
svojo promocijo doživeli v kratkem. 

DVVIGHT YOAKAM 
Dwight Yoakam je eden najbolj cenje-
nih in najuspešnejših country izvajal-
cev. Ker ga je Nashville, meka ame-
riškega countrya, sprva zavrnil, se je 
odpravil v Los Angeles, kjer je leta 
1986 uspel že s prvencem "Guitars, 
Cadillacs, Etc., Etc." Sicer odličen 
avtor je lani presenetil z albumom 

"Under The Covers", na katerem ni 
niti ene avtorske skladbe, ampak iz-
ključno priredbe znanih izvajalcev, 
kot so Van Morrison, Roy Orbison, 
Rolling Stones, Kinks, Beatles in celo 
Clash. Na zadnjem albumu "A Long 
Way Home", ki je izšel pri založbi 
VVarner, pa se Dwight Yoakam spet 
predstavlja tudi kot avtor. Prva uspe-
šnica s tega albuma nosi naslov 
"Things Change". 

MADONNA 
Ameriška pop diva, igralka in v zad-
njem času predvsem mati, je posta-
la nesporna zmagovalka letošnje po-
delitve nagrad MTV Video Music 
Avvard. Potem ko je bila nominirana 
v kar devetih kategorijah, je na kon-
cu prireditev zapustila kar s šestimi 
dragocenimi kipci. Pet jih je prejela za 
uspešnico "Ray Of Light", ki je bila 
izbrana tudi za video leta, en kipec pa 
si je prislužila z videom za skladbo 
"Frozen". 
Drugi niso bili tako uspešni. S po 

dvema kipcema so se okitili Aero-
smith, Prodigy in Will Smith, največ-
ji osmoljenci pa so bili člani skupine 
Garbage, ki kljub osmim nominaci-
jam niso dobili niti ene nagrade. 

DOGODKI 
S koncem poletja je v Velenju spet za-
živela klubska scena. Ponovno so 
zaživeli odri v klubih Max in Blah Blah 
ter Mladinskem centru, tem znanim 
prizoriščem pa se je pridružilo še 
eno novo. To je kavarna prenovljene-
ga velenjskega hotela Paka, kjer so 
po uspešnem nastopu dua Puerto 
Rico, minuli četrtek gostili odlično 
jazzovsko zasedbo Ljubljana Jazz 
Selection. Jazzovsko so koncertno 
sezono začeli tudi v Maxu, kjer se je 
minulo nedeljo predstavila zasedba 
mladih domačih glasbenikov (Tam-
še, Pukl, Šalej, Holešek, Jukič...), ki 
so skupaj z nekaterimi gosti v odlič-
no obiskanem večeru predstavili ne-
kaj jazzovskih standardov, pa tudi 
nekaj lastnih skladb. 

Pestro dogajanje se nam obeta tudi § 
ta vikend, ko bo v klubu Max nasto-
pila odlična hrvaška latino skupina 
Cubismo (v klubu Max so sicer že 
gostovali), za ljubitelje domačega 
rock'n'rolla pa bodo v Blah Blah klu-
bu nastopili domači The Drinkers. 

AURORA 
Aurora je novejša slovenska pop 
ročk skupina, ki prihaja s primorske-
ga konca, natančneje iz Postojne. V 
zdajšnji sestavi deluje od marca lani, 
v tem času pa je svoje delovanje iz 
neambicioznega terasnega tezgar-

jenja preusmerila v bolj ustvarjalne 
vode. Prvič se je slovenskemu ob-
činstvu predstavila na lanskoletnem 
festivalu Melodije morja in sonca s 
skladbo "Odpelji me", nato pa je fe-
stivalsko delo nadaljevalja s sodelo-
vanjem na slovenskem izboru za pe-
sem evrovizije s skladbo "Pesem 
zate". Za letošnjo pozno jesen sku-
pina Aurora napoveduje izid debi-
tantskega albuma, ki ga bodo verjet-
no posneli v studiu Luca v Novem 
mestu, na njem pa bo tudi trenutno 
aktualna skladba "Nora noč". 

I M/C 

Zadnji album ameriškega kitarista in pevca Lennya Kravitza - »5«, tako 
kritika kot publika uvrščata na sam vrh njegovih stvaritev. Vpliv ročk in soul 
glasbe 60-ih in 70-ih, ki je bil v Kravitzovi glasbi prisoten skozi vse nje-
govo ustvarjalno obdobje od leta 1989, ko je izdal prvi album »Let Love 

Rule«, je sicer 
še vedno čuti-
ti tudi na zad-
njem albumu, 
ki pa po de-
setletju delo-
vanja kljub 
vsemu odpira 
novo poglav-
je. Lennyu je 
simpatije do 
g l a s b e n i h 

vplivov izpred dveh, treh desetletij uspelo preusmeriti v bolj moderno smer 
in vanjo vključiti elemente hip hopa, groova, zvoka električne kitare in am-
bientalne glasbe 21 .stoletja. Bil je kot otrok z barvicami, ki pri slikanju po-
rabi vse barve. Pri komponiranju ga nikoli ni nič omejevalo in to svojo po-
zitivno lastnost je s pridom izkoristil pri nastajanju zadnjega izdelka, 
fantastične mešanice novega in starega Lennya. Plošča je nastajala kar 
osem mesecev, saj se je avtor tudi kot samostojni producent moral nau-
čiti novega načina snemanja. Nekoč pionir tistega,čemur pravimo »return 
to basic« način snemanja, se je tokrat moral seznaniti in spoznati z viso-
ko studijsko tehnologijo. Nič več analognih trakov. Namesto tega moder-
na digitalna tehnologija in sempliranje. 
Multiinstrumentalist je vse odigral sam. No, skoraj vse. Pomagali so mu 
Craig Cross (kitara) in dva pihalca ter seveda nepogrešljiv, a za Kravitza 
neobičajen, zborček brhkih back vokalistk. Osem mesecev, tudi po šetst-
najst ur na dan,v študijih v New Yorku in na Bahamih. A se je splačalo. 
Nastal je Lennyev najboljši album. Najbolj funky in hkrati tudi njegov naj-
bolj oseben. Skladb kot »Live« in »Straight Cold Player« se ne bi sramo-
val niti sam James Brown. Na drugi strani pa skladbi kot »Thinking Of You«, 
posvečena njegovi umrli materi Roxie Roker (ženski, katere smrt je od-
ločilno vplivala na njegovo glasbo) in »Little Girls Eyes«, uspavanka, ki 
jo je posvetil svoji mali hčerki za njen deveti rojstni dan. Tu je še social-
no angažirana »Live, Take Time«, pa skladba »Can We Find A Reason« 
in nenazadnje tudi že vsem znana »If You Can't Say No«. 
Album »5«, peti po vrsti, prinaša dokončno izoblikovanega in zrelega Lenn-
ya, ki je od davnega leta 1989, ko je izšel »Let Love Rule«, preko ostrej-
šega »Mamma Said«, rockerskega »Are You Gonna Go My Way« in psi-
hodeličnega »Circus«(1995), dokončno izoblikoval svoj zvok. Sin 
televizijskega producenta židovskega porekla Sya Kravitza in igralke Ro-
xie Roker z njim vstopa v tretje tisočletje. 

m MiČ 

MNENJA IN ODMEVI 

Socialdemokratom 
0 0 SDS Šoštanj, za katero se skriva 
peščica političnih transvestitov brez 
imen in priimkov, je zadnja, ki lahko 
meni očita obračanje po vetru, saj s 
polnim imenom in priimkom že več 
kot deset let v javnosti nastopam od-
krito in brez dlake na jeziku, vsesko-
zi z radikalno zelenega stališča. Če bi 
mi preobračanje očital kakšen ugleden 
človek, ki se je uspel postaviti nad po-
litiko tako v prejšnjem kot sedanjem 
političnem sistemu, potem bi zadevo 
resno premislil. V primeru brezimne-
žev v OO SDS Šoštanj pa ni kaj pre-
mišljati. Jaz sem nosil "glavo v torbi" 
zaradi vsega, kar je nekoč poosebljal 
njihov sedanji predsednik Janša že ta-
krat, ko so se njegovi današnji šoštanj-
ski verniki še varno greli za zapečkom 

samoupravnega socializma in čakali, 
na katero stran se bo konec osemde-
setih prekucnila slovenska pomlad. 

OO SDS Šoštanj nas "uči", da je po-
trebno predlog Zakona o renti pazlji-
vo prebrati v celoti. Sami ga očitno 
niso, trdno pa sem prepričan, da sem 
eden redkih, če ne edini v Občini Šo-
štanj, kije predlog tega zakona prebral 
pazljivo, v celoti in to ne samo enkrat. 
In bolj ko sem ga bral, bolj sem se ču-
dil. Predlog ne da je slab. Predlog je 
katastrofalen! Kaj naj si trezen člo-
vek misli o predlog u za ekološko ren-
to občini, v isti sapi pa predlagatelji na-
vajajo, da smo posamezniki tako ali 
tako dobili plačano individualno od-
škodnino in da je naša zdravstvena 
škoda, ki je povzročena s proizvodnje 
električne energije v Šaleški dolini že 

zajeta v rednem zdravstvenem zavaro-
vanju! In nenazadnje: višina rente! Ta 
je smešno nizka, saj bi znašala manj 
kot tisoč tolarjev na prebivalca me-
sečno. Bi se pa ta renta zviševala s ko-
ličino izkopanega premoga ... Toda, 
ker sem zakon skrbno prebral, mi je ja-
sno, da je takšen račun brezpredme-
ten, kajti OO SDS Šoštanj rente ne bi 
dali prebivalcem občine, ampak bi jo 
štrbunknili v občinski proračun, kjer bi 
se porazgubila za nenamensko troše-
nje, kot se nenamensko izgublja eko-
loška taksa, ki jo v šoštanjski proračun 
že plačuje TEŠ v višini preko milijon 
tolarjev letno! 

• Peter Rezman 

Era dobro poskrbi za 
svoje kupce 
V poletni nagradni igri so v trgovini 
Era Standard, oddelek malih in veli-
kih gospodinjskih aparatov, izžrebali 
za en avtobus zvestih kupcev, med ka-
terimi je bilo tudi moje ime. 
Tako smo se prejšnjo soboto zjutraj po-
dali na pot po Dolenjski. Ogledali smo 
si skoraj vse njene znamenitosti, ki so 
nas navdušile - Sevniški grad, grad na 
Otočcu, šampanjska klet v Brežicah, 
grad v Kostanjevici na Krki. Ob za-
ključku smo se popeljali še mimo Krš-
kega in se ustavili pri gostišču pri Treh 
lučkah, kjer ob zvokih harmonikarja ni 
manjkalo vedrega razpoloženja. 
Ob vrnitvi v Velenje je bilo premalo re-
či besedo Hvala vam, zato sem vzela v 
roke pisalo in se vam še tako enkrat 
zahvalila za prelepo doživete urice na-
šega izleta po čudovitih krajih Sloveni-
je. Vsem zaposlenim Ere želim še na-
prej veliko uspehov in dobrih kupcev. 

• Silva Dermol 

Najstarejša lipa ni 
padla 
Presenečeni smo šaleški gasilci pre-
brali zapis o lipi, ki je stala pred na-
šim domom, saj ni točen! 
Ko je bil pred letom razgnjen projekt 
o prenovi Šaleka z njim pa predvide-
na tudi odstranitev lipe, temu ni nih-
če oporekal. Še več, na vodstvo KS 
smo poslali dopis na to temo, a od-
govora nismo dobili. Tako smo torej 
menili, da na predlagano ureditev 
gasilskega dvorišča ni pripomb. Ko so 
dela stekla, pa so se začela nasproto-
vanja in zbiranja podpisov. Nekate-
ri krajani so skušali tudi ovirati delo 
izvajalcem in grozilo je že, da bodo 
morali dela prekiniti. Gasilci smo 
dan predno smo lipo podprli, sklica-
li izredno zasedanje upravnega in 
nadzornega odbora in skoraj sogla-
sno (le eden je bil proti) izglasovali, 
da lipo posekamo. S tem smo na-

slednje dopoldne seznanili tudi pred-
sednico krajevne skupnosti. 

Zakaj smo se za to odločili gasilci in 
ne krajani? 

Lipa stoji na gasilskem oziroma ob-
činskem ozemlju (tudi tisti, ki so kli-
cali na ministrstvo za okolje in pro-
stor so dobili pojasnilo, da lahko 
lipo podro ali zaščitijo le gasilci). 
Poudarimo naj tudi, da vaška več 
kot 250 let stara lipa pred gostiščem 
Lipa še vedno stoji in je tudi nihče ne 
namerava podreti. 

Lahko bi našteli še veliko razlogov, 
zakaj smo se tako odločili. Poseg je 
strokovno povsem utemeljen, gasil-
ci pa smo še posebej veseli, ker bomo 
s prenovo šaleka dobili lep vadbeni 
prostor za usposabljanje svojih enot, 
od najmlajših pionirskih čet do vete-
ranov. 

• Gasilci Šaleka 
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-PE trgovina MAT-VEL, Velenje, 861-440 
-PE trgovina TehnofON, Nazarje, 833-620 

-PE fotokopiroica v NAMI, Velenje, 863-440 
-PE volkaniziranje gomi trakov, Velenje, 041/732-898 

NAJVEČJA IZBIRA TELEFONSKIH IN GSM APARATOV TER AKUSTIKE 
.... * J 

31 

E S O k i k o 

d.o.o. 
kleparstvo, izolacije, krovstvo 
Kajuhova 17,3325 Šoštanj, tel.: 063 / 881-026, fax: 063/882-267 

Nudimo svetovanje, dobavo in 
montažo strešnih kritin in vseh vrst 
kleparskih izdelkov po ugodnih cenah. 
Pokličite nas! 

50 l e t 

tradicije 
izvajanja 

gorenje o o o), d.o.o. 
sns 

Smo podjetje, ki se ukvarja z razvojem, projektiranjem, proizvodnjo in trženjem 
industrijske opreme. Imamo 30 let delovnih izkušenj. Naše proizvodne linije, postrojenja, 
stroji, naprave so inštalirani v tovarnah za proizvodnjo malih in velikih gospodinjskih 
aparatov, avtomobilski industriji, rudnikih, v drugih vejah industrije, pa tudi v smučarskih 
centrih. \ 

S i i p , 
DEJAVNOST: TEHNOLOŠKA PODROČJA: 

% razvoj, projektiranje in izdelava • predelava pločevine 
strojev, naprav in postrojenj # predelava cevi in žice 

# projektiranje in izdelava krmilij: # predelava polyurethanov 
- pnevmatska # montažni in transportni sistemi 
- hidravlična • uporovno varjenje 
- elektro # dvižni sistemi - dvigala 

# izdelava programske opreme za # servisiranje in izposoja smučarske 
krmilja strojev, naprav in tehnoloških opreme 
linij # mehanska obdelava za serijsko 

• izdelava rezervnih delov proizvodnjo 
# strojna obdelava 
# generalna popravila, predelave 
# montaža, zagoni in servisiranje 
# zastopanje tujih firm 
# izvedbe na ključ 

Certiflcirani po standardu ISO 9001 in EAQF 

dolina 
TRGOVINA d.d. VELENJE 

V tem okolju je naša 
prisotnost za vaše 

zadovoljstvo vsakodnevna. 
Zahvaljujemo se vsem našim 

strankam za obisk in 
zaupanje! 

Vsem občankam in 
občanom občine Šoštanj 

želimo prijetno praznovanje 
občinskega praznika! 

POSLOVALNICE: 
- Blagovnica Šoštanj, 
Tel.: 063/882-914 

- Špecerija Šoštanj, 
Tel.: 063/883-017 

- Delikatesa Šoštanj, 
Tel.: 063/882-633 

- MM Lina, 
Tel.: 063/881-142 

- Market Šmarno ob Paki, 
Tel.: 063/885-036 

- Oljka Šmartno ob Paki, 
Tel.: 063/ 885-001 

- Market Gorica, 
Tel.: 063/853-712 

- Diskont Gorica, 
Tel.: 063/855-639 

D R A V O G R A D 

UPRAVA, T r g 4. julija 
46, 3370 

DRAVOGRAD 
Tel.: 0 6 0 2 / 8 3 - 6 4 1 , 

8 3 - 6 5 2 

V E L E P R O D A J N O SKLADIŠČE, Kidr ičeva 8, 2380 Slovenj Gradec 
Tel.: 0602 / 42 - 551, 42 - 553; Fax.: 0602 / 4 2 - 2 1 4 

V E L E P R O D A J N O SKLADIŠČE, Celjska 33, 2380 S L O V E N J GRADEC 
Tel.: 0602 /41 - 157, 41 - 267; Fax 0602 / 42 - 404 

MARKET, Mar iborska 35, 2372 D r a v o g r a d , Tel.: 0602 / 83-550 
MARKET, Trg 4 Jul i ja 46 D r a v o g r a d , Tel.: 0602 / 83-060 

MARKET 302, Meškova 17, Slovenj Gradec 2380 Tel.: 0602 / 41-048 
MARKET TOPLICA, Topolšica 85 / b , Topolšica, Tel.: 063 / 892-033 

DISKONT, Trg 4 Jul i ja 46 D r a v o g r a d , Tel.: 0602 / 83-060 
BIFE, Trg 4. Jul i ja 46 D r a v o g r a d , Tel.: 0602 / 83-060 

Ob občinskem prazniku Občine Šoštanj vam iskreno čestitamo! 

NAGRAJENCI NAGRADNE KRIŽANKE 
TERME TOPOLŠICA 

objavljene v tedniku Naš čas, 10. septembra. 
1. nagrado 
(kosilo in kopanje za dve osebi) prejme: 
Fanika SAGMEISTER, Cesta XI/1,3320 Velenje 
2. nagrado 
(kosilo in kopanje za dve osebi) prejme: 
FERLIN, Cesta 11/8,3320 Velenje 
3. nagrado 
( kopan je in solarij za dve osebi) prejme: 
Štefka KRAJNC, Kozje 178,3260 Kozje. 
Nagrajenci bodo nagrade prejeli po pošti, 
č e i i i i n o ! 

^omCdLaa 
P/&/?vix6}/0 /a ffjfevfoff 

f/or/tm S/- ŠOŠ7??/Y/, te/..- MJ/SSS-S4/ 
7fypvr//o - Sfar/t/yJf, Me/t/e, /e/.: MJ/S4/-S4/ 

ZO LET PROIZVODNJE IN TRGOVINE! 
Po izjemno ugodni ceni vam ponujamo izdelke lastne proizvodnje: 
- vsa osebna zaščitna sredstva 
- moške in ženske usnjene jakne 
- usnjeno galanterijo 
- novo - športni program fididas 

DELOVNI ČfiS: 
vsak dan od 9. do 19. ure. ob sobotah od 9. do 12. URE. 

z u m o v m pzperNO pkaznomnu 

PKAZNtM OZČtNe Š0Š7ANV 

ACMA: 
v 

Čestitamo %a praznik 
občine Šoštanj! 

N 
ACMAN 

Moda za vse letne čase 
Ženska oblačila velikosti št. 38/46 in 48/60 
Boutigue ACMAN št. 1. Rudarska 6a, Velenje, tel.: 862 925 

Trgovina z gradbenim materialom 

" P O Š T A J N E R " 
Ravne 21, Šoštanj, Tel.: 893 157 

Nudimo Vam ves GRADBENI in 
INŠTALACIJSKI material. Naša 
prednost so UGODNE CENE IN 

DOBRI PLAČILNI POGOJI! 
Delovn i čas: pon.-pet. od 8 do 19, sob. od 8 do 13 . 
I/ nujnih trenutkih smo dosegljivi tudi izven delovnega časa! 

Voščimo za praznik občine Šoštanj! 

KOMUNALNO 
PODJETJE 
VELENJE d.o.o. 

3320 Velenje, Koroška 37/b 
tel.: 063/856-251 
fax: 063/855-796 
žiro račun: 52800-601-46145 

Uporabnike komunalnih 
storitev obveščamo, da 

i s. morebitne reklamacije 
glede oskrbe sporočajo 

dežurni službi 
Komunalnega podjetja na 

telefone: 

Potrudili se bomo, da 
bomo reklamacije 

odpravili v čimkrajšem 
možnem roku! Komunalno podjetje Velenje 

107,8 MHZ 
O m n H ^ V ! I 1 ' I ' . W K I i l | | l mfM ? ' 

R a d i i ® I f e l e t i j e 
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Z avtom v potok 
V soboto, 19. septembra, je okoli 13.40 po regionalni cesti iz smeri 

Pesja proti Gorenju vozil osebni avto 27-letni Smiljan M. iz Velenja. 
V bližini mostu čez Lokoviški potok je v blagem desnem ovinku za-
peljal desno na makadamsko bankino, od koder je vozilo zaneslo 
levo izven vozišča. Tu je trčilo v brežino struge potoka. Voznik, ki je 
padel iz vozila v potok, seje hudo telesno poškodoval. 

Pobeg se ne splača 
V soboto, 19. Septembra, popoldne, je prišlo na magistralni cesti v 

Paki do lažje prometne nesreče, v kateri je bil oškodovan Sašo V. iz 
Velenja. Povzročitelj Vlade B. iz Velenja pa je po trčenju odpeljal 
naprej. Policisti so ga hitro izsledili. 

denarnico, v kateri je bilo 90.000 tolarjev in osebni dokumenti lastnice 
Nataše M. 

V četrtek, 17. septembra, med 14. in 23. uro, je neznanec na nepo-
jasnjen način prišel v notranjost avtomobila jugo, parkiranega pred 
hotelom Vesna v Topolšici in iz njega odnesel avtoradijo, tri kasete in 
moški nahrbtnik s šolskimi copati. Milka K. je oškodovana za okoli 
30.000 tolarjev. 

V noči na ponedeljek, 21. septembra, pa je neznanec iz juga na 
Prešernovi cesti v Velenju ukradel avtoradiokasetofon in polico z 
zvočnikoma. Borisa V. iz Velenja je oškodoval za okoli 25.000 tolar-
jev. Svojo vlomilsko dejavnost je neznanec nadaljeval na istem 
parkirnem prostoru. Iz Renaulta 11, last Ivana S. je ukradel avtora-
dio vreden blizu 25.000 tolarjev 

Sedem odvzetih vozniških dovoljenj 
Petkov poostren nadzor varnosti v cestnem prometu s poseb-

nim poudarkom na ugotavljanju psihofizičnih lastnosti 
voznikov je bil naprej napovedan, pa so vseeno velenjski 
policisti naleteli na sedem junakov, ki so vozili s preveč alko-
hola v sebi. Trije med njimi so bili taki, ki so jih "razknižili", 
to pomeni, da njihovo vozniško dovoljenje ne velja več, ker so 
imeli več kot 1,5 promila alkohola v izdihanem zraku, drugi štir-
je so sicer tudi šli čez dovoljeno mejo, vendar pa na srečo ne 
do tja, da bi jih bilo treba "razknižiti", kot temu pravijo 
policisti, le nekaj kazenskih točk in kazen so si privozili. 

Ustavili so blizu 90 voznikov, kakšnih 20 pa preizkusili z 
alkotestom. 

Vlom v jugo 
V noči na soboto, 19. septembra, je neznanec na parkirišču pred 

bistrojem Žekovec v Mozirju vlomil v osebni avto jugo last 
Natalije V iz Mozirja. Ukradel je avtoradijo vreden 24.000 tolarjev. 

Kraje iz avtomobilov 
V torek, 15. septembra, okoli 20. ure, je neznanec iz odklenjenega 

osebnega avtomobila parkiranega na Kidričevi v Velenju ukradel 

Izgubil oblast nad motorjem 
V soboto, 19. septembra, se je ob 12.30, pri vožnji z motorjem 

hudo poškodoval 19-letni Gregor A. iz Zabukovice. Med vožnjo 
po klancu navzgor (peljal je iz Liboj proti Zabukovici) je v blagem 
levem ovinku izgubil oblast nad vozilom in padel. 

Generalni direktor Policije Borut Likar na obisku pri vodstvu postaje v Velenju 

Preverili namigovanja (tudi iz medijev) 
Borut Likar, generalni direktor Policije je s svojim namest-

nikom, ki pokriva področje Splošne policije Stanislavom 
Venigerjem, prejšnji teden, v torek, 15. septembra, obiskal 
Policijsko postajo Velenje. Z vodstvom seje pogovarjal o aktual-
nih varnostnih razmerah in o tem, kako velenjski policisti na 
območju opravljajo svoje delo. Po pogovorih (o čem bo tekla 
beseda, nam pred obiskom niso povedali), je bil pripravljen 
odgovoriti tudi na nekaj naših vprašanj. 

Kakšen je bil konkreten namen vašega obiska v Velenju? 
BORUT LIKAR: "Tudi do nas so pred 

časom prišla namigovanja, da se vodstvo 
Policijske postaje ali pa policisti v Velenju 
načrtno ukvarjajo samo z določeno strukturo 
udeležencev v prometu. Do teh namigovanj, 
zaznati jih je bilo tudi v medijih, nismo ostali 
brezbrižni. Osebno sem dal na tri različne 
naslove v okviru policije preveriti te zadeve in 
dobil tri poročila z zelo podobnimi zaključki: 
da vodstvo Policijske postaje Velenje oziroma 
policisti, opravljalo delo tako, kot narekujejo 
usmeritve oziroma tako, kot jih pooblaščajo 
zakoni, in da se ni dogajalo, da bi namenoma 
delali proti komer koli. Prav zaključki teh 
poročil so me vodili, da opravim pogovor z 
vodstvom." 

Kaj ste jim povedali? 
BORUT LIKAR: "Jasno sem jim dal vede-

ti, da zaključki govorijo o tem, da delajo do-
bro, da pa so se pojavile nekatere pomanjkljivosti, ki jih morajo 
še odpraviti. Te spremljamo tudi v drugih organizacijskih enotah 
in niso značilne samo za velenjsko policijsko postajo. Opozoril sem 
jih na posamezne zadeve, ki jih morajo odpraviti in upoštevati, 
da bo vtis o delu policije v kraju bolj odrazen." 

»•Rekli ste, da delajo dobro. Pomeni to, da ste se seznanili s 
konkretnimi rezultati? 
BORUT LIKAR: "Seveda, preden sem prišel na postajo sem se dal 
dobro informirati ne samo skozi poročila, ki sem jih že omenil, am-
pak tudi z rezultati njihovega dela, predvsem pa načinom voden-
ja in težavami s katerimi se srečujejo. Verjamete lahko, da sem s 

podatki dobro oborožen. To, da ocenjujem, daje njihovo delo do-
bro, je povedano na osnovi argumentov, ki sem jih prej pridobil". 

^Policijska postaja Velenje zajema območje treh občin. Veni od 
njih, Šoštanju, prebivalci in tudi vodstvo občine večkrat izražajo 
željo, da si želijo v kraju policijsko pisarno. Izkoriščamo to pri-
ložnost, da vas povprašamo, imajo za to kaj možnosti? 

BORUT LIKAR: "Ko sem rekel, da ocenjujem delo policijske 
postaje za dobro, nisem mislil samo, da dobro obvladujejo mesto 
Velenje, kije za slovenske razmere sicer nekoliko specifično, mis-

Od leve proti desni: Miran Koren (stiki z javnostmi), Edvard Mlačnik (načelnik 
OKC UNZ Celje), Stanislav Veniger (namestnik direktorja Policije), Vili Bezjak 

(pomočnik komandirja PP Velenje), Borut Likar (direktor Policije), Robert 
Vodušek (pomočnik komandirja), Robert Videč (komandir PP Velenje) in Franc 

Tajnik (pomočnik komandirja). 

lil sem, da dobro obvladujejo svoje delo na območju cele Šaleške 
doline. Kar zadeva vprašanje o policijski postaji v Šoštanju, pa tole: 
policija ni nikoli omejevala števila policijskih pisarn, če so bile 
potrebne. Potrebe lahko nakaže policija ali pa kraj. Policijska 
pisarna je samo ena od oblik dela, ki je možna. Ce bo kraj zain-
teresiran, če nam bo ponudil ustrezne prostore, potem pred-
lagam, da čim prej sedejo za isto mizo ljudje in vodstvo kraja, kjer 
želijo pisarno in poiščejo možnosti, mi pa bomo zagotovili, da bo 
prisotnost vodje policijskega okoliša tam še večje, in da bo pisar-
na zaživela tako kot si želijo." 

• Milena Krstič - Planine 

Zapeljal na nasprotni vozni pas 
V nedeljo, 20. septembra, ob 18.45 je 44-letni Mehmed H. iz Velenja 

vozil osebni avto po magistralni cesti iz smeri Velenja proti Arji vasi. 
Zunaj naselja velika Pirešica je v blagem desnem preglednem ovinku 
zapeljal levo in trčil v osebni avtomobil, ki gaje nasproti pripeljal 37-
letni Stanko Š. iz Lendave. 

V nesreči sta se hudo poškodovala sopotnik v vozilu Mehmeda H. 
17-letni Smiljan H. iz Velenja in sopotnica v vozilu Stanka S. 18-let-
na Brigita B. iz Dobrteše vasi. Lažje poškodbe pa je utrpel tudi voznik 
Mehmed H. 

Priskrbel si je traktorske kosilnice 
V času med 20. avgustom in 18. septembrom je neznanec iz ogra-

jenega dvorišča farme Zalog pri Šempetru v neznano odpeljal štiri trak-
torske priključke, kosilnice zanke SIP, rdeče barve. Hmezad Kmetijstvo 
Žalec je oškodoval za okoli 1.200.000 tolarjev. 

Slab stik zakrivil požar 
V soboto, 19. septembra, okoli 11.30, je zaradi slabega stika na 

enem od podnožij varovalnega elementa na trafo postaji v Braslovčah 
prišlo do pregrevanja, nato pa do požara na elektro omarici. V požaru, 
v katerem je v celoti zgorela omarica, je nastalo za okoli 200.000 to-
larjev gmotne škode. 

Po petih letih zaključili sojenje o 
nesreči tovornjakov 

Povzročitelju 
pogojna kazen 

Pet let bo od tega, novembra je bilo, ko seje v križišču Foitove 
in Šaleške ceste v Velenju zgodila huda prometna nesreča. Trčila 
sta tovornjaka, v nesreči pa je izgubil živl jen je voznik tovorne-
ga vozila - kesona, takrat 32-Ietni Jurij Isak iz Pameč. 

Nesrečo je z vožnjo skozi rdečo luč, povzročil takrat 19-letni 
Vinko Davorin iz Lendave, kije na tovornjaku vozil 9-ton pre-
moga . V ponedeljek, 21. septembra letos, pa je bila na sodišču 
zaključna obravnava te tragične nesreče. Povzročitelju je sodišče 
izreklo eno leto zaporne kazni, pogojno tri leta, sojenje pa je 
potekalo na podlagi starega zakona, ki govori o povzročitvi 
hudega kaznivega dejanja zoper varnost javnega prometa 
(225/TV. členu v zvezi z 251/ IIIKZ). 

• mkp 

OSNOVNE S0LE V MESTNI OBČINI VELENJE 
IN V OBČINAH ŠOŠTANJ IN ŠMARTNO OB PAKI 

VPIS OTROK V PRVI 
RAZRED OSNOVNE ŠOLE 

Starše in skrbnike šoloobveznih otrok obveščamo, da bomo 

prihodnji teden vpisovali v prvi razred osnovne šole 
otroke, ki so bili rojeni v času 

od I . marca 1992 do 28. februarja 1993 

Na osnovnih šolah v Velenju, Šoštanju in Smartnem ob Paki pričakujemo 
Vas in Vašega otroka v torek, 29. septembra, in v sredo, 30. septembra 
1998. 

Otroke bomo vpisovali v času od 9. do 11. in od 14. do 17. ure. 
0 točni uri vpisa novincev na podružničnih šolah Vas bomo posebej 

obvestili. 
Skupaj z otrokom se oglasite na šoli, ki je najbližja Vašemu stanovanju. S 

seboj prinesite otrokov izpisek iz rojstne matične knjige, potrdilo o 
državljanstvu in svojo osebno izkaznico, da bomo izpisali uradne 
podatke o prebivališču otroka in preverili, v okolišu katere šole prebiva 
otrok. 

Prosimo Vas, da to obvestilo pokažete znancem, sodelavcem in sosedom, ki 
imajo šoloobvezne otroke. Z Vašim sodelovanjem bomo vpis otrok 
uspešno izvedli. 

OSNOVNE ŠOLE 

m m M h KUMLNK 
Zelo k o n k u r e n č n e c e n e , d o s t a v a b r e z 
Informacije po telefonu 063/ 481 -430, 0609/ 635 

§m 
ARIS Celje 
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REZANJE ŠOŠTANJA 

m m 
Z uvajanjem kapitalizma se je pri nas pojavila besedna 

zveza "dober gospodar". Uporaba teh besed v politiki pa je 
postala zelo raztegljiva. Zato s primerom, k i j e pred našimi 
očmi, poglejmo, kaj pomeni "biti dober gospodar" v pod-
jetniškem smislu. 

Gradbeno podjetje Vegrad iz Velenja je imelo v Šoštan-
ju v lasti parcelo zemljišča s številko 1149. Zemlje je bilo 
36 m2 in na njej je stal transformator. Možje, ki skrbijo za 
delo in dobiček svojega podjetja, so se odločili, da bi na tem 
zemljišču zgradili stanovanjski blok. J a sno je, da na tako 
majhni parceli ne morete zgraditi stanovanjskega bloka, zato 
so se z Občino Šoštanj pogodili in svet občine je Vegradu v 
začetku leta 1997 prodal 6770 kvadratnih metrov občinske 
zemlje okoli njihove parcele št. 1149, in sicer za približno 
devetdeset milijonov tolarjev. 

Projektanti so se j adrno vrgli na delo. V papirjih, ki so 
j im narekovali pogoje za izgradnjo stanovanjskega bloka, 
pa so videli, da so načrtovalci pozidave površin ob bencin-
ski črpalki v Šoštanju narekovali sodoben, za nekatere 
razkošen stanovanjski standard. Tlako so ugotovili, da bi bilo 
mogoče že samo s polovico bloka zadovoljiti t r enu tnemu 
povpraševanju po stanovanjih v Šoštanju, s čimer bi se 
gradnja na eno stanovanje zelo pocenila, saj so ta manjša 
od prvotno zamišljenih! Rečeno.- storjeno, pr ihranek je bil 
velik, hkrat i pa je nastala možnost, da se bo kasneje zgradi-
lo v drugi polovici bloka še enk ra t toliko s tanovanj . 

Graditelji so medtem naleteli na problem, kajti v zazi-
dalnem načrtu ni bilo predvideno, da bi se blok gradil v dveh 
fazah, ampak bi ga bilo treba zgraditi v eni etapi. Zato so 
na to zadrego pravočasno opozorili pristojne na občini. Ti 
so z zadevo seznanili svet občine in svetniki so brez okle-
vanja dovolili Vegradu, da zgradi blok v dveh fazah. V prvi 
tistega, ki sedaj že stoji in drugega v bodočnosti. A svetni-
ki se niso dali žejne prepeljati čez vodo in so hkrati , ko so 
dovolili gradnjo v dveh fazah, terjali t rdna zagotovila, da 
bo Vegrad nemudoma zgradil še drugo polovico bloka. 
Čeprav so gradbinci kot dobri gospodarj i dvigalo že 
prestavili na drugo gradbišče, so vseeno t rdno zagotovili, 
da gradnja druge polovice v bistvu že teče. 

Pred začetkom resnejših del na drugi polovici pa so 
imeli zadržek. Stanovanj v delu bloka, ki ga še ni, niso pro-
dali in tako nimajo denarja, da bi začeli z resno gradnjo 
druge polovice bloka. Zato so se občinski svetniki še enkrat 
izkazali in takoj "kupili" deset s tanovanj v bloku, ki ga še 
n i in tako že "potrošili" 120 milijonov tolarjev iz pro-
računov, ki j ih še tudi ni, saj j ih bo sprejemal naslednji 
občinski svet naslednja štiri leta ... Tako je usoda bloka v 
celoti rešena, saj bodo po nekaterih kalkulacijah gradbin-
ci kot dobri gospodarji lahko zgradili blok do konca že kar 
s kupnino za stanovanja, k i j i h svet občine "kupil" vnaprej. 
Vegrad se je tako izkazal kot dvojno dobri gospodar. Najprej 
je občini za kupnino zemlje, ki bi jo le-ta morala vložiti v 
komunalno pripravo novih parcel za gradnjo, prodal sko-
raj tretjino stanovanj v prvi polovici bloka. V drugi polovi-
ci še nedograjenega bloka pa je tej isti občini zopet prodal 
tretjino še neobstoječih stanovanj. Kot že rečeno, ocenju-
je se, da bi se za vrednost vnaprej prodanih stanovanj 
lahko zgradila cela druga polovica bloka. I n tako bodo 
gradbinci preostali dve tret j ini stanovanj v polovici, ki je 
še ni, naknadno prodali na "trgu". V Velenju, kjer je tr-
govanje s stanovanji živahno, Vegrad za podobna novoz-
grajena stanovanja n a Prešernovi n i iztržil več, kot stopet-
deset tisoč tolarjev za kvadratni meter, v Šoštanju pa prave-
ga trga ni, zato lastnik Vegrad lahko tudi v bodoče ne 
samo pri t rgovanju z občino vztraja pr i ceni, ki znaša 
preko stoosemdeset tisoč tolarjev za kvadratni meter pro-
danega stanovanja. To j im obeta čisti zaslužek dveh mili-
jonov mark ali približno dvesto milijonov tolarjev. Ali pri-
bližno eno tret j ino proračuna Občine Šoštanj. 

Tako, vidite, lahko v praksi spoznamo, kaj pomeni biti 
"dober gospodar". Sredi Šoštanja se n a m gradijo stanovan-
ja z velikim dobičkom, kljub temu da nekateri vztrajno pon-
avljajo, d a j e Šoštanj propadajoče mesto. 

• Perorez 

Svetniški svetniki 
Vsi, ki se zabavajo s tem, kar se dogaja 

na velenjskem občinskem svetu, upajo, da se 
razpoloženje zadnje seje ne bo ponavljalo. 
Tak mir ni zanimiv. Pa ne, da so si pred 
volitvami še svetniki nadeli svetniški sijaj. 

Zdaj pa spet 
Minil je teden boja proti kajenju. Zdaj si 

ga lahko spet brez vsake slabe vesti prižgemo. 

Malo predelana 
Ali prav se piše Savinjski ali Mozirski 

gaj, marsikdo se vpraša. Saj je vseeno, dok-
ler tako lepo se ponaša. 

Pet palcev meri... 
Zgodilo se je, kar so nekateri menili, da 

se ne more zgoditi. Varteks je Rudarju res 
vzel mero. Pred tekmo so mnogi govorili, da 
rudarjevci "krojače" dobro poznajo. Zdaj si 

jih bodo še bolj zapomnili. 

Vendarle pod streho 
V času mednarodnega obrtnega sejma v 

Celju je precej deževalo, a so organizatorji 
sejem vseeno uspešno spravili pod streho. 
Tudi obrtniki so v glavnem lahko z dežja 
stopili na suho - ne pod kap. 

Praznično govori 
Ob visokem prazniku Šoštanja se vrstijo 

najrazličnejši govori. V glavnem prigovori. 
Nekatere pa kličejo na zagovor. 

Brez dela ni dela 
Različni klubi za iskanje zaposlitve so 

se pri nas že močno razširili. Toliko jih je, da 

Miran Ravter: 

Slovo belim poljanam 
Že pred časom smo v našem 

tedniku v daljšem pogovoru 
pisali, da je Miran Ravter, Ve-
lenjčan, ki je bil nazadnje član 
mariborskega Branika, dal slovo 
belim poljanam, vendar le kot 
tekmovalec, odslej naprej pa bo 
vijugal po strminah zgolj zaradi 
užitka. Predprejšnji četrtek je 
Miran povabil v telovadnico OŠ 
Šalek v Velenju svoje kolege iz 
reprezentanco Jureta Koširja, 
Reneja Mlekuža, Andreja 
Miklavca, Mitjo Kunca..., ki so 
odigrali prijateljsko tekmo z Mi-
ranovo ekipo Hermi neopazni 
strelovodi in se tudi na ta način 
poslovili od Mirana kot tek-
movalca. 

Športno-zabavna prireditev 
je pokazala, da je Miran imel 
veliko prijateljev, saj so ljubitelji 
smučanja do zadnjega kotička 
napolnili telovadnico. Ob tej 
priložnosti so mu mnogi izrekli 
besede zahvale, saj je s svojimi 
mednarodnimi nastopi pred-
stavljal svojo domovino v svetu. 
Med drugim so mu roko stisnili 
in mu izročili spominsko darilo 
tudi velenjski župan Srečko 
Meh, predsednik Športne zveze 
Velenje Jože Kavtičnik (katere-
mu se je Miran Ravter še pose-
bej zahvalil za veliko pomoč pri 
pripravi tega lepega večera) in 
Franci Lenart, predsednik SK 
Velenje. Miran se je zahvalil 

tudi vsem drugim, ki so tudi 
omogočili prireditev in vsem, ki 
so ga kdajkoli podpirali. 

Ob tem dogodku je Jure 
Košir povedal: 

"Seveda smo se z veseljem 
odzvali Miranovemu vabilu, 
vendar si nismo predstavljali, da 
bo stvar tekla v tako velikem ob-

segu. Razpoloženje v dvorani 
je bilo enkratno in zelo smo 
uživali, vsaj zase to lahko za-
trdim. Vesel sem, da je Miranu 
vse tako lepo izteklo, tudi njemu 
je lahko takšno slovo v čast in 
veliko veselje. V reprezentanci 
ga bomo seveda pogrešali, saj 
je bil pravi športnik in vselej 
dober prijatelj." 

Tako lepega slovesa najbrž 
ni pričakoval niti Miran 
Ravter, kako si se počutil? 

"Priznati moram, da je bilo 
zares lepo in posebej sem vesel, 
da je prišlo toliko ljudi, pred-

vsem mladih in upam, da sem 
prav mlade vsaj malo navdušil za 
smučarski šport, res sem zelo 
zadovoljen in hkrati ganjen ob 
časti, ki so mi jo izkazali. Fantom 
iz reprezentance sem zelo 
hvaležen, čeprav smo bili že prej 
domenjeni, da bodo prišli 
kadarkoli jih bom povabil." 

Bo Miran poslej smučal 
samo za zabavo, rekreacijo? 

"Ja, nekaj v tem smislu, 
čeprav bo težko presekati vse 
naenkrat." 

• vos 

Bolj kot košarkarska tekma (izid ob taksnem dogodku sploh ni pomemben), je bilo na-
porno poziranje, saj je bila kar dolga vrsta tistih, ki so se želeli slikati z Miranom in nje-

govimi reprezentančnimi kolegi 

če bi vsi brezposelni res dobili delo, bi bilo 
v klubih samih veliko ljudi brez dela. 

V družbi ni moči 
Vse kaže, da se individualnost močno 

povzpenja nad kolektivizmom. To smo spoz-
nali tudi na zadnjem moštvenem državnem 
prvenstvu v atletiki. Ekip, ki bi se bile 
pripravljene prikloniti kraljici športa, je bilo 
zelo malo. A 

Poti vodijo v Velenje 
Pikin festival je mnogo uspešnejši od 

vseh različnih agencij za privabljanje turis-
tov. Pika privabi na deset tisoče ljudi in še 
ambasadorje. Na mladih turizem stoji. 

Vladavina ljudstva 
Če se bo državna birokracija še naprej 

tako razmnoževala, bomo spet lahko rekli, 
da (nam) vlada ljudstvo. 

Dušan Ajtnik, vodja Urada župana 
Mestne občine Velenje, je bil pred 

nedavnim določen za šefa ekipe pri 
gradnji mostu med Velenjem in Ptu-

jem. Šlo je za oddajo TV Slovenija 
Mostovi. Ker mu je šlo kar dobro, so 
ga na podlagi pridobljenih referenc 

zdaj določili še za glavnega gradbin-
ca pri novem projektu - gradnji mo-

stu med občino in cerkvijo. Janez Fur-
man, župnik iz Starega Velenja mu je 

prijateljsko svetoval, naj 
pri temeljih nikar 

ne "špara" 
cementa. 

Draga Bahuna, člana Uprave Gorenja (desno), je vse 
pogosteje videti ob igriščih. Z dr. Emilom Rojcem 
(tudi Gorenje) sta se pred kratkim zadrževala ob teniških 

igriščih ob Velenjskem jezeru. "Saj je tenis lep šport, nič 
ne rečem," je potem Bahun menda zaupal dr. Rojcu, "am-
pak rokomet mi je vseeno bliže." Kaj neki lahko ta izjava 

pomeni, bomo najbrž še slišali (in pisali). 

Takole sta se po žrebu četrtfinalnih parov 
slovenskega nogometnega pokala veselila 
Janko Benčina, trener enajsterice Esotecha 
iz Šmartnega ob Paki (levo) in član uprave 
tega kluba Alojz Polak. Skrivnostni nasme-
šek Petra Ažmana, tudi člana šmarške uprave 
(na sredini), bi lahko pomenil dvoje: bodisi, 
da jima je bilo nad vse všeč, da je Polak z 
žrebom za nasprotnika Maribor Teatanicu 
"namestil" Rudarja bodisi, da sta se tako 
razveselila svojega nasprotnika v istem tek-
movanju, Palome Šege, s katerim bodo 
Šmarčani, tako pravijo, opravili z levo roko, 
oprostite, nogo. 
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Listne 
grablje ROBO-

GRIP Mizarska 
klesce spona 

3.990 SIT! 4.950 SIT Garnitura hitrih 
viličasto-obročnih ključev j 
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Vrtni voziček 

.990 SIT 

Nemogoče je mogoče 

KOVINOTIHNA 

1.10. 1998 
P C V E L E N J E 
STROKOVNA PREDSTAVITEV izdelkov 
CRRFTSMAN® 
o d 1 0 h - 1 3 h i n o d 1 5 h - 1 8 h 

Dodatni 5 % gotovinski popust 
za nakup nad 5.000 SIT s Kartico 
Kovinotehna za izdelke iz te ponudbe 
na ta dan v Prodajnem centru v Velenju. 

Velenjčani dobri, 
zmagovalci Ljubljančani 

Novo v Kovin 

Občina Nazarje 

Svečana seja in 
slavje občanov 

Raznolik enotedenski splet 
prireditev ob prvem prazniku 
občine Nazarje so sklenili na 
dan praznovanja, torej v petek, 
18. septembra. Najprej so se na 
športnem igrišču na veselem 
srečanju zbrali otroci in mlad-
ina, kasneje so se jim 
pridružili še številni občani, 
gostje in dobitniki občinskih 
priznanj, prireditelji pa so vese-
lo druženje dopolnili s 
čudovitim ognjemetom, kot se 
za prvo praznovanje seveda 
spodobi. 

V veliki dvorani nazarskega 
delavskega doma je bila pred 
tem svečana seja občinskega sve-

ta z odličnim kulturnim spore-
dom in s podelitvijo županovih in 
občinskih priznanja, pri čemer 
naj ponovimo, da je listino čast-
nega občana prejel Aleksander 
Videčnik. Občanom in gostom 
so prvič uradno predstavili zas-
tavo in grb občine Nazarje, 
slavnostni govornik pa je bil 
župan Ivan Purnat. Ob lepem 
slavnostnem vzdušju pa vendar-
le velja dodati, da je bila seja 
nekoliko okrnjena. Zaradi 
znanih zapletov tistega dne v 
Državnem zboru se slavja nam-
reč ni mogel udeležiti minister 
za šolstvo in šport dr. Slavko 
Gaber, ki bi moral gostiteljem in 

slavljencem izročiti listino o vpisu 
nazarske osnovne šole v razvid 
javnih vzgojno - izobraževalnih in 
vzgojno varstvenih zavodov 
Slovenije z datumom 18. sep-
tember, zato je občinski praznik 
na ta dan po sklepu občinskega 
sveta razglasil njegov predsed-
nik Pavel Bitenc. 

Vsekakor raznolike prired-
itve, pridobitve in slavje 
dokazujejo upravičenost 
samostojne občine Nazarje in 
obetajo njen vsestranski razcvet 
v naslednjem obdobju. 

mjp 

Nagrajenci 

Zveza ZŠAM Slovenije in ZŠAM Velenje 

Velenje, Nove Preloge, 19. 
septembra - Čeprav je bilo to 
že 17. po vrsti državno tek-
movanje poklicnih voznikov 
Zveze ZŠAM Slovenije in 5. 
državno tekmovanje avtome-
hanikov zveze, je bilo tokrat 
prvič v Velenju. Da je bilo, po 
mnenju udeležencev, med na-
jbolje uspeli doslej, ni bila za-
sluga le lepega vremena in or-
ganizatorjev (Zveze Zveze 
šoferjev in avtomehanikov 
Slovenije in ZŠAM Velenje), 
ampak tudi soorganizator 
APS Velenje. Kot so poudar-
jali vodilni možje Zveze ZŠAM 
Slovenije že davno ni več na-
men tovrstnih srečanj pri-
tiskanje plina in "motanje 
volana" ter privijanje z velikim 
ključem, ampak je pomemb-
no biti tukaj in zdaj, se tudi na 

Zelo uspešna ekipa ZSAM Velenje. Osvojila je drugo 
mesto v ekipni razvrstitvi, med njimi so kar trije državni 

prvaki. (foto:jm) 

takšen način izobraževati in 
izpopolnjevati znanje ter 
veščine. 

Vozniki tovornjakov nad 5 ton so morali na preizkušnjah 
pokazati dobršno mero znanja in spretnosti. Šlo je za 

milimetre, ne centimetre. (foto:tp) 

Med približno 100 sodelu-
jočimi so Velenjčani dosegli 
kar precej vidnih uvrstitev, 
pokal za prvo mesto in pre-
hodni pokal pa so "odnesli" 
člani ekipe ZŠAM Ljubljanski 
potniški promet. 

Tekmovanje je potekalo na 
dveh lokacijah, in sicer so av-
tomehaniki na otto in diesel 
motorjih svoje znanje in spret-
nosti pokazali v prostorih av-
toservisa APS, tekmovanje v 
cestno-prometnih predpisih za 
voznike in nato še spretnostna 
vožnja s kamioni pa na av-
topoligonu Premogovnika Ve-
lenje v Novih Prelogah. 

Druženje prijetnega s ko-
ristnim so sklenili s podelitvijo 
priznanj najboljšim v prostorih 
restavracije Jezero v Velenju. 

mtp 

V skupini do 5 ton je med 22 tekmovalci 
i zmagal Roman Kuzma (ZŠAM Ljubljanski 
i potniški promet), najboljši Velenjčan pa je bil 
: Sašo Tomše na 3. mestu. Ekipni zmagovalci v 
i tej skupini so bili člani ekipe ZŠAM Velenje. 

30 tekmovalcev je nastopilo v kategoriji 
nad 5 ton. Tu je svoje delo najbolje opravil 
Jože Turk (ZŠAM Novo Mesto). Novomeščani 
so bili tudi ekipni zmagovalci v tej disciplini, Ve-
lenjčani pa tretji. 

Med 18 vozniki avtobusov je slavil Ve-
lenjčan Janko Pučnik. Ekipni zmagovalci so 
postali vozniki avtobusov Ljubljanskega pot-
niškega prometa, Velenjčani so bili drugi. 

Boris Špeh, Franci Jurko, Srečko Rošer, 
vsi člani velenjske ekipe ZŠAM so bili najboljši 

med 13 avtomehaniki na diesel motorjih. Seve-
da so postali tudi ekipni zmagovalci. 

V skupini avtomehanikov otto motorjev pa 
so nastopili le trije. Zmagal je Alojz Vrčkovnik 
(ZŠAM Velenje) pred Robijern Napotnikom in 
Ivanom Svetkom (ZŠAM Žalec). Ekipni 
zmagovalci pri avtomehanikih so postali prav 
tako Velenjčani. 

V skupni uvrstitvi vse vidne uvrstitve Ve-
lenjčanov niso zadoščale za osvojitev prvega 
mesta in s tem prehodnega pokala, ampak sta 
obe lovoriki v rokah ekipe članov ZŠAM Ljubl-
janskega potniškega prometa. Pokal jim je 
podelil direktor Premogovnika Velenje mag. 
Franc Žerdin. 

Plošča prvi učilni 

Bogata duša Pustega 
polja 

Prireditve ob prvem prazniku 
občine Nazarje so lepo razdelili 
po celotnem območju občine, ena 
izmed njih pa je bila tudi v vasi 
Pusto polje. A velja ob tem 
poudariti, da je ime kraja le 
naključna posledica naravne 
nesreče v precej oddaljeni 
preteklosti. Prej bi vasi pristajalo 
nekdanje ime "zlato polje," saj tu 
živijo pridni in vedri ljudje z do-
brim srcem in bogato dušo. 

Potrditev tega je bilo med 
drugim tudi odkritje spominske 
plošče na stari kmečki hiši, v ka-
teri so davnega leta 1854 sami 
poskrbeli za prvo učilno na 
širšem področju in v njej sami 
ponudili znanje svojim otrokom. 
Kaj kmalu je bila seveda učilna 
premajhna in šolo so slabih dva-
jset let kasneje preselili na sosed-
njo Gorico, kjer so jo nekajkrat 

razširili, ukinili pa šele v bližnji 
preteklosti. Ob prisrčnem kul-
turnem sporedu je o zgodovin-
skih dejstvih in spominih na 
šolanje na Gorici doživeto spre-
govorila Vera Pečnik, ploščo je 
odkril nazarski župan Ivan Pur-

nat, kasnejšega obujanja spomi-
nov in vedrega razpoloženja po 
zaslugi domačinov pa ne kaže 
posebej poudarjati. 

mjp 

V mladi krajevni skupnosti Kokaije so se tudi 
pridružili slavju ob prazniku občine Nazarje. 
Daleč v preteklost so segli in prijeten, domač in 
izviren večer namenili spominu na kokarske in 
zadrečke lončarje, ki so sloveli doma in širom po 
svetu. Ne toliko po obliki svojih izdelkov, temveč 
predvsem po njihovi črni barvi, ki sojo "pričar-
ali! s pomočjo borove smole in svojih drugih 
skrivnosti. 

Lotili so se torej večera, "na pomoč" poklicali 
lončarja od drugod, saj ga sami ne premorejo 
več, sicer pa so v zanimivem in šaljivem večeru 
nastopili mladi in stari. Bilo je prvič in bilo je 
lepo, to mora biti spodbuda, da bodo korajžno 
izvedli tudi naslednje lepe večere. In prizorišče -
izvirno urejen in za ta namen pripravljen ko-
zolec sredi vasi. Ni pripomba, je pohvala. 

Mjp 

Prikaz lončarjenja je bil dovolj nazoren 



ČETRTEK, 
24. septembra 

SLOVENIJA 1 
09.30 Plesna šola Kazino, 1. 

oddaja 
09.45 Plavalna šola, 3/3 
10.25 Divja Amazonija, 4/12 
11.15 Druženje in praznovanje, 

7/10 , 
11.45 Homo turisticus 
12.05 J.A.G., 19/22 
13.00 Poročila 
13.15 Zgodbe iz školjke 
13.45 70/40 RTV Slovenija iz 

muzeja 
14.30 Okolje in mi 
15.00 Osmi dan 
15.30 Pavja pomlad, 2/3 
16.25 Slovenski utrinki 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.25 Oglasi 
17.30 Jasno in glasno, kontaktna 

oddaja 
18.20 Resnična resničnost 
19.05 Risanka 
19.20 Oglasi 
19.30 TV dnevnik, vreme, š port 
20.00 Oglasi 
20.05 Naši prijatelji na severu, 7/9 
21.00 Dobro je vedeti 
21.05 Tednik 
22.00 Odmevi, vreme 
22.30 Kultura 
22.40 Šport 
22.45 Oglasi 
22.50 Gibljive slike 
23.20 Otvoritveni koncert 46. 

poletnega festivala -
orkester slovenske policije 

00.25 Resnična resničnost 

SLOVENIJA 2 
10.00 Trdno v sedlu, 8/65 
10.25 Pacific drive, 64/130 
10.50 Rdeča ptica, 2/6 
11.35 TNT 
12.30 Povabilo na blues: Jani 

Kovačič, 1. del 
13.20 Naša krajevna skupnost -

solidarnost 
14.10 Svet poroča 
15.45 Don Kihot, 3/39 
16.15 Vroča streha, korejski film 
18.05 Opremljevalke, 13/21 
18.30 Kdo je glavni, 22/22 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Ljubljana: Evropska liga v 

košarki (M), UNION 
OLIMPIJA - TEAMSYSTEM, 
prenos 

22.00 Živalski vrt, ang. film 
23.55 Bela soba II., 2/5 
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07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Bogati in nesrečni, nan. 
10.50 Top shop, tv prodaja 
11.00 Kassandra, nan. 
12.00 Skrite strasti, nan. 
13.00 Od maja do decembra, nan. 
13.30 ženska, ki je ljubila Elvisa, 

film 
15.30 Bogati in nesrečni, nad. 
16.30 Policaji s srcem, nan. 
17.30 Kassandra, nad. 
18.40 Marimar, nan. 
19.15 24 ur 
20.00 Brez zapor z Jonasom 
21.00 Melrose Plače, nan. 
22.00 želite, milord, nan. 
23.00 Nuna in kavboj, amer film 
01.00 24 ur 
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09.00 NAJ SPOT DNEVA 
09.05 VIDEO TOR ponovitev 

glasbene oddaje 
09.50 VABIMO K OGLEDU 
09.55 KOŠARKA - POKAL 

SAPORTA; PIVOVARNA 
LAŠKO: TOPO HELSINKI; 
posnetek tekme 

11.15 TV IZLOŽBA 
12.00 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TV IZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 0KARINA FOLK FESTIVAL 

BLED;skupina CRAOBH 
RUA iz Irske 

21.25 IZ PRODUKCIJE 
ZDRUŽENJA LTV: oddaja 
ATV SIGNAL LITIJA 

21.55 REGIONALNE NOVICE 
22.00 NAJ SPOT DNEVA 
22.05 TV IZLOŽBA 
22.10 VIDEOSTRANI do 24.00 

PETEK, 
25. septembra 

SLOVENIJA 1 
09.30 Jasno in glasno, kontaktna 

oddaja 
10.30 Resnična resničnost 
11.15 Pomagajmo si 
11.40 Na vrtu 
12.05 Naš i prijatelji na severu, I 7/9 
13.00 Poročila 
13.10 Vremenska panorama 
14.35 Gibljive slike 
15.05 Srečanje na Osojah, SLG 

Celje 
16.20 Mostovi 
16.50 Obvestila in oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.25 Oglasi 
17.30 Lahkih nog naokrog 
18.20 Izzivi prihodnosti, 10/22 
18.45 Razpoke v času: Šmarna 

gora - zakleta graščina 
19.10 Risanka 
19.20 Oglasi 
19.30 TV dnevnik, vreme, š port 
20.00 Zrcalo tedna 
20.13 Oglasi 
20.15 Petka 
21.55 Oglasi 
22.00 Odmevi, vreme 
22.30 Kultura 
22.40 Šport 
22.45 Oglasi 
22.50 Polnočni klub 
00.00 Sto let gramofona, dokum. 

oddaja 
01.00 Izzivi prihodnosti, 10/22 
01.30 Razpoke v času: Šmarna 

gora, ponovitev 

SLOVENIJA 2 
10.00 Trdno v sedlu, 9/65 
10.25 Pacific drive, 65/130 
10.50 Opremljevalke, 13/21 
11.15 Kdo je glavni, 22/22 
11.40 Dobri človek v Afriki, ang. 

film 
15.00 Kolesarska dirka po Španiji, 

prenos 
17.30 TV prodaja 
18.00 Oglasi 
18.05 Pasje življenje, 21/22 
18.30 Čudežni otrok, 14/22 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Paralele, TV film 
21.20 Obletnici RTV Slovenija 
22.30 Vinska popotovanja, 11/13 
22.50 Vetrnica, švic. fi lm 
00.10 Klient, 12/19 

T V j 
07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Bogati in nesrečni, nan. 
10.50 Top shop, tv prodaja 
11.00 Kassandra, nan. 
12.00 Skrite strasti, nan. 
13.00 Od maja do decembra, nan. 
13.30 Mestna vročica, amer. film 
15.30 Bogati in nesrečni, nad. 
16.30 Policaji s srcem, nan. 
17.30 Kassandra, nad. 
18.40 Marimar, nan. 
19.15 24 ur 
20.00 Smrtonosno orožje 3, amer. 

akcijski film 
22.00 Kalifornija, amer. fi lm 
00.00 Skrivne izpovedi in fantazije, 

7. del erotične serije 
00.30 Skrivne izpovedi in fantazije, 

8. del erotične serije 
01.00 24 ur 
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09.00 DOBRO JUTRO; informa-
tivno razvedrilna oddaja 

10.15 OKARINA FOLK FESTIVAL 
BLED; skupina CRAOBH 
RUA iz Irske 

11.35 VABIMO K OGLEDU 
11.40 IZ PRODUKCIJE 

ZDRUŽENJA LTV: oddaja 
ATV SIGNAL LITIJA 

12.10 TV IZLOŽBA, VIDEOSTRANI 
17.55 NAJ SPOT DNEVA 
18.00 OTROŠKI MIŠ MAŠ, 

kontaktna oddaja 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 RISANKA 
19.25 TV IZLOŽBA 
19,30 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 POIŠČI IN UNIČI, am. film 
21.35 KAKO BITI ZDRAV IN 

ZMAGOVATI S.E.M. - 36. 
22.05 REGIONALNE NOVICE 
22.10 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
23.10 TV IZLOŽBA 
23.15 VIDEOSTRANI do 24.00 

SOBOTA, 
26. septembra 

SLOVENIJA 1 
08.00 Zgodbe iz š koljke 
08.30 Čarobni š olski avtobus, 

39/39 
08.55 Živahni svet iz zgodb 

Richarda Scarryja, 13/13 
09.20 Modro poletje, 36/37 
10.00 Petka 
11.20 Resna glasba 
11.30 Razpoke v času: Šmarna 

gora, ponovitev 
12.00 Tednik 
12.50 Dobrodoš li doma 
13.00 Poročila 
13.35 Prisluhnimo tišini 
14.05 Polnočni klub 
15.15 Sehčeva senca, amer. film 
16.50 Obvestila 
17.00 Obzornik 
17.10 Oglasi 
17.15 19. EBU festival sodobne 

ljudske glasbe v Portorožu: 
Marko Banda in Bogdana 
Herman, Slovenija 

17.45 Oglasi 
17.50 Na vrtu 
18.15 Ozare 
18.20 Okavango, 9/10 
19.10 Risanka 
19.25 Oglasi 
19.30 TV dnevnik, vreme, š port 
20.15 Res jel 
21.45 Homo turisticus 
22.05 Druženje in praznovanje, 

8/10 
22.40 Poročila, vreme 
22.50 Šport 
23.05 Oglasi 
23.10 70/40 RTV Slovenija iz 

muzeja 
00.00 Smrti na preži, ang. film 
01.30 na vrtu 

SLOVENIJA 2 
09.30 Zlata š estdeseta 
10.35 Jeklene ptice, ang. 

animirana nan. 
11.25 Paralele, TV film 
12.45 Obletnici RTV Slovenija 
13.55 TV prodaja 
15.00 Kolesarska dirka po Španiji, 

prenos 
17.25 Teniški magazin 
17.55 DP v košarki 
19.25 Oglasi 
19.30 Videoring 
20.00 Zavoljo časti, amer. film 
21.45 V vrtincu 
22.30 Don Kihot, 4/39 
23.00 Sobotna noč: Vlado Kreslin 

s prijatelji 

X ,m 

07.00 Dobro jutro, Slovenija 
08.00 Poš tar Pat, ris. serija 
08.30 Dogodivš čine medvedka 

Ruxpina, ris. serija 
09.00 Maska, ris. serija 
09.30 Kremenčkovi, ris. serija 
10.00 Pajkec, nan. 
10.30 Batman, nan. 
11.00 Miss Slovenije 
13.00 Formula 1, trening 
14.00 Malrose plače special 
15.00 Sinbadove pustolovš čine, 

nan. 
16.00 Herkul, nan. 
17.00 POP party. 
18.15 Beverly Hills 90210, nad. 
19.15 24 ur 
20.00 Lov za izgubljenim 

zakladom, amer. film 
22.00 Odpadnik, nan. 
23.00 Mona Lisa, ang. film 
01.00 Playboy special 
02.00 24 ur, ponovitev 
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09.00 NAJ SPOT DNEVA 
09.05 OTROŠKI MIŠ MAŠ, 

ponovitev 
10.05 POIŠČI IN UNIČI, am. film 
11.35 VABIMO K OGLEDU 
11.40 KAKO BITI ZDRAV IN 

ZMAGOVATI; S.E.M. - 36. 
12.10 TV IZLOŽBA 
12.15 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TV IZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 725. VTV MAGAZIN 
20.25 GRAŠKA GORA POJE IN 

IGRA; posnetek prireditve 
21.40 725. VTV MAGAZIN, ponov. 
22.00 NAJ SPOT DNEVA 
22.05 TV IZLOŽBA 
22.10 VIDEOSTRANI DO 24.00 

NEDELJA, 
27. septembra 

SLOVENIJA 1 
08.00 Skrivno življenje igrač 
08.15 Cilkin kotiček, risanka 
08.25 Cofko cof, 5/13 
08.50 Srebrnogrivi konjič, 5/26 
09.10 Telerime 
09.15 Zares divje živali, 3/26 
09.50 Ozare 
09.55 Howard GoodalI predstavlja 

orgle, 2/4 
10.20 Orgelska sonata št. 2 
10.35 Resna glasba 
11.00 Vsi smo ena družina, 7/20 
11.30 Obzorja duha 
12.00 Ljudje in zemlja 
12.30 4 x 4 
13.00 Poročila 
13.10 Res je! 
14.40 Agnes Cecilia, švedski film 
16.50 Obvestila 
17.00 Obzornik 
17.15 Petdeset let folklorne 

skupine France Marolt 
18.40 Južna postovka 
19.10 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, š port 
20.00 Zoom 
21.35 Skice za portret glasbenika 
22.30 Poročila, vreme 
22.40 Šport 
22.50 Murphy Brown, 4/25 
23.15 Vendetta, 3/6 
00.05 Južna postovka 

SLOVENIJA 2 
09.00 Pravi biznis 
09.55 V vrtincu 
10.35 Naj živi kraljica, nizoz. film 
12.25 TV prodaja 
17.55 Atletika: SP v malem 

maratonu, posnetek iz Alstra 
18.25 DP v nogometu: HIT 

GORICA-MURA, posnetek iz 
Nove Gorice 

19.30 Videoring 
20.00 Naš a krajevna skupnost -

prisilno mrtev 
20.50 Nekropola, dokum. oddaja 
21.45 Šport v nedeljo 
22.30 Skupinska slika z gospo, 

nemški film 

s k r i > 
07.00 Butec in butec, ris. serija 
07.30 Dogodivš čine medvedka 

Ruxpina, ris. serija 
08.00 Munkci, ris. serija 
08.30 Kremenčkovi, nan. 
09.00 Dogodivš čine ježka Sonika, 

ris. serija 
09.30 Batman, nan. 
10.00 Beverly hills 90210, nan. 
11.00 Melrose plače, nan. 
12.00 Brez zapor z Jonasom 
13.00 Oddaja pred prenosom dirke 

formula 1 
14.00 Formula 1, prenos 

(Luxemburg) 
16.00 Baby boom, nan. 
16.30 Pasje misli, franc. film 
18.00 Novice, vreme 
18.30 Sedma nebesa, nan. 
19.15 24 ur 
20.00 Super POP s S. Auerjem 
21.45 Športna scena 
23.00 Umori ob jezeru, amer. film 
01.00 24 ur 

k a n a l i 
ETJ [ T a 2 7 
k f W 4 6 -•-li SSSHSJBS 5 2 

PONOVITVE ODDAJ: 
09.00 OTROŠKI MIŠ MAŠ, 

ponovitev 
10.00 724. VTV MAGAZIN 
10.20 ŠPORTNI TOREK, športna 

informativna oddaja 
10.40 REPORTAŽA Z BOKSARSKE 

PRIREDITVE "POKAL MIRU" 
11.05 IZ PONEDELJEKOVE 

ODDAJE DOBRO JUTRO 
12.05 EPP/ VABIMO K OGLEDU 
12.10 725. VTV MAGAZIN 
12,30 IZ SREDINE ODDAJE 

DOBRO JUTRO 
13.30 GRAŠKA GORA POJE IN 

IGRA, posnetek prireditve 
14.40 IZ PETKOVE ODDAJE 

DOBRO JUTRO 
15.40 VIDEOSTRANI 
16.30 SKRBIMO ZA ZDRAVJE; 

OSTEOPOROZA 
17.30 POIŠČI IN UNIČI, am. film 
19.00 KAKO BITI ZDRAV IN 

ZMAGOVATI; S.E.M. - 36. 
19.30 IZ PRODUKCIJE ZLTV, 

oddaja ATV SIGNAL LITIJA 
20.00 VIDEO TOR glasbena oddaja 
20.45 ZGODOVINA AVTOMOBILIZ-

MA, 23. del dok. oddaje 
21.10 VIDEOSTRANI 

PONEDELJEK, 
28. septembra 

SLOVENIJA 1 
09.30 Zvezdica, 1/26 
10.00 Lahkih nog naokrog 
10.45 Izzivi prihodnosti, 10/22 
11.10 Okavango, 9/10 
12.00 Slovenski magazin 
12.30 Utrip 
12.45 Zrcalo tedna 
13.00 Poročila 
13.30 Ljudje in zemlja 
14.00 Skice za portret glasbenika 
14.50 Zoom 
16.20 Dober dan, Koroš ka 
16.50 Obvestila, oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.30 Radovedni Taček 
17.45 Zares divje živali, 3/26 
18.20 Recept za zdravo življenj? 
19.05 Risanka 
19.10 Žrebanje 3 x 3 plus 6 
19.30 Dnevnik, vreme 
20.05 Komisar Rex, 4/13 
21.00 Dobro je vedeti 
21.05 Odstiranja 
22.00 Odmevi 
22.25 Kultura 
22.35 Vreme, š port 
22.50 Odstiranja, pogovor 
00.50 Recept za zdravo življenje 

SLOVENIJA 2 
10.00 Trdno v sedlu, 10/65 
10.25 Pacific drive, 66/130 
10.45 Pasje življenje, 21/22 
11.10 Čudežni otrok, 14/22 
11.35 Šport v nedeljo 
12.20 Vinska popotovanja, 11/13 
12.45 Suhčeva senca, amer. film 
16.40 Vetrnica, švic. film 
18.00 Oglasi 
18.05 Okus po zločinu, 7/10 
19.00 Lingo, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Studio city 
20.55 Trend, oddaja o modi 
21.45 Pomp 
22.40 Brane Rončel izza odra 
00.10 Studio city 
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07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Bogati in nesrečni, nan. 
10.50 Top shop 
11.00 Kassandra, nan. 
12.00 Skrite strasti, nad. 
12.45 Športna scena 
14.00 Resnične usode, nan. 
14.30 Diagnoza: umor, nan. 
15.30 Bogati in nesrečni, nan. 
16.30 Policaji s srcem, nan. 
17.30 Kassandra, nad. 
18.40 Marimar, nan. 
19.15 24 ur 
20.00 1 , 2 , 3 - k d o dobi? 
21.00 Urgenca, nan. 
22.00 Želite, milord, nan. 
23.00 Pokvarjena srca, amer. film 
01.00 24 ur, ponovitev 
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09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno-razvedrilna oddaja 

10.15 725. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 

10.35 VABIMO K OGLEDU 
10.40 GRAŠKA GORA POJE IN 

IGRA Ž98, ponovitev 
11.50 TV IZLOŽBA 
12.00 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19,00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TV IZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 VISOK PRITISK, pogovor v 

studiu Tema oddaje : MEJNI 
KAMEN - OSLOVA SENCA ? 

21.05 REGIONALNE NOVICE 
21.10 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
22.10 KOŠARKA UNION OLIMPIJA 

: PIVOVARNA LAŠKO 
23.30 TV IZLOŽBA 
23.35 VIDEOSTRANI do 24.00 

TOREK, 
29. septembra 

SLOVENIJA 1 
09.30 Pustolovš čine, 3/24 
10.00 Recept za zdravo življenje 
10.45 Petdeset let folklorne 

skupine France Marolt 
12.10 Komisar Rex, 4/13 
13.00 Poročila 
13.10 Vremenska panorama 
16.20 Brez meje 
16.50 Obvestila in oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.30 Nina in Ivo, 6/8 
17.45 Waynove dogodivš čine, 

19/26 
18.10 Oddaja za otroke 
18.25 Pisma slovenskih pesnikov 

in pisateljev 
19.05 Risanka 
19.25 Oglasi 
19.30 TV dnevnik 
19.50 Vreme 
19.55 Šport 
20.05 Nostromo, 3/6 
21.00 Dobro je vedeti 
21.05 TV tribuna 
22.00 Odmevi, vreme 
22.20 Kultura 
22.30 Šport 
22.50 Max Emst, dokum. oddaja 
23.50 Pisma slovenskih pesnikov 

in pisateljev 

SLOVENIJA 2 
10.00 Trdno v sedlu, 11/65 
10.30 Pacific drive, 67/130 
10.50 Okus po zločinu, 7/10 
11.40 Studio city 
12.35 Sobotna noč 
14.55 Krakovv: povratna tekma 

UEFA v nogometu: VVISLA-
MARIBOR, prenos 

16.55 Zavoljo časti, amer. film 
18.05 Gospod in gospa Smith, 

3/12 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Osamljeni planet: Južna 

Indija 
20.45 Oglasi 
20.50 Lom valov, dansko franc. 

film 
23.25 Svet poroča 
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07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Bogati in nesrečni, nan. 
10.50 Top shop 
11.00 Kassandra, nan. 
12.00 Skrite strasti, nan. 
13.00 Od maja do decembra, nan. 
13.30 1 , 2 , 3 - k d o dobi? 
14.30 Diagnoza: umor, nan. 
15.30 Bogati in nesrečni, nan. 
16.30 Policaji s srcem, nan. 
17.30 Kassandra, nan. 
18.40 Marimar, nan. 
19,15 24 ur 
20.00 Resnične zgodbe: Ostati z 

mamo, nemški film 
21.45 Raztresena Ally, nan. 
22.30 Veronikine skuš njave, nan. 
23.00 Naglica, amer. film 
01.00 24 ur, ponovitev 

Mg ln i r t o . . . , . k a n a l i 
| P } ^ 2 7 

5 Z 
09.00 NAJ SPOT DNEVA 
09.05 VISOK PRITISK, pogovor v 

studiu Tema oddaje: MEJNI 
KAMEN - OSLOVA SENCA ? 

10,05 VABIMO K OGLEDU 
10.10 KOŠARKA: UNION 

OLIMPIJA: PIVOVARNA 
LAŠKO 

11.30 TV IZLOŽBA 
12.00 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TV IZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 726. VTV MAGAZIN, 

regionalni informativni 
program 

20.25 ŽUPANOVA TORTA, 
kontaktna oddaja; Gost v 
studiu: JURIJ MALOVRH, 
župan občine Šentjur 

21.10 ŠPORTNI TOREK, športna 
informativna oddaja 

21.30 ŠPORTNI GOST: BRANKO 
VIV0D, atlet - veteran 

21.55 NAJ SPOT DNEVA 
22.00 . 726. VTV MAGAZIN, 

ponovitev 
22.20 TV IZLOŽBA 
22.25 VIDEOSTRANI do 24.00 

SREDA, 
30. septembra 

SLOVENIJA 1 
09.30 Nina in Ivo, 6/8 
09.40 Waynove dogodivš čine, 

19/26 
10.10 Oddaja za otroke 
10.30 Pisma slovenskih pesnikov 

in pisateljev 
11.10 Mednarodna obzorja 
12.05 Nostromo, 3/6 
13.00 Poročila 
15.00 Murphy Brown, 4/25 
15.20 Max Ernst, dokum. oddaja 
16.20 Obzorja duha 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.25 Modro poletje, 37/37 
17.55 Plesna šola Kazina, 2. 

oddaja 
18.20 Divja Amazonija, 5/12 
19.10 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, š port 
20.00 J.A.G., 20/22 
21.00 Dobrodoš li doma 
21.05 Prave ženske, 3/3 
22.00 Odmevi, vreme 
22.30 Kultura 
22.40 Šport 
22.55 Osmi dan 
23.25 Pavja pomlad, 3/3 
00.15 Divja Amazonija, 5/12 

SLOVENIJA 2 
10.00 Trdno v sedlu, 12/65 
10.25 Pacific drive, 68/130 
10.45 Gospod in gospa Smith, 

3/12 
11.30 Pomp 
12.30 Nekropola, dokum. oddaja 
13.15 Novice iz sveta razvedrila 
16.10 Naj živi kraljica, nizoz. film 
18.05 Rdeča ptica, 3/6 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Nogomet: liga prvakov 
23.30 Nevarna gospa, 1/4 
00.25 Novice iz sveta razvedrila 
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07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Bogati in srečni, nan. 
10.50 Top shop 
11.00 Kassandra, nan. 
12.00 Skrite strasti, nan. 
13.00 Od maja do decembra, nan. 
13.30 POP party 
14.30 Diagnoza: umor, nan. 
15.30 Bogati in nesrečni, nan. 
16.30 Policaji s srcem, nan. 
17.30 Kassandra, nad. 
18.40 Marimar, nan. 
19.15 24 ur 
20.00 Črna smrt, amer. film 
21.45 Nikita, nan. 
22.30 Veronikine skuš njave, nan. 
23.00 Tujčeve oči, amer. film 
01.00 24 ur, ponovitev 
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09.00 DOBRO JUTRO; informa-
tivno-razvedrilna oddaja 

10.15 726. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 

10.35 VABIMO K OGLEDU 
10.40 ŽUPANOVA TORTA, 

ponovitev pogovora; Gost v 
studiu: JURIJ MALOVRH, 
župan občine Šentjur 

11.25 ŠPORTNI TOREK, športna 
informativna oddaja 

11.45 ŠPORTNI GOST: BRANKO 
VIV0D, atlet - veteran 

12.10 TV IZLOŽBA 
12.15 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 OTROŠKI PROGRAM 
19.25 TV IZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 NAJ SPOT,glasbena oddaja; 

Gost: ANDREJ ŠIFRER 
21.35 REGIONALNE NOVICE 
21.40 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
22.40 TV IZLOŽBA 
22.45 VIDEOSTRANI DO 24.00 

"Naš čas" izdaja Časopisno, založniško in RTV podjetje 
NAŠ ČAS, d.o.o., Velenje. Foitova 10. 

Izhaja ob četrtkih. 
Cena posameznega izvoda je 160 SIT, trimesečna 

naročnina 1.760 SIT, polletna naročnina 3.420, letna 
naročnina 6.400 SIT. 

Uredništvo: 
Boris Zakošek (direktor in glavni urednik), Stane Vovk (odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Planinc (pomočnica urednika), Janez 
Plešnik, Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel (novinarji), Mira 
Zakošek (urednica radija), Peter Rihtarič (tehnični urednik), 
Janja Košuta-Špegel (grafična oblikovalka). 

Propaganda: Nina Jug (vodja propagande), Sašo Konečnik, 
Jure Beričnik; telefon (063) 855-450, telefax (063) 851-990. 

Sedež uredništva in uprave: 3320 Velenje, Foitova 10, p.p. 
89 , telefon (063) 8 9 8 17 50, telefax (063) 8 5 1 - 9 9 0 . 

Žiro račun pri APP Velenje, številka 5 2 8 0 0 - 6 0 3 - 3 8 4 8 2 . 

Oblikovanje in graf. priprava: STUDIO MREŽA - Naščasd.o.o. 
Tisk in odprema: MA-TISK d.d., Maribor. 
Nenarocenih fotografij in rokopisov ne vračamo! 

Po mnenju Ministrstva za informiranje št. 23/26-92 je "Naš čas" uvrščen med 
proizvode informativnega značaja iz 13. točke, tarifna št. 3, za katere se plačuje 5% 
prometni davek. 



PRAZNIČNA NAGRADNA KRIŽANKA ELKROJ 
vi industrijski prodajalni v Mozirju ali Šoštanju 

Čestitamo za 
praznik! 

Če prenesete s pomočjo številk iz križanke črke v 
manjši lik, boste dobili geslo. Geslo, opremljeno z 
vašim naslovom, pošljite na Naš čas, d.o.o., Foitova 
10,3320 Velenje, s pripisom ELKROJ, najkasneje do 
ponedejka, 5. oktobra. 

1. bon v vrednosti 10.000 SIT za nakup v Elkro-
jevi industrijski prodajalni v Mozirju ali Šoštanju 

2. bon v vrednosti 7.000 SIT za nakup v Elkroje-
vi industrijski prodajalni v Mozirju ali Šoštanju 

3. bon v vrednosti 7.000 SIT za nakup v Elkroje-

1 2 |3 1 
1 1 
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i 
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NK Rudar 

Nesrečni sodniški podaljšek 
Prejšnji četrtek so nogome-

taši velenjskega Rudarja gosti-
li v prvi tekmi pokala pokalnih 
zmagovalcev hrvaški trenerja 
Draga Kostajnška je bila, da ne 
prejmejo zadetka in da morda 
enega dajo, zadovoljni pa bi bili 
tudi z neodločenim izidom. 

Vse do nekaj minut pred kon-
cem so tudi gostje z igro potrjevali, 
da bi bili prav tako zadovoljni z 
neodločenim izidom, saj so igrali 
zelo previdno. Toda, ko je že tekla 
tretja minuta sodniškega podaljška 
in ko so bili gledalci prepričano, 
da pač na tej mednarodni tekmi ne 
bodo videli nobenega zadetka, se 
je potrdilo pravilo, daje treba igra-
ti zbrano vse do zadnjega sodniko-
vega piska. 

Varteksov igralec s klopi Matas 
(na igrišče je prišel pred koncem 
tekme) je izmenjal dvojno podajo z 
nekdanjem igralcem Publikuma 
Kamberovičem in ciljal žogo v spod-
nji Dabanovičem levi kot. Udarec ni 
bil (pre)močan, velenjski vratar se je 
vrgel proti žogi, nakar je domačim 
gledalcem (gostujoči pa so se bučno 
veselili) zastal dih, saj mu je spolz-
ka žoga spolzela iz rok in in se sko-
talila v desno stran njegovih vrat. 
Ali je to mogoče, niso mogli verje-
ti na Rudarjevi klopi in Rudarjevi 
navijači, mogoče je, so si verjetno 
odgovarjali gostje. Da prav zaradi 
takšnih nepredvidenih dogodkov je 

nogomet zanimiv, je bila soglasna 
večina, ki pa je tudi menila, da so si 
Velenjčani zaslužili vsaj neodločen 
izid. Imeli so več zelo zrelih pri-
ložnosti (predvsem Vidojevič in Pa-
vlovič), vendar pa tudi tokrat zanje 
priložnost še ni bila zadetek. Nekaj 
žog so iz ugodnih položajev poslali 
mimo vrat, tiste, ki pa so letele pro-
ti mreži, pa je na tej tekmi zelo raz-
položeni varaždinski vratar Solu-
mun ubranil. 

S porazom so si nogometaši Ru-
darja gotovo zelo zmanjšali možno-
sti za napredovanje v osmino fina-
la, vseeno pa še ne razmišljajo o slo-
vesu, saj pravijo, da upanje umira 
zadnje. 

Gabrijel Poljanec, trener 
Varteksa je na novinarski konferen-
ci dejal: "V Velenje smo prišli z že-
ljo, da dosežemo čim boljši izid,da 
morda zmagamo. Najpomembne-
je pa je bilo za nas, da tekme ne iz-
gubimo. Nogometaše Rudarja smo 
gledali kar na treh tekmah, igrali 
so zelo dobro. Vedeli smo, da so 
ambiciozni, da podobno kot mi že-
lijo v tretji krog. Na koncu se nam 
je to posrečilo zmagati. Zadovoljni 
smo. Tekma je bila zelo športna, 
zato moram čestitati gostiteljem 
tako za športno igro kot za dobro or-
ganizacijo tekme." 

Drago Kostajnšek, trener Ru-
darja, pa je povedal: "Nismo skriva-
li, želeli smo zmago, veseli pa bi bili 
tudi neodločenega izida. Izid 0 : 0, 

NK Esotech Šmartno 

Končno se jim je 
odprlo 

Končno so tudi Šmarčani dočakali prvo zmago v tem prvenstvu. V 
tekmi z lanskim prvoligašem iz Vevč so vse od začetka zaigrali odlično 
in že v 4. minuti povedli z golom Mariborčana Pekiča, ki se je prvič pred-
stavil navijačem v Smartnem. Že dve minuti za tem je Smajlovič spet 
lepo podal Pekiču, njegov strel pa je vratar s težavo odbil v kot. V nasled-
njih minutah so prišli do daha tudi gostje, vendar so jih domači zaus-
tavljali še pred kazenskim prostorom. V 12. minuti so domači izvajali 
kot, odbito žogo je pričakal Javornik in jo s 14 metrov poslal v levi zgorn-
ji kot gostujočih vrat. Gostje se niso predali in so kar nekajkrat nevarno 
zapretili, vendar so bili domači branilci na mestu. V 29. minuti se je 
Smajlovič na robu kazenskega prostora lepo otresel dveh branilcev in 
s strelom po tleh povišal na 3:0. Dve minuti za tem so gostje izvajali 
enajstmetrovko, ki pa jo je Kališek ubranil. Tik pred odmorom je 
Mujanovič dvakrat lepo streljal, obakrat pa se je izkazal gostujoči 
vratar. 

Drugi polčas so domači začeli še bolj napadalno. V 52. minuti je 
eden od gostov igral z roko v kazenskem prostoru, Javornik je najstrožjo 
kazen dobro izvedel in domači so povedli kar s 4:0. Po visokem vod-
stvu je tempo igre upadel, gostje so imeli žogo več v nogah, za 
domačega vratarja pa niso bili nevarni. Šmarčani so čakali na prilike 
iz nasprotnih napadov, bili dokaj uspešni, povišanje vodstva pa je 
preprečil vratar Vevčanov. Gostje so poraz ublažili v 77. minuti, ko je 
gostujoči napadalec preigral kar tri domače igralce, lepo podal soigral-
cu in mreža se je zatresla. 

Nogometaši Esotecha so tokrat igrali zelo dobro in disciplinirano, 
kar je prineslo tudi dober rezultat, s takšnimi nastopi pa se bodo go-
tovo hitro povzpeli po lestvici navzgor. 

V nedeljo bodo gostovali na Ptuju pri Dravi, kije njihov sosed na 
lestvici. 

• Janko Goričnik 

Športnik -
športnica avgusta 

Z današnjim četrtim kuponom bomo sklenili izbor športnika ali 
športnice za mesec avgust. V prvih treh tednih ste glasovali (samo) 
za štiri športnike. Največ glasov ste namenili vratarju NK Rudar 
Mladenu Dabanoviču, samo za en glas zaostaja balinar Zoran Red-
nak, nekaj več glasov za njima pa sta nogometaš Rudarja Jernej Ja-
vornik in vratar NK Esotech Šmartno Boris Kališek, njun zaostanek 
pa ni prevelik, da ga ne bi bilo moč nadoknaditi s pridnim pošiljan-
jem kuponov. Potrudite se torej vsi. 

Izpolnite kupon za svojega kandidata, glasov za kandidatke trenut-
no še ni, in ga pošljite ali prinesite v uredništvo vsak teden do torka 
zjutraj. Sodelujete lahko z neomejenim številom kuponov, ki seveda 
morajo biti pravi. 

Naš naslov je Naš čas, Foitova 10, Velenje. 
r _ , 

i Športnica - športnik avgusta 
i i 
1 Glasujem za športnico(ka) i 
I I 
| Naslov glasovalca | 
I I 
I I 
I I 

ki smo ga skoraj a imeli že v žepu, 
bi nam dal veliko večje možnosti na 
povratni tekmi. Kljub temu se še ne 
predajamo, menim, da o skupnem 
zmagovalci ne bo odločal ta gol, 
ampak povratna tekma. Tudi ob 
morebitnem neodločenem izidu bi 
morala za uspeh dati v Varaždinu 
zadetek ali dva. Dejstva, da smo 
prvo tekmo izgubili, resda ne more-
mo spremeniti, res pa je tudi, da v 
povratni tekmi nimamo kaj več izgu-
biti, lahko samo dobimo. Morda pa 
se bo našim strelcem le odpr-
lo.Skratka, v Varaždin bomo odpo-
tovali odločeni, da iztržimo dober 
izid, če nam bodo gostitelj do dovo-
lil, je seveda vprašanje." 

Obliž na rano 
Tudi same igralce je poraz z Var-

teksom zelo potrl, krivi pa so si se-
veda bili sami. Časa, da "pridejo k 
sebi", je bilo malo, saj so v nedeljo 

že morali na prvenstveno tekmo na 
Prevalje s Korotanom. Nov prvens-
tveni poraz bi bil že kar boleč, zato 
je iztržena točka (1 : 1), vendarle 
vsaj malce zadovoljila njihove privr-
žence. 

Korotan je povedel v 65 .minuti, 
Velenjčani pa izenačili deset minut 
pred koncem tekme z močnim pro-
stim udarcem Zorana je podrsala 
po prečki in zletela za hrbet do-
mačega vrataija. Po že omenjenem 
nesrečnem Rudarjevem porazu z 
Varteksom je bila točka zanje vseka-
kor dobrodošel obliž in spodbuda za 
nadaljevanje prvenstva. 

V nedeljo, ko bodo na svojem 
igrišču gostili Živila Triglav, novin-
ca v ligi, gledalci ne pričakujejo nič 
drugega kot zmago. Vsak drug izid 
bi pomenil novo veliko razočara-
nje. 

• vos 

NK Usnjar 

Nadaljujejo dobro igro 
Po spremembi na trenerski klopi no-

gometaši šoštanjskega Usnjarja igrajo 
kot prerojeni, predvsem pa je pomem-
bno, da zmagujejo doma. 

V sobotnem 6.prvenstvenem krogu 
so premagali Starše s 3:1. Znova se je 
strelsko izkazal Kovačič, ki je dosegel 
kar dva zadetka in to že v prvem polča-
su. Sredi drugega dela igre je Keršič po-
višal na 3:0, gostje so častni zadetek do-
segli v zadnjih minutah tekme. Priložnost 
zanj so imeli že v 56.minuti, ko je Kova-
čič igral z roko v svojem kazenskem pro-
storu in sodnik je dosodil enajstmetrov-
ko. Strelca najstrožje kazni je vratar Ča-
nič očitno tako zmedel, daje žogo poslal 
v vratnico. Sploh je bil Usnjarjev vratar 
z dobrimi obrambami, zlasti proti kon-
cu tekme, zelo zaslužen, da gostje niso 
dosegli ugodnejšega izida. 

Po šestem krogu so "usnjarji" na šestem mestu z 10.točkami, na prvih 
štirih mestih so Dravinja, Rogoza in Brunšvik s po desetimi. Šoštanjčani, 
ki so v dveh zadnjih krogih dosegli kar deset golov (skupaj po šestih kro-
gih štirinajst, prejeli pa devet), so po učinkovitosti trenutno na drugem me-
stu, boljša od njih je le vodilna Dravinja (16). 

V naslednjem krogu bo Usnjar gostoval pri Palomi Šega na Slatkem 
Vrhu. • vos 

Tako so igrali 

Franc Oblak, trener Us-
njarja: "Da bi le tako na-

daljevali!" 

Prva tekma 1. kro-
ga PPZ 

Rudar - Varteks 0 : 1 (0 : 0) 
Rudar: Dabanovič, Granič, 

Sulejmanovič, Balagič, Chausllari, 
Brezič, Gajser, Podvinski (Šum-
nik), Javornik, Pavlovič, Vidojevič. 

Strelec: 0 : 1 - Matas (93). 

Prva SNL - 7. krog: 
Korotan - Rudar 1 :1 (0: 0) 
Rudar: Dabanovič, Granič, 

Sulejmanovič (Čerimovič), Bala-
gič, Purg (Vidojevič), Caushllari, 
Gajser, Podvinski, Brezič, Ja-
vornik (Šumnik), Pavlovič. 

Strelca: 1 : 0 - Valentinčič 
(65), 1 : 1 - Pavlovič (81). 

Druga SNL - 6. 
krog: 

Esotech Šmartno - Set Vevče 
4:1 (3 :0) 

Esotech: Kališek, mernik, 
Oblak, Omeragič, Javornik, Pok-
leka (Vodovnik), Repovž, Pavič 
(Zlodej), Pekič, Smajlovič 

(Štefančič), Mujanovič. 
Strelci: 1 : 0-Pekič (4), 2 : 0 

- Javornik (13), 3 : 0 - Smajlovič 
(29), 4 : 0 - Javornik (52,11 m), 
4 : 1 - Božič (77). 

III. SNL - 6.krog 
Usnjar - Starše 3 : 1 (2 : 0) 
Usnjar: Čanič, Daničič, Fenko 

(od 46. Kočnik), Milanovič , 
Merčnik, Mir, Pudgar (od 82. 
Sulejmanovič), Keršič (od 86. No-
vak), Milidragovič, Kovačič, Dra-
gic. 

Strelci:! : 0-Kovačič (12), 2 
: 0 - Kovačič (30), 3 : 0 - Keršič 
(73), 3 : 1 - Pesek (87) 

Prva SRL - moški, 
2. krog: 

Gorenje - AFP Dobova 29 : 
23 (13:13 ) 

Gorenje: Matovič, Tamše 5, 
Bedekovič 10, Plaskan 2, Sovič 8, 
Tome 1, Rozman, Cvetko 1, 
Fricelj 1, Gavriloski 1, Lainšček. 

Maribor Teatanic - Rudar 
VELENJE - Prejšni četrtek so v prostorih restavracije Jezero 

izžrebali četrtfinalne pare pokala Slovenije. Najtežji par je vsekakor 
Maribor - Rudar, najzadovoljnejši pa so bili predstavniki Esotecha, 
ki so za nasprotnika dobili tretjeligaša Palomo Šega iz Sladkega 
Vrha. Druga dva para sta Nafta - Mura in Goriške opekarne - SCT 
Olimpija. Prve tekme bodo 21. oktobra, povratne pa 4. novembra. Pr-
vozapisani klubi bodo v prvih tekmah gostitelji. 

Kot zanimivost naj omenimo, da je kroglico, v kateri je bil Rudar-
jev listek, ki je sodil k Mariboru, potegnil predstavnik Esotecha. 

Po žrebu so dejali: 
Bojan Prašnikar, trener Maribora Teatanica: "Slabše ni moglo biti. 

V prvi tekmi bomo gostitelji, to je včasih prednost, včasih ne. Vsekakor 
bo odločitev padla v Velenju." 

Drago Kostajnšek, trener Rudarja: Glede na to, da želimo priti do 
konca, bi gotovo enkrat naleteli na Maribor. Torej jih moramo za us-
peh v vsakem primeru premagati. Če se to ne bo zgodilo, potem, 
razumljivo, nimamo pravice znova sanjati o pokalnem naslovu." 

Janko Bencina, trener Esotecha: "Gotovo so si vsi klubi želeli 
Palomo in jo najbrž že vnaprej odpisali. Upam, da ne bo Paloma tisti 
klub, ki bo v četrtfinalu pripravila presenečenje. Doslej smo mi pre-
senečali, sedaj pa smo v vlogi favoriti in moramo to potrditi na igrišču. 
Potrudili se bomo in skušali dokazati, da smo boljši." 

• vos 

Bojan Požun, trener RK Vegrad: 

"Pred igralkami je 
lepa bodočnost" 

Ob pridnem in trdem delu seveda, je še dodal novi trener 
rokometašic velenjskega Vegrad Bojan Požun, ki seje po dveh 
letih in pol kot trener vrnil iz Žalca v Velenje in prevzel igral-
ke Vegrada. 
% Razlog? 

"Izziv zame je bilo dejstvo, da je ekipa zelo mlada, da je pred njo 
lepa bodočnost in da lahko veliko dosežemo, saj starejše ekipe ne bi 
prevzel. Škoda je, daje prenehala igrati Madjaričeva, ki je bila ob kon-
cu minulega prvenstva nosilka igre, kot sem opazil "od zunaj." Ven-
dar so tu zelo nadarjene Jukičeva, Rodičeva in Kneževičeva, ki so tudi 
visoke igralke in imajo lepo igralsko prihodnost, če bodo le pridno de-
lale." 
# Začetek priprav na novo prvenstvo pa za trenerja ni bil prav spod-

buden. S kakšnimi težavami se je srečal? 
"Predvsem me je presenetila izredno slaba telesna pripravljenost 

igralk, vsaj za polovico slabše so bile pripravljene kot sem pričakoval 
in začeti smo morali dobesedno z ničle. Dobra telesna pripravljenost 
je pač prvi pogoj za vadbo tehnike in taktike, brez vsega tega pa pra-
ve igre ni. Seveda moram poudariti, da so igralke v naslednjem ob-
dobju trenirale izredno marljivo, celotne priprave na štadionu in v dvo-
rani smo opravili zelo dobro in menim, da bo ekipa na začetek prvens-
tva dobro pripravljena. Vesel sem tudi dejstva, da prihaja na trenin-
ge celo 14 ali 15 igralk, kar me je presenetilo, saj jih je lani treniralo 
le kakšnih 7 ali 8, kot sem izvedel. Med njimi je seveda nekaj zelo mla-
dih in razumljivo je, da je bilo na začetku nekaj težav z vadbo štiri ure 
na dan, česar prej niso bile vajene. A kot že rečeno, stvari so se ure-
dile." 
9 Glede na vse to so vezana tudi trenerjeva pričakovanja v novem 

prvenstvu? 
"Na vrhu so seveda štiri ekipe - Krim, Olimpija, Žalec in Piran, na 

peto mesto bi postavil Kočevje, mi pa se bomo z ostalimi ekipami bo-
rili za obstanek. Dokaj enakovreden boj bo to, vendar sem prepričan, 
da bomo z dobrim delom uspeli." 
e Okrepitev kot kaže ne bo? 

"Letos zanesljivo ne. Priključila se nam je le naša bivša igralka Mi-
lena Topič, ki se je vrnila iz Branika, in nam bo pomagala v boju za ob-
stanek. Seveda pa je vse v rokah klubske uprave in pokrovitelja(ev). 
Konec tega meseca naj bi se ria skupščini kluba z Vegradom dogovo-
rili o bodočem sodelovanju. Če bo dogovor ugoden, so zame stvari ja-
sne. S sedanjo ekipo bomo skušali zagotoviti obstanek v ligi, igralke 
se bodo kalile in zanesljivo napredovale, drugo leto pa bi skušali eki-
po okrepiti z dvema kakovostnima igralkama iz Slovenije, kar bi po moji 
presoji morda celo zadostovalo, da bi se borili celo za igranje v kate-
rem od evropskih tekmovanj." 

Igralke Vegrada bodo v sobotnem prvem krogu gostovale v Kočev-
ju, v drugem pa bodo v Velenju gostile igralke Izole, ki bodo po na-
povedih njihove neposredne tekmice za obstanek. 

• vos 

Ženski nogomet 

Škalčanke (le) druge 
V soboto je bilo v Škalah sklepno dejanje letošnjega državnega pr-

venstva v malem nogometu za ženske. Škalčanke niso uspele v veliki želji, 
da bi osvojile naslov državnih prvakinj. Kljub odlični igri v drugi tekmi, 
ko so premagale petkratne državne prvakinje Pande iz Murske Sobote kar 
s 5:0, so bile na koncu samo druge. 

Izidi: Jarše - Škale 3:2, Pande - Jarše 3:4, Škale - Pande 5:0. 
najboljša strelka je bila Polona Govek (Škale), najboljša igralka pa Zden-

ka Dominkovič (Jarše). 
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RK Gorenje 

Mladi prevzemajo breme 
Gorenjev trener Tone Tiselj se 

je, kot je dejal pred tekmo, malce 
bal nasprotnika. Za prvih trideset 
minut upravičeno, saj so bili gost-
je večji del v prednosti. Z umirjeno 
igro so precej uspavali domače 
igralce in nepričakovano lahko do-
segali zadetke, na nasprotni strani 
pa so Igralci Gorenja v prvih pet-
najstih, dvajsetih minutah 
težko prihajali do strela z 
zunanjih položajev. 

V 15.minuti so Dobovča-
ni vodili že s 7 : 3, nato pa je 
Tiselj s prehodom na globo-
ko obrambo vendarle pre-
dramil igralce in tudi gledal-
ce in nadvse razpoloženi 
Brane Bedekovič je v 22. mi-
nuti drugič izenačil izid. Za-
nimivo Bedekovič je bil stre-
lec tudi prvega izenačujoče-
ga zadetka v 3. minuti, po-
tem ko so gostje povedli z 1 
: 0, in tudi tretjega v zadnjih 
sekundah polčasa, tako da 
ob odhodu na odmor nobe-
na ekipa ni imela prednosti. 

Po petih minutah igre v 
drugem polčasu so gostje os-

tali brez trenerja losipa Šojata, saj 
sta ga sodnika zaradi pogostega 
ugovarjanja poslala na tribuno, že 
pred tem pa sta ga skušali umiriti z 
rumenim kartonom, vendar ta ni 
zalegel. 

S hitrimi nasprotnimi napadi so 
Velenjčani nato povsem zlomili od-
por gostov, ki jim je tudi precej poš-

la sapa. Ob Bedekoviču sta se z 
učinkovitostjo odlikovala tudi Se-
bastijan Sovič in Branko Tamše, 
tudi vratar Trivko Matovič je do-
bro branil, kar velja tudi za gostujo-
čega vratarja Gorazda Škofa, ki je 
prav tako zaslužen, da so domači v 
prvih dvajsetih minutah težko poši-
ljali žogo v njegovo mrežo. 

TVener Tone Tiselj je bil po tek-
mi upravičeno zadovoljen:"Danes 
je kar nekaj naših igralcev prvič za-
res zaigralo na prvenstveni tekmi, še 

naprej pa smo brez poškodovanih 
Sandija Krejana, Saša Khimtchen-
ka in vratarja Uroša Senice. Moji 
fantje so pokazali, da so telesno do-
bro pripravljeni na prvenstvo, saj so 
tako odpor Andoija v prvi letošnji pr-
venstveni tekmi kot tudi danes Do-
bove štrli šele proti koncu. Obljub-
ljam še več takšnih iger in ob tem 
upam, da bodo gledalci potrpežljivi 
in zaupali v to pomlajeno ekipo." 

• vos 

Atletsko ekipno državno prvenstvo 

Skromna udeležba 
Velenjski atletski klub je prejšnjo soboto in nedeljo izvedel ekip-

no atletsko državno prvenstvo. V moški in ženski konkurenci je sla-
vil celjski Kladivar Cetis, velenjski atleti so bili drugi, atletinje pa 
tretje. 

Udeležba slovenskih klubov je bila (ne)razumljivo skromna - med moš-
kimi štiri ekipe, med ženskami pa komaj tri. Ker se to na takšnih prvens-
tvih ni zgodilo prvič, se pojavlja utemeljeno vprašanje, če so takšna prvens-
tva sploh še smiselna in če so vredna velikih naporov prirediteljev, tokrat 
je to bil AK Velenje. Če drugega ne, bi veljalo v vrhu vodstva slovenske at-
letike razmisliti o ustreznejšem datumu tekmovanja, ne daje prvenstvo v 
času, ko so atleti (verjetno kar večina) že nasičeni tekmovanj, tudi v vse 
slabši formi, zaradi tega so dosežki skromni, in kot takšno je t ekmova-
nje tudi nezanimivo za gledalce. Vseeno so nekateri izstopali. 

Prvi dan je med moškimi rezultat dneva dosegel Urban Acman (KLC) 
na 100 m (10,57), Velenjčan Aleš Škoberne je imel po vrednosti tretji re-
zultat (110 m ovire 14,47), med ženskami pa Beti Urša (ŽAK) v teku na 
100 m z ovirami (14,15). 

Najboljši rezultat drugega dne je dosegel Miro Kocuvan (KLC)s tekom 
na 400 m z ovirami (50,59), peti pa Sergej Šalamon, na isti progi (52,48). 
Med ženskami je bil najvrednejši nedeljski dosežek Anje Matul (KLC) -

Ze mislijo na Švicarje 
V RK Gorenje že razmišljajo o nedelji, 4. oktobra, ko bodo ob 17 JO 

v St. Gallenu v Švici, začeli prvo tekmo pokala pokalnih zmagovalcev 
s tamkajšnjim St. Otmarjem. 

Na pot bodo odpotovali v petek zjutraj z avtobusom, istega dne zve-
čer bodo imeli že prvi trening v tamkajšnji dvorani, domov pa bodo od-
potovali takoj po tekmi. Vendar rokometaši v Švici ne bodo sami, saj 
bodo v nedeljo tja, prav tako z avtobusom, pripotovali njihovi zvesti 
navijači Šaleški graščaki. Povratna tekma bo že teden dni pozneje, v 
soboto, lO.oktobra, ob 18.uri. Ne glede na izid tekme v gosteh, seve-
da vsi upajo na ugoden izid, pričakujejo na povratni tekmi v velenjski 
Rdeči dvorani kar največ ljubiteljev rokometa, saj po besedah Bruna 
Zagodeta, podpredsednika kluba, pripravljajo večer, ki ga redko vidi-
mo v rokometnih dvoranah. 

• vos 

Buč Boštjan 
in Janko 
Podgoršek z 
ramo ob 

200 m (25,10), četrti Jolande Čeplak - 3000 m (9:57,94). 
Ekipni vrstni red: 1. AD Kladivar Cetis Celje 17.785, 2. AK Velenje 

16.256,3. AD ŽAK Ljubljana 15.058,4. AK Krka Novo mesto 14.777; žen-
ske: 1. AD Kladivar 14.036, 2. AD ŽAK Ljubljana 13.322,3. AK Velenje 
11.014. 

Krka Lady's open 

Katarini zmaga in 
polfinale 

Katarina Srebotnik seje komaj vrnila iz Amerike, kjer je s final-
nim nastopom med mladinkami na odprtem prvenstvu ZDA dala 
slovo mladinskemu tenisu, žeje nastopila na ženskem turnirju Krka 
Lady's open na Otočcu. Namen tega in podobnih turniijev je, da se 
mlade in obetavne slovenske igralke čim bolj uveljavijo v mednarod-
nem merilu, Katarina pa je tokrat nastopila v konkurenci posameznic 
in parov skupaj z Nemko Woehrovo. 

Med posameznicami je v četrtfinalu izločila prvo nosilko Kschwend-
tovo iz Nemčije po treh urah napornega boja s 6:2, 6:7 (2:7), 7:6 
(9:7), takoj za tem je morala odigrati polfinalno srečanje s Hrvatico 
Kostaničevo in ga utrujena izgubila s 6:3, 4:6 in 2:6, s tem pa njenih 
nastopov v istem dnevu še ni bilo konec. S soigralko iz Nemčije sta nam-
reč odigrali še polfinale parov in premagali tretji nosilki iz Češke z 2:6, 
6:4,6:3. Katarina je tako v soboto igrala polnih sedem ur in če upošteva-
mo utrujenost po dolgi poti iz Amerike in časovno razliko, je bil to res 
pravi podvig. Še posebej, ker sta z Nemko v nedeljo dobili finalni 
dvoboj parov proti madžarsko-jugoslovanski dvojici s 6:2 in 6:3. To je 
bila že sedma Katarinina zmaga v igri parov v letošnjem letu na pro-
fesionalnih turnirjih. 

Letno prvenstvo v smučarskih skokih 

Košarkarski klub Elektra 

V soboto začetek 
Košarkarji šoštanjske Elektre bodo v soboto začeli prvenstvo v 1. B 

državni ligi, pred tem pa so odigrali nekaj prijateljskih in pokalnih tekem. 
Tako so prejšnji četrtek gostovali v Celovcu in premagali domačo ekipo 
Citroen z 18 točkami razlike. 

Uspešni so bili tudi v 2. krogu tekmovanja za slovenski pokal. Gosto-
vali so v Podčetrtku in visoko premagali domačo Pivovarno Haler z 80:45 
(41:20). Šoštanjčani so si že v prvem polčasu priigrali 21 točk prednosti, 
po odmoru pa so priliko dobili tudi mlajši igralci, ki so razliko do konca 
tekme le še povečali. V 3. krogu tega tekmovanja so v torek zvečer v svo-
ji dvorani gostili ekipo Šentjurja, tudi člana 1. B lige. 

Uvodno tekmo novega prvenstva bodo torej odigrali v šoštanjski šport-
ni dvorani v soboto s pričetkom ob 19.00. Njihov nasprotnik bo ekipa Rogle. 
Dvoboji obeh ekip so bili vedno napeti in zanimivi, zato se najbrž ljubiteljem 
košarke že na prvi tekmi obeta poslastica. 

• Tj asa Rehar 

Namizni tenis - Dober začetek 
Velenjski namiznoteniški igralci Ere - Tempo so v 1. kolu državnega pr-

venstva na gostovanju v Murski Soboti presenetljivo premagali tretje 
uvrščeno ekipo minulega prvenstva NTK MTS s 6:4. Mladi Velenjčani (lure 
in Uroš Slatinšek ter Tadej Vodušek) so vsak z dvema zmagama priprav-
ili največje presenečenje prvega kola v prvi moški namiznoteniški ligi. 
Očitno so se na prvenstvo dobro pripravili, zato že to soboto na tekmi pro-
ti Vesni iz Zaloga na domačem parketu v osnovni šoli Gustava Šiliha 
računajo na drugi par točk. Seveda je to šele začetek dolgotrajnega pr-
venstva, v katerem številne ekipe nastopajo z okrepitvami iz tujine, med 
katerimi so tudi trije Kitajci. V nedeljo pa so v Velenju na osnovni šoli Šalek 
uspešno organizirali tudi prvi odprti turnir Slovenije za kadetinje, na 
katerem seje med šestdesetimi tekmovalkami dobro odrezala domačinka 
Tamara Jerič, ki je po zmagi v svoji skupini nato nesrečno izpadla iz 
nadaljnega tekmovanja. 

• DK 

Rdeča dvorana ima novo talno oblogo 
' Velenje, 18. septembra - Dve hudi in še druge manjše poškodbe v tem 

letu so botrovale odločitvi Športno-rekreacijskega zavoda Rdeča dvorana 
Velenje in njegovemu ustanovitelju - Mestni občini Velenje o zamenjavi 
10 let stare lesene talne obloge v Rdeči dvorani. Na javnem razpisu so pri-
dobili izyajalca, ki je v dveh mesecih zaključil naložbo, vredno približno 
26 milijonov tolarjev. Prve izkušnje kažejo, da so nova tla ne samo lepša, 
ampak tudi kakovostnejša. 

Na krajši priložnostni slovesnosti (pridobitev je namenu predal župan 
Srečko Meh) se je direktor zavoda Rdeča dvorana Velenje Marjan Klepec 
zahvalil vse, ki so na takšen in drugačen način sodelovali pri zamenjavi 
lesene obloge. Med slednjimi so bili tudi člani navijaške skupine Šaleški 
graščaki, ki so vneto sodelovali pri odstranitvi starega poda in na takšen 
način pomagali, da so nova tla v veselje številnih koristnikov Rdeče dvo-
rane zamenjali prej, pa še prihranili kakšen tolar. 

• tp 
Direktor zavoda Rdeča dvorana Marjan Klepec je zahvalo 

izročil tudi predsedniku navijaške skupine Šaleški graščaki 
Damjanu Selanu (slika: vos) 

Igor Cuznar, tretji pa Velenjčan Da- na Dejan Plevnik in Vid Gostečnik 
vid Adamič, ki je bil najboljši v sku- drugi in tretji, 
pini do 20 let (za MIP-ov pokal); v g 
skupini do 16 let sta bila Mislinjča-

Peterka, Adamič, 
Dvakratnemu zmagovalcu 

svetovnega pokala Primožu Pe-
terki največja velenjska naprava 
očitno dobro leži; to je znova po-
trdil v soboto v absolutni kon-
kurenci članskega prvenstva na 
80-metrski skakalnici ob velenj-
skem gradu. 

V soboto je velenjski smučar-
sko - skakalni klub izvedel letno dr-
žavno prvenstvo v smučarskih sko-
kih za člane, v nedeljo pa še za mla-
dince in nordijske kombinatorce. 
Primož Peterka (Triglav Kranj) je 
zanesljivo ugnal vse tekmece (80, 
81,5 in 230 točk) in zmagal pred 
Damjanom Frasom (80, 77,5 -
218,5) in Juretom Radijem (78, 78 
-218), oba Ilirija, najboljši Velenj-

čan je bil z 12. mestom Rolando 
Kaligaro (67,5, 72 - 181,5). 

V nedeljo so bili Izvrstni do-
mači mladinci, saj je presenetljivo 
zmagal Tahi Globačnik (79,5 m, 110 
točk), pred Kranjčanama Norčičem 
(77,5, 108,5) in Miho Rihtarjem 
75,5,105,5), peti je bil spet Velenjčan 
Marko Zorko, 8. do 9. Primož Piki, 
11. Luka Ajnik (oba Ljubno BTC). 

V nordijski kombinaciji so za-
radi močnega vetra skočili le en-
krat, vodil je Mislinjčan Gorazd 
Robnik, ki pa si je odlično mesto 
pokvaril v teku na pet kilometrov 
okrog Škalskega jezera. Bilje "šele" 
peti in to mesto je osvojil tudi v 
kombinaciji. Zmagal je Tržičan Ro-
man Perko, drugi je bil Kranjčan 

Prehodni pokal v Šempeter 
VELENJE, 19. septembra - V počastitev praznika Mestne občine Ve-

lenje ribiči vsako leto pripravijo tekmovanje za prehodni pokal v lovu na 
najtežjo ribo. Potekalo je v soboto ob Škalskem jezeru, udeležilo se gaje 
13 tekmovalcev. Prehodni pokal bodo leto dni hranili v Šempetru, osvo-
jil gaje Srečko Lah. Šempetrčani pa so bili tudi sicer uspešni, saj so os-
vojili tudi 2. (Jože Oblak) in 3. mesto (Roman Ramšak). 

Vse ulovljene ribe so po tehtanju vrnili v jezero. 
• mkp 

Balinanje - Naenkrat vroče pod nogami 
Balinarji ekipe Velenje Premogovnik v 16. in 17. krogu prve državne 

lige niso bili uspešni. Obakrat so gostovali in obakrat izgubili z 10:14, na-
jprej z ekipo Antena in nato z Jadranom v Izoli. Navzlic porazoma so na 
lestvici zadržali 6. mesto, vendar so se jim zasledovalci, razen zadnjega, 
približali samo na točko, predzadnji pa na dve. 

V šaleški območni ligi so odigrali 6. krog. S po petimi zmagami in enim 
porazom sta na vrhu Megrad I in GIP Vegrad, s po tremi točkami pa jima 
sledita Trbovlje in Megrad II. 

• B.K. 

Karate - Vpis v začetniške tečaje 
Karate klub Velenje bo vpisoval v začetniške teč karateja in samoo-

brambe za vse starostne kategorije. 
Vpis bo 28. in 30. septembra od 18. do 19. ure na osnovni šoli Šalek. 
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KINO V E L E N J E -
v h o t e l u PAKA ŠOLSKI CENTER CELJE 

vetrn Memm 
GODZILA 
(znanstveno-fantastični spektakel) 
Četrtek, 24.9. , ob 18. in 20.30 uri 
Petek, 25.9. , ob 18. in 20.30 uri 
Sobota, 26.9 . , ob 18., 20.30 in 23. 
uri 
Nedelja, 27.9 . , ob 18. in 20.30 uri 
Ponedeljek, 28 .9 . , ob 18. in 20.30 
uri 
Torek, 29 .9 . , ob 18. in 20.30 uri 
Sreda, 30.9 . , ob 18. in 20.30 uri 
Režija: Roland Emmerich 
Vloge: Mathevv Broderick, Jean 
Reno 
Dolžina: 138 minut 
Kdo ali kaj povzroča skrivnostno 
razdejanje na povsem različnih 
koncih sveta? Ogromna pošast se je 
odpravila na gosto poseljen otok 
Manhattan. Za seboj pušča 
uničevalsko sled in paniko. Zoper 
njo združijo moči znanstvenik, 
televizijska novinarka, kamerman, 
skrivnostni francoski zavarovalni 
agent in pripadnik ameriške vojske. 
Avtorji filma Dan neodvisnosti 
ponovno skupaj! 

KRIK 2 
(srhljivka) 
Petek, 25.9 . , ob 23. uri (pred-
premiera!) 
Režija: Wes Craven 
Vloge: David Arquette, Neve 
Campbell, Courtney Cox.... 
Dolžina: 121 minut 
Od umorov v kalifornijskem 
Woodboru sta minili dve leti. Sid 
uspešno končuje prvo leto študija. 
Ima odlično sostanovalko, predane-
ga fanta in glavno vlogo v šolski igri. 
Po premieri filma Pokol, ki govori o 
pokolih pred dvema letoma, se v 
univerzitetnem mestu zgodi nov 
umor. Umori nakopljejo neprijetne 
spomine vsem, ki so jih doživeli. Ob 
vedno večjem številu trupel vzdušje 
postaja zadušljivo... 

PIKIN KINO 

SPACEJAM 
(igrano-risani, košarka) 

Četrtek, 24 .9 . , ob 16. uri 
Petek, 25 .9 . , ob 16. uri 
Michael Jordan in junaki risanih 
filmov rešujejo svet pred vesoljci 
na košarkarskem igrišču. 
Pikina vstopnica 200 SIT. 
MOJ PRIJATELJ FLIPPER 
(pustolovski) 
Sobota in nedelja, 26. in 27 .9 . , ob 
16. uri 
Režija: Alan Shapiro 
Vloge: Paul Hogan, Elijah Wood,... 
Dolžina: 96 minut 
Uporniškemu štirinajstleniku 
Sandyju se slabo piše. Pravkar je 
pristal na najbolj samotnem otoku 
na svetu, prisiljen, da poletje preživi 
pri stricu. Ko pa spozna delfina 
Flipperja, se mestnemu fantiču 
otoško življenje kar nekako prikupi. 
Znajde se na pragu svoje največje 
pustolovščine. 
Otroška matineja. Cena vstopnice 
400 SIT! 
Kino Velenje in Hotel Paka nagrajuje-
ta obiskovalce! 

DO NAGEGA 
(komedija) 
Torek, 29 .9 . , ob 19. uri 
Sreda, 30 .9 . , ob 19. uri 
Prikupna komedija o jeklarskih 
delavcih brez službe, ki si izmislijo 
svojevrsten način zaslužka. Po vzoru 
znanih slačifantov bodo priredili 
ples, v katerem se bodo slekli do 
golega. Vse bi bilo prav, če to ne bi 
bila svojevrstna druščina brez 
smisla za ples, ritem, vsak s svojimi 
osebnimi problemi,... 

KINO 
ŠMARTNO ob PAKI 

GODZILA 
(znanstveno-fantastični spektakel) 
Sobota, 26 .9 . , ob 15. uri 
Cena vstopnice 500 SIT. 

Cena vstopnice za redne predstave 
je 600 SIT, cena vstopnice za 
otroške matineje 400, za pred-
premiero pa 700 SIT. 
Rezervacije vstopnic: 898-24-93 od 
ponedeljka do petka od 8. do 14. 
ure ter 898-24-91 eno uro pred prvo 
predstavo in dalje. 

IZOBRAŽEVANJE 
ODRASLIH 

^fl Znanje je trajna dota 
za popotnico v življenje 

VABILO K VPISU V ŠOLSKEM LETU 1998/99 
SREDNJEŠOLSKI IZOBRAŽEVALNI PROGRAMI - poklici 
i GRADBENIŠTVO 1. Dveletni program poklicnega izobraževanja 

- pomočnik zidarja, tesar opažev, krivilec armature, 
upravljalec gradbene mehanizacije 

2. Triletni program poklicnega izobraževanja 
- zidar, tesar, železokrivec, polagalec keramičnih oblog, 
strojnik gradbene mehanizacije 

3. Štiriletni program strokovnega izobraževanja (d) 
- gradbeni tehnik 

V. KEMIJA 1. Triletni program poklicnega izobraževanja 
2. Štiriletni program strokovnega izobraževanja 

H STROJNIŠTVO 1. Dveletni program poklicnega izobraževanja 
2. Triletni program poklicnega izobraževanja 

- finomehanik, urar, zlatar in drugi poklici 
3. Štiriletni program strokovnega izobraževanja (d) 

ELEKTROTEHNIKA 1. Triletni program poklicnega izobraževanja 
2. Štiriletni program strokovnega izobraževanja (d) 
(d) - diferencialni program po končani ustrezni triletni Soli 

|V. PREKVALIFIKACIJA po končani poklicni šoli v vse zgoraj navedene programe 

VI. VODENO SAMOIZOBRAŽEVANJE 
dokončanje vseh zgoraj navedenih programov 

VII. TEČAJI - računalništva, tujih jezikov, varjenja 
- za vzdrževalca računalniške opreme 

(pogoj - končani triletni program poklicnih šol) 

Informacije vsak dan od 11. do 14. ure po tel. 063/4068-109,041/708-938 ali 
osebno v tajništvu izobraževanja odraslih, Pot na Lavo 22, Celje. 

ustvarjalni^ 
P R I S T A N 

LIKOVNE IN 
^ USTVARJALNE 

DELAVNICE 
PROGRAM ZA OTROKE 
* Likovno - ustvarjalna 

delavnica za predšol. otroke 
* Likovno - ustvarjalna 

delavnica za šol. otroke 
* Delavnica oblikovanja gline 
* Počitniške ustvarjalne 

delavnice 

PROGRAM ZA ODRASLE 
Slikarska šola: - začetni tečaj risanja 

- začetni tečaj slikanja 
Slikarska delavnica 
Kiparska delavnica 
Lončarska delavnica 
Tečaj kleklanja 
Tečaj ročnega tkanja 
Tečaj slikanja na svilo 

Prijave: Ustvarjalni pristan, Prešernova 11, Celje ali po tel. 442-706 
(vsak dan od 16.00 do 19.00 ure) 

ČETRTEK, 24. septembra: 6 qo Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Policijski 
nasveti; 8.30 Poročila; 9.00 Bančni nasvet; 9.30 Poročila; Povabilo Olimpijskega 
komi te ja-špor ta za vse; 10.00 Nasvidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pa 
zapojmo eno po slovensko; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, 
kaj; 16.30 Poročila; 17 .00 Zdravniški nasvet; 18.30 Poročila; Pesem tedna; 
19.00 Na svidenje. 

PETEK, 25. septembra: 6 . 00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.45 Predstavlja 
se Zreško Pohorje; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 
Poročila, Pa zapojmo eno po slovensko; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 
Za konec tedna; 16.30 Poročila; 17.00 Glasbeni gost; 18.30 Poročila; Pesem 
tedna; 19.00 Na svidenje. 

SOBOTA, 26. septembra: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Polepšajmo 
si sobotno jutro; 8.30 Poročila; 9.30 Poročila; Izbor pesmi tedna 10.00 Na 
svidenje; 14.00 Pozdrav; Čestitke; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 
Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 18.00 V imenu sove; 19.00 Na 
svidenje. 

NEDELJA, 27. septembra: 6 0 o Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 8.00 Duhovna iskanja; 8.30 Poročila; 9.00 Kdaj, kje, kaj; 9. 30 
Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; I. blok čestitk; 14.45 EPP; 15.00 
II. blok čestitk; 15.45 EPP; 17.00 Namine čestitke; 17.30 Minute z domačimi 
ansambli; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

PONEDELJEK, 28. septembra: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.30 in 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 9.00107,8 Avtomoto 
hercov (oddaja o avtomobilizmu); 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 
Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 
16.30 Poročila; 17.00 Ponedeljkov šport; 17.30 DJ tirne; 18.30 Poročila; 
19.00 Na svidenje. 

TOREK, 29. septembra: 6 . oo Dobro jutro; 6.30 Poročila; 7.00 
Horoskop; 7.15 Cestne informacije Avto moto zveze Slovenije; 7 .20 
Poročilo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Radijski džuboks; 8.30 
Poročila; 9.00 Obrtniški kotiček; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 
Pozdrav; 14.30 Poročila; Pa zapojmo eno po slovensko; 15.00 Aktualno; 15.30 
Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Naši kraji in ljudje; 18.30 
Poročila; Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

SREDA, 30. septembra: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto moto zveze Slovenije; 7.20 Poročilo 
UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Težava je vaša, rešitev je naša; 8.30 
Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; A4.00 
Pozdrav; 14.30 Poročila; Pesem tedna; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, 
kje, kaj; 16.30 Poročila; 18.00 Živ žav; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

mali OGLASI 
A P A R A T I I N S T R O J I 
NEONSKE LUČI in PVC kanale za 
instalcijo prodam. Telefon 857-459. 
VIDEOREKORDER ITT NOMIA, 2 glavi 
in kombinirano mikrovalovno pečico 
Goldstar, prodam. Telefon 864-192. 

K U P I M 

DELNICE SKLADOV ODKUPU-
JEMO po najvišjih cenah.Telefon 
062-631-164. 

L O K A L I 
TRGOVINO (50 m2) v Šoštanju 
prodam. Tel.: 892-351. 
V NAJEM DAJEMO pisarniške 
prostore po zelo ugodni ceni, središče 
centra. Telefon 853-794. 

O B V E S T I L A 
CENJENE STRANKE OBVEŠČAM, da 
bom prenehal z obrtno dejavnostjo 
"ključavničarstvo na terenu", z dnem: 
30. 9.1998. BREZNIK NIKOLAJ-
MIHAEL. 

O S T A L O 

STARO DOMAČE ŽGANJE (češplje-
breskve) prodam po 500,00 SIT/I. V 
zakup vzamemtudi drva. Telefon: 885-
588, 855-587. 
POSODIM do 5000 DEM. Telefon 
845-949 

P O S E S T I 
STANOVANJSKO HIŠO (lepo 
vzdrževano) z manjšim sadovnjakom 
in cvetličnim vrtom, v Velenju, 
prodam. Tel.: 041/620-269. 
VEČJO, STAREJŠO HIŠO z vrtom na 
zelo ugodni lokaciji v Šoštanju, 
prodam. Telefon 882-712 ali 858-354. 
ZAZIDLJIVO PARCELO V ŠKALAH, 
cca 800 m2 , prodam. Telefon 893-
629 ali 829-484. 

R A Z N O P R O D A M 
KAKOVOSTNO DOMAČE GROZDJE 
(jurka, izabela, šmarnica) in les za 
ostrešje prodam. Tel.: 885-403. 
KMEČKA JABOLKA za ozimnico (za 
80-100 SIT/kg) in polavtomatsko 
prešo (1001), prodam. Tel.: 882-575. 
GROZDJE - IZABELO STARE SORTE 
prodam. Telefon 853-189. 

_ l JABOLKA ZA OZIMNICO po 20 in za 
prešanje po 8 SIT/kg, prodam. 

Telefon 886-261. 
TRAJNOŽAREČO PEČ, kiperbusch s 
pečico, malo rabljeno, ugodno 
prodam. Telefon 855-818. 

M O F A d . o . o . 
J E R I H O V A 21, V E L E N J E 
tel./fax: 063/ 861-424 

RAZPIS ZA PROSTA DELA 
Zaposlimo več delavcev 
lesne ali kovinarske stroke 
za delo na 
lesnoobdelovalnih strojih. 
Telefon: 041 /693-319 . 

DOMAČA JABOLKA, carjevič, zlati 
delišes, krivopecelj prodam po 40 
SIT/kg, za prešanje po 15 SIT/kg in 
jabolčni mošt po 40 SIT/liter. Telefon 
Krofi 851-276. 
NOVE GUME CONTINENTAL 
175/65/14, evro priklop in usnjeno 
masko za Golf III, prodam. Tel.: 893-
860. 
ZELJE ZA KISANJE, glave po 30, 

ribano po 40 SIT, prodam in steklen-
jak 16 x 4 m, poceni prodam. 
Telefon 857-219, Šibanc, Spodnja 
Črnova. 
PRTLJAŽNIK ZA AKCENTA prodam. 
Telefon 863-834. 
CITRE HOLCMAN, prodam. 
Primerne za učenje. Telefon 858-
412. 
20 AROV SILAŽNE KORUZE, 
prodam. Telefon 885-146. 
NOVO KRITINO ETERNIT, bravano v 
maso, ladijski pod in obloge, 

prodam. Telefon 063-420-3624 
služba, 064-327-302, doma. 

S T A N O V A N J A 
DVOSOBNO STANOVANJE (novejše, 
55,5 m2) v Šoštanju prodam. Tel.: 
882-014. 
ENO - ALI ENOINPOLSOBNO 
STANOVANJE kupim. Tel.: 850-700. 
SOBO ODDAM. Tel.: 852-541. 
MLAD PAR BREZ OTROK vzame v 
najem dvosobno stanovanje centru 
Velenja (do 250 DEM na mesec -
plačilo eno leto v naprej). Tel.: 
041/670-835. 

STANOVANJSKA OPREMA 
DVE STREŠNI OKNI tip EKO-sistem 
Nazarje, velikosti E 1 3 6 5 x 1 1 2 , 
ugodno prodam.Telefon: 851-181. 
TR0SED Z LEŽIŠČEM in dva fotelja 
- PODARIMO. Tel.: 853-644. 

V O Z I L A 
AVT0126 P, letnik 88, ugodno 
prodam. Telefon 063-882-985. 

Z A P O S L I T V E 
POMOČ V GOSPODINJSTVU (nekaj 
ur tedensko) potrebujem. Šifra: 
"Pomoč". 
POMOČ V GOSPODINJSTVU, 
čiščenje, enkrat tedensko, na Gorici, 

iščemo. Tel.: 857-149. 

IŠČEMO AMBICIOZNE 
sodelavce, pripravljene na 
dinamično delo in visoke 
dohodke. Informacije na telefon-
sko številko 063/411-646. 

POMOČ V GOSPODINJSTVU POTRE-
BUJEM. Nekaj ur tedensko. Šifra 
"Pomoč". 
GRADBENI TEHNIK išče 
pripravništvo, kjerkoli v svoji stroki. 
Telefon 882-932. 
VELENJČANKE, upokojenke, neza-
poslene nudimo redno ali honorarno 
delo v telefonski prodaji. Pisne 
ponudbe pod šifro "Delo". 

Ž I V A L I 
PURANE težke 4 - 5 kg prodam. Cena 
1.800,00 sil/kom. Telefon: 067/88-
114,167/88058. 
PRAŠIČA 20 - 25 kg in 40 kg prodam. 
Telefon: 885-152. 
ČISTOKRVNE NEMŠKE OVČARKE 
PRODAM. Telefon 885-564. 
PRAŠIČA težkega 110 kg, prodam. 
Telefon 881-763. 
TELICO SIMENTALKO, visoko brejo, 
prodam. Telefon 863-847. 
JARKICE NA ZAČETKU NESNOSTI, 
prodajamo. Krajnc, telefon 472-071. 
GRLICE, bele, čarovniške, prodam. 
Telefon 855-312. 

H O M S •> 
J NEPREMIČNINE 

PRODAMO 
•stanovanjski hiši v Velenju na Gorici 
• h i š o - dvojček v Lokah pri Mozirju 
KUPIMO 
•garsonjere in enosobna stanovanja v 

Velenju 
•dvosobna stanovanja v Velenju 
•nedokončano ali vseljivo hišo v okolici 

Velenja ali Savinjski dolini 

063/ 861-835, 0609/ 624-775 

GIBANJE PREBIVALSTVA 
Upravna enota Velenje 

Poroke: 
Damjan Ramšak, Lipje št. 26 a in 
Andreja Pusovnik, Studence št. 40 
b; Roman Brežnik, Velenje, Prešer-
nova c. št. 22 e in Simona 
Medvešek, Velenje, Šercerjeva c. št. 
4; Aleš Stropnik, Velenje, Ul. Lovra 
Kuharja št. 8 in Klavdija Hren, 
Velenje, Graškogorska c. št. 7; 
Miroslav Čeh, Velenje, Stantetova ul. 
št. 6 in Petra Tič, Velenje, Goriška c. 
št. 44; Alojz Dečman, Grobelno del 
št. 11 in Verica Potočnik, Grobelno 
del 11; Aleš Krmelj, Velenje, Jenkova 
c. št. 19 in Mojca Ledinek, Velenje, 
Tomšičeva c. št. 23. 

Anton Knez, roj. 1934, Škale št. 128; 
Ferdinand Žavcer, roj. 1934, Robin 

dvor št. 61; Janez Škorjanc, roj. 
1935, Dolenja vas št. 61; Jožef 
Grabner, roj. 1919, Kavče št. 42; 
Friderik Uršnik, roj. 1942, Javornik 
št. 22. 
Upravna enota Žalec 

Poroka: 
Boris Krumpak, Petrovče in Andreja 
Hudobreznik, Arja vas. 

Marija Robida, stara 78 let, 
Braslovče 56; Pavla Godler, stara 78 
let, _Žalec, Šlandrov trg 17; Neža 
VVeissenbach, STARA 89 LET, 
Prelska 13; Zofka Žalnik, stara 48 let, 
Polzela 14/a; Anton Prekoršek, star 
68 let, Žalec, Ul. Florjana Pohlina 1; 
Franc Gorenšek, star 44 let, Laze 46; 
Marija Vaši, stara 67 let, Ločica ob 
Savinji 3/c. 

ODDAMO PISARNIŠKE 
PROSTORE V VELENJU IN 
SKLADIŠČE (500 m2, 6 m 
Višine) NA POLZELI. 
TEL.: 063/497-63-00 



24. septembra 1998 

KAMNOSESTVO PODPECAN 
ŠALEK 20, VELENJE, T E L : 865-050 

0 

NAGROBNIKI, OKENSKE POLICE, STOPNICE 

DEŽURSTVA 
Zdravstveni dom Velenje 
OBVESTILO 
Spoštovane zavarovanke, spoštovani 
zavarovanci, obveščamo vas, daje tel.: 
112 rezervirana za službo nujne med-
icinske pomoči. Na to telefonsko 
številko pokličite SAMO V NUJNIH 
PRIMERIH, ko je zaradi bolezni ali 
poškodbe ogroženo življenje in je 
potrebno takojšnje ukrepanje ekipe za 
nujno medicinsko pomoč. Pogovore 

na tej številki snemamo. Za informacije 
v zvezi z reševalno službo kličite na 
telefonsko številko 851-065, dežurno 
službo pa na 856-711. 

Zdravniki: 
Četrtek, 24. september - dopoldan 
dr. Budnjo, popoldan dr. Lazar in 
nočni dr. 0. Renko in dr. Urbane 
Petek, 25. september - dopoldan dr. 
O.Renko in popoldan dr. Urbane, 
nočni dr. Rus in dr. Lovrec-Veternik 

Sobota, 26. september - dežurni dr. 
Lazar in dr. D. Vrabič 
Nedelja, 27. september - dežurni dr. 
Lazar in dr. D.Vrabič 
Ponedeljek, 28. september -
dopoldan dr. Friškovec, popoldan dr. 
Friškovec, nočni dr. Urbane in dr. 
Stravnik 
Torek, 29. september - dopoldan dr. 
0. Renko, popoldan dr. D. Vrabič, 
nočni dr. Friškovec in dr. Lovrec-
Veternik 
Sreda, 30. september - dopoldan 
dr. Slavič, popoldan dr. Urbane, 

nočni dr. Vidovič in dr. Stupar 

Zobozdravstvo: 
26. in 27. september - dr. Mojca 
Koprivc-Bujan, v dežurni zobni 
ambulanti, Vodnikova 1, Velenje 
(od 8. do 12. ure). 

Lekarna v Velenju: 
Dežurna služba je organizirana 

i n ZAHVALA 

Ob boleči izgubi moža, očeta in dedija 

TONETA KNEZA 
16. 5.1934 - 15. 9.1998 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem, ki ste nam ob 
težkih trenutkih stali ob strani in nam izrekli ustno in pisno sožalje. Hvala kolektivu 

Premogovnika Velenje, podjetju Gost, rudarski godbi in rudarskemu oktetu, govornikom 
g. Semetu, g. Tajnšku in g. Planincu, g. Glušiču za odigrano tišino, g. župniku za opravljen 

obred ter pogrebni službi Tišina. 
Vsem še enkrat iskrena hvala. 

VSI NJEGOVI 

ZAHVALA 

V 90. letu nas je zapustila naša draga 

NEŽIKA WEISSENBACH 
iz Prelske 

Odšli ste tiho, brez slovesa, 
srce je utrujeno obstalo. 
Vaše pridne roke, 
pošteno in dobro srce, 
so naš ponos in lep spomin na Vas! 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem, ki ste ji izkazali spoštovanje, 

darovali cvetje, sveče in za svete maše ter jo 
pospremili k zadnjemu počitku. 
Vsem in vsakemu posebej hvala! 

Žalujoči vsi njeni. 

V boju s hudo boleznijo je omagala naša draga, skrbna in dobra 
žena, mama, stara mama, sestra in tašča 

PAVLA JOST 
rojena Jelen 

11. 3.1931 - 17.9.1998 

Ob tej boleči in nenadomestljivi izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, pri-
jateljem, sosedom, znancem, kolektivu Gorenja GA in vsem drugim, ki ste jo v tako 

velikem številu pospremili na njeni prerani zadnji poti, darovali cvetje, sveče in prispevali 
za svete maše. Hvala za vse ustne in pisne izraze sočutja. 

Hvala gospodu Janez Furmanu za opravljen cerkveni obred, gospodu Janezu Zapušku za 
ganljive besede slovesa, pevcem za odpete pesmi, hvala za odigrano Tišino. 

Hvala osebni zdravnici gospe dr. Mijinovi, gospe dr. Velenikovi, gospodu dr. Bitencu in 
osebju Onkološkega inštituta Ljubljana, gospodu dr. Breznikaiju in požrtvovalnim ses-

tram Kirurgije II, Splošne bolnišnice Slovenj Gradec za medicinsko pomoč. 
Še posebej hvala družini Es za nesebično pomoč v najtežjih trenutkih. Hvala g. Usaiju za 

skrbno organizacijo zadnjega slovesa. 

Z žalostjo v srcu vsi njeni. 

neprekinjeno (tel.: 854-303). 
Veterinarska postaja Šoštanj: 

Od 25. septembra do 2. oktobra -
Tomo Wankmuller, dr. vet. med., 
mobitel: 0609/633-676. 

Velenje, 19.9.1998 

ZAHVALA 

Po kratki bolezni je zaspala naša draga mama, 
tašča, sestra, oma in prababica 

MARIJA REHAR 

Glej, zemlja sije vzela, kar je njeno. 
A kar ni njeno, nam ne more vzeti. 
In to, kar je neskončno dragoceno, 
je večno in nikdar ne more umreti. 

(S. Makarovič) 

iz Velenja, Koroška 42 
25. 6.1914 - 6. 9.1998 

Vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, ji poklonili 
cvetje in sveče ter nam lajšali bolečino izgube, iskrena 
hvala. Hvala vsem, ki boste postali pri njenem grobu 

in ji naklonili trenutek spoštljive tišine. 

Žalujoči: hčerka Rozika, sin Drago in hčerka Janika z družinami ter ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 
ob boleči izgubi drage žene, mame, stare mame, tašče, sestre in 

prijateljice 

LUCUE KRAŠOVEC 
rojene Mraz 

iz Podkraja 10 A 
30.10.1930-11.9.1998 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, ki ste v na-
jtežjih trenutkih sočustvovali z nami, nam izrekli sožalje, darovali cvetje, sveče in svete 
maše.Zahvaljujemo se tudi osebju Bolnišnice Slovenj Gradec, govorniku za poslovilne 

besede, pevcem za odpete žalostinke in gospodu župniku za opravljen obred. Hvala vsem, 
ki ste jo pospremili k njenemu preranemu grobu. 

Žalujoči: mož Jože, sin Jože, hčerki Cvetka in Vida z družinami ter ostalo sorodstvo. 

V SPOMIN 

Tiha bolečina spremlja spomin na 23. september 1997, ko si za 
vedno zatisnila oči in odšla od nas, draga žena in mama 

IVANA VIDMAR 
iz Velenja 

Težko je pozabiti človeka, ki ti je drag, še težje je izgubiti ga za vedno, 
a najtežje je naučiti se živeti brez njega. 

Hvala vsem, ki postojite ob njenem preranem grobu, 
prižgete svečo in se je spominjate. 

Vsi Tvoji, ki smo te imeti iskreno radi. 

ZAHVALA 

Ob izgubi dragega moža, očeta in ata 

ANTONA DVORNIKA 
višjega železniškega uslužbenca 

iz Paske vasi 30, 
Šmartno ob Paki, 

se najiskreneje zahvaljujemo sorodnikom in sosedom za opravljeno pomoč v težkih dneh, 
osebju Bolnišnice Topolšica za zdravniško pomoč, gospodu župniku Ivanu Napretu iz 
Šmartnega ob Paki za opravljen cerkveni obred, pevskemu zboru za zapete žalostinke, 
gospema Veri in Marti za poslovilne besede ter vsem predstavnikom občinskih organi-

zacij. Dolžni smo iskreno zahvalo tudi mnogoštevilnim prijateljem in znancem našega ata 
ob njegovem slovesu. 

Pogrešali Te bomo z žalostjo v srcih. 

Žalostni: žena Matilda, sin Matjaž Z Ženo Milko, vnuka Katja in Aleš. 

Paška vas, 20.9.1998 



Slavica Poznič 

Dobitnika plaket Franc Druks (levo ) in Vinko Šmajs -
Robida se podelitve zaradi zadržavnosti ni udeležil 

Peter 

prvakinja 

Taborniški rod Jezerski zmaj iz Velenja za 30-letnico uspešne-
ga dela, za prispevek k vzgoji in izobraževanju mladih na šte-
vilnih področjih, s čimer je bistveno pripomogel h koristnemu 
prostočasnemu udejstvovanju mladih, in za prispevek k prepoz-
navnosti Velenja v slovenskem prostoru in v tujini. 

Društvo upokojencev Velenje. niški rod Jezerski zmaj 
Nogometni klub Rudar in Tabor- g m. Zakošek, S. Vovk 

Plakete Mestne občine Velenje so prejeli: 
Franc Druks iz Šoštanja za prizadevanja in uspešno pionirsko deio 
na področju razvoja in obstoja organiziranega zaposlovanja delov-
nih invalidov druge in tretje kategorije in prizadevanja za razreše-
vanje problematike zdravstvenega varstva invalidov v matičnem 
podjetju kot tudi širše. 
Peter Robida iz Velenja za dolgoletno uspešno pedagoško delo in 
vodenje Šolskega centra Velenje in njegovega kolektiva, širjenje ob-
sega dejavnosti zavoda, izboljšanje pogojev dela in ustvarjanje mož-
nosti kvalitetnega izobraževanja generacij mladih. 
Vinko Šmajs iz Velenja za dolgoletno ustvarjalno in prizadevno delo 
na področju kulture, zlasti ljubiteljske ter za prispevek k vzpostav-
ljanju in delovanju institucij in dejavnosti, ki so in še posebej boga-
tijo mesto Velenje in okolico. 

V soboto v Velenju: "Slovenija teče" 
Na mestnem štadionu v Velenju bo v soboto, 26. septembra, od 10.00 dalje zelo živahno. TRC Jezero 
in AK Velenje bosta pod pokroviteljstvom Odbora športa za vse - Olimpijskega komiteja Slovenija 
izvedla veliko prireditev "Slovenija teče." To bo zaključna rekreativna prireditev vseh olimpijskih 
tekov, izvedenih letos na področju Slovenije. 
Udeležcnci bodo tekli na 3, 6 in 12 kilometrov, prijavijo se lahko vsi ne glede na spol in starost, 
vsak udeleženec bo dobil majico prireditelja teka, med tiste, ki so sodelovali na štirih prireditvah 
v sklopu "Slovenija teče," pa bodo izžrebali bogate praktične nagrade. 
Prijave bodo sprejemali še eno uro pred pričetkom, ki bo ob 10.00. 

Znova evropska 
V italijanskem mestu Casenatico so v soboto sklenili 11. 
evropsko veteransko prvenstvo v atletiki, na katerem je 
nastopilo več kot 5000 atletinj in atletov iiz 39 držav. Za 
Slovenijo je nastopilo 21 veteranov in veterank, ki so os-
vojili sedem medalj, od tega po dve zlati in srebrni ter 
tri bronaste. Med njimi je bila tudi članica AK Velenje Sla-
vica Poznič, lanskoletna svetovna prvakinja (Švedska) 
in torej branilka evropskega naslova v teku na 2000 
metrov z ovirami. 
Čeprav jo že nekaj časa pesti poškodba, težave ima s 
peto, je stisnila zobe, in se znova odlično odrezala. Os-
vojila zlato medaljo in za nameček postavila še rekord 
evropskih veteranskih prvenstev. 
"Povedla je tekmovalka iz Francije pred Italijanko, za 
katero so domačini menili, da bo zmagala. Ko sem po 
dveh krogih ugotovila, da le nista tako briljantni, sem 
ju prehitela, tekla svoj tek in zmagala. Med tekom je 
bilo čudovito razpoloženje: Spodbujali so me naši at-
leti, ki so še ostali na tekmovanju, zame so navijali tudi 
Italijani, pa čeprav je njihova tekačica izgubila prvo 
mesto, občutek, ko stopiš na najvišjo stopničko, pa je 
sploh nepopisen," je z navdušenjem pripovedovala po 
vrnitvi domov. Hkrati se najlepše zahvaljuje vsem pokro-
viteljem, saj se brez njihove pomoči ne bi mogla ude-
ležiti tega zanimivega prvenstva. • vos 

Slovesno zasedanje Sveta Mestne občine Velenje 

Jutri in v soboto 15. Petrolov rally Velenje 

V znamenju izobraževanja 

Prvič tudi za evropsko 
prvenstvo 

Velenjski svetniki, dobitniki priz-
nanj, številni gostje - med njimi je 
bila tudi delegacija iz partner-
skega poljskega mesta Piotrkow 
Trvbunalski - in drugi občani, so 
v soboto napolnili novo dvorano v 
prenovljenem hotelu Paka. Zbra-
li so se na prazničnem zasedanju 
Sveta Mestne občine Velenje, ki so 
jim ga na začetku s svojimi odlič-
nimi in izvirnimi nastopi pope-
strili Mešani pevski zbor Gimna-
zije Velenje, gojenci velenjskega 
vrtca, učenci Osnovne šole Šalek 
in dijaki Glasbene šole Frana Ko-
runa Koželjskega, zavrteli pa so 
tudi film neznanega avtorja o na-
stajanju Velenja, ki sta ga za ob-
javo priredila Mirjain in Boris 
Salobir. 

Slavnostni govornik ob letošnjem 
prazniku Mestne občine Velenje 
je bil župan Srečko Meh, ki je 
uvodoma poudaril, da želi jo s sve-
čano sejo Sveta v dvorani hotela 
Paka poudariti pomen obnove ho-
tela, ki je ena največjih pridobitev 
v letu 1998. Nanizal je uspehe, ki 
jih je dosegla Mestna občina Ve-
lenje v zadnjem obdobju. Na prvo 
mesto je postavil pomen izobraže-
vanja, od tistega v vrtcih do viso-
košolskega, nato pa dejal: »Ka-
dar v Šaleški dolini, kadar v 
Velenju ocenjujemo položaj obči-
ne, njenih prebivalcev, gospodars-
tva, ustanov, društev, KS, skratka, 
kadar ocenjujemo možnosti in da-
nes je zagotovo možnost za oceno, 
imamo razloge za zadovoljstvo. 
Naj jih nekaj naštejem: večina 
podjetij je olastninjenih in ima tr-
den gospodarski položaj; zapo-
slenost je višja in brezposelnost 
nižja kot v drugih primerljivih 
okoljih; v vrtcih, šolah zagotavlja-
mo več kot le osnovne možnosti za 
delo pedagogov in učencev, dija-
kov; oskrba s komunalnimi do-
brinami je dobra, cenovno med 
najnižjimi v državi; v preteklem 
obdobju je bilo zgrajeno več kot 

hodnost. ki jo je v veliki meri po-
vezoval z nadaljnjo krepitvijo gos-
podarstva, ekološko sanacijo in 
razvojem turizma. Ob vsem tem je 
nenehno poudarjal nujno potreb-
no dobro sodelovanje s sosedi, 
nato pa se dotaknil tem. ki po nje-
govem v zadnjem času vnašajo ne-
zadovoljstvo med prebivalce Ša-
leške doline. »Zakon o renti 
zaradi posledic rudarjenja v Pre-
mogovniku Velenje vnaša neena-
kost občin in ne odpravlja posle-
dic odkopavanja premoga in 
proizvodnje električne energije. 
Ni pravičen. Podobna so vpraša-
nja o meji med občinama Šoštanj 
in Velenje tero napisu dobrodoš-
lice ob cestah. Ta vprašanja so v re-
sni obravnavi nepomembna in 
lahko rešljiva. Kadar pa postane-
jo objekt politične propagande in 
hrana tistih, ki ne morejo ponudi-
ti nič drugega kot prepir, lahko 
povzročijo ponovne razprave o 
"krivicah" in o preteklosti v doli-
ni in zmanjšajo zaupanje med 
ljudmi, med občinami. Prav je, da 
prevladuje razum in se namesto o 
resnično nepomembnih stvareh 
pogovarjamo o sodelovanju, o 
skupnih nalogah. Kdo ve, morda 
pa komu ni pogodu, da v Šaleški 
dolini ni prepirov, da se dogovar-
jamo o tem, kaj bomo ustvarili in 
šele potem, kaj bomo delili.« je 
spraševal Srečko Meh, govor pa je 
sklenil z naslednjimi besedami: 
»Imejmo radi svoje mesto, našo 
občino, ljudi, s katerimi se sreču-
jemo, razmišljamo skupaj, naprej 
pojdimo skupaj, zase in za svoje 
otroke. Mirno, prijazno in strpno 
življenje naj bo vodilo našega rav-
nanja in dober prijatelj naj bo naš 
sosed.« 

Priznanja Mestne občine Velenje 
sta podelila župan Srečko Meh in 
predsednik Sveta Mestne občine 
Velenje Drago Martinšek, ki je 
tudi vodil slovesno zasedanje. 
Grbe občine so dobili: 

Avto moto turing klub iz Velenja 
bo pripravil jutri in v soboto pet-
najsti, jubilejni, rally, na katerem 
pričakujejo po besedah predsed-
nika organizacijskega odbora Ri-
harda Grudnika 50 tekmovalnih 
ekip iz desetih evropskih držav 
(seveda tudi iz Slovenije), med 
njimi so tudi najbolj znana ime-
na. Računajo, da si bo osrednje in 
spremljajoče prireditve ogledalo 
okoli 30 tisoč obiskovalcev. Skup-
na dolžina prog bo 230 kilome-
trov, speljane pa bodo po cestah 
sedmih občin - Celje, Vojnik, Ža-
lec, Mozirje, Šmartno ob Paki, 
Šoštanj in Velenje. 
"Letošnja, jubilejna prireditev bo 
še večja od prejšnjih in zanimi-
vejša , saj bo prvič veljala za 
evropsko prvenstvo s koeficien-
tom 2, poleg tega pa še za hrvaš-
ko in seveda slovensko državno 
prvenstvo," poudarja direktor 
rallyja Dušan Puc. 
Vse skupaj se bo začelo v jutri, v 
petek, 25. Septembra, ob 15.30. 
na Titovem trgu, od koder se 
bodo tekmovalci podali na hi-
trostne preizkušnje v okolico Ve-
lenja. Prvi tekmovalni dan bodo 
sklenili na osrednjem prireditve-
nem prostoru RTC Jezero z noč-
no krožno vožnjo (super spccial so 
jo poimenovali). Tekmovalci se 
bodo potegovali za posebno na-

grado Premogovnika. Proga bo 
speljana neposredno mimo resta-
vracije Jezero, prevoziti bodo 
morali šest krogov. Vse skupaj 
bodo lahko gledalci opazovali 
tudi na velikem ekranu. 

Hkrati bodo pripravili še številne 
spremljajoče prireditve. Tako bo 
jutri med 14. in 22. uro, v soboto 
pa med 8. in 18. uro na osrednjem 
prireditvenem prostoru razstava 
avtomobilov znamke Alfa Romeo 
156 (evropski avto leta 1998), Au-
diji A3, A4, A6; Porche 911 Car-
rera, VW Bratle (novi hrošč) in 
Formula BMVV. V sodelovanju s 
Svetom za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu Velenje in ve-
lenjsko policijsko postajo bodo 
obiskovalci lahko na "zaletavčku" 

Društvo upokojencev Velenje ob 50-letnici delovanja, za orga-
niziranje dejavnosti, v katerih so številni uppokojeni občani v 
kulturnih, športnih, družabnih in drugih aktivnostih društva 
zapolnili prosti čas, za humanitarno naravnanost društva in nje-
govo skrb za sočloveka. 

Nogometni klub Rudar Velenje za 50-letnico organiziranega de-
lovanja ene prvih oblik športno-rekreacijske dejavnosti v Ša-
leški dolini, za prispevek k prepoznavanju Velenja doma in v tu-
jini in za vključevanje številnih privržencev v svoje delo, s 
čimer je predstavljal tudi pomembno stičišče intersov prebival-
cev nastajajočega mesta. 
sto stanovanj; tudi v letošnjem 
letu bo dodeljenih 28, eno za in-
valida. 

Pravzaprav ni področja, kjer ne bi 
bilo razlogov za veselje, pa naj gre 
za gospodarstvo, kulturo, šport, 
prireditve ali za naše medsebojne 

odnose.« 

Nanizal je uspehe, mnogo jih 
bodo po različnih predelih Mest-
ne občine Velenje predajali na-
menu prav v čast letošnjega občin-
skega praznika. Veliko pozornost 
je v govoru namenil pogledu v pri-

preizkusili učinkovitost uporabe 
varnostnega pasu. Ta preizkus bo 
za obiskovalce rallyja brezplačen. 
V soboto bodo startali tekmoval-
ci že ob 7. uri zjutraj pred resta-
vracijo Jezero. Tekmovanja z go-
kardi za nagrado AMTK Velenje 
bodo trajalo vse do 16. ure. 
Organizatorji še posebej vabijo 
na sklepno prireditev, ki bo v Beli 
dvorani v Velenju v soboto s pri-
četkom ob 19. uri. Podelitev na-
grad in priznanj najboljšim 15. Pe-
trolovega rallyja bodo popestrili z 
glasbenim gostom, ansambli, 
modno revijo predvajanjem po-
snetkov dirke preko velikega 
ekrana. 

• M. Z., vos 


